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EDWARD GEORGE BREMER = VICTIM,

Form No. 1 ¢ ZKIIEE;! "
THIS CASE ORIGINATED AT QINCINNATL Ohio - : - FILE NO. . 7w
Rv?ﬂ'f MADE AT DATE WHEN MADE ;E’:?:‘:ggz REPORT MA'DE BY '
K’/ EL PASO, Texase 4538 |3/25 %o M.C.Falkner itn

CHARACTER OF CASE

OBSTRUCTION OF JUSTICE; NATIONAL
FIREARMS ACT,

SYNOPSIS OF FACTS:

- REFERENCE :
DETAILS:

John

Bureauy,

~€Clmpbell, brother of Jack, now believed in employ of Texas-Pae-

on arrival in Midland on 3-25-36 Agent immediately interviewed Postmaster
+tiowe, who stated that he is personally checking on mail received by Clarence,
Ge(Jack) Campbell, and will continue to do this so long as it is desired by the
Mr,Howe further stated that he will promptly forward tracings of mail re-
ceived to the E1 Paso Office.
“faoct that Campbell is in active charge of the production activities of the Texas= |
Pacific Coal and Oil Company at Midland, which includes considerable territory im
“West Tezas, New lexico &nd possihly in Oklahoma, Campbell receives considerable
mail in company self-addressed envelopes, which no doub? contaln daily oF Weekly
51l Teports inasmuch as he has noticed innumerable Such levters arriVing Irom ceér=
“taln post offices which he kmows to be near the territory where company oil fields
are in production, Mr.Howe stated that he has not been forwarding tracings on such

Detailed information relative to position,\auperior officers,
and points of travel of Clarence G, (Jack A bell obtained,
Continual mail cover being maintained at Midland, Texas. Ar-
rangements made for complete and continuous check on all long
distance calls to and from Cempbell's home in Midland, Inw
spection of Campbell home made under pretext discloses no posi=-
tive evidence of presence there of the fugitive Campbells CeCs

ific Coal & 0il Co., and probably stationed at Jal, N.M,
Campbell believed to have recently been in Tulsa, Okla,
Campbell®s wife has relatives residing at Iraan, Texas,

-

Jack
Subject

P,

Report by SAC R.H.Colvin, El Paso, Tex,,

S3=27=36; report of D.W,
Gleason, Dallas, Texas, 3-11-36, : : '

AT MIDLAND, Texas:=

In this connection Mr.Howe stated that in view of th
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mai}l inasmuch as it would be an endless task for him, and he felt positive from '
similar letters being received daily by numerous other oil companies in Midland
that such letters contained only oil production reports. Several such letters were
exhibited to Agent at the time of this interview, By holding these envelopes up to
the light, it could be readily seen that they contained nothimg dut regular form
letters setting out reports of oil production for given dates, Mr,Howe stated, howe
ever, that he would make it a point to personally check all mail received by
Campbell and would supply the El Paso Office with tracings on all mail which was

not apparently concerning 0il production reports,

Investigation disclosed that CoGeCampbell resides at 810 West Texas St, His
assigned telephone number is 1059, Investigation further disclosed that the local
telephone company is a branch of the Southwestern Bell Telephone Company, with head-
quarters at Fort Worth, Texas, As will be noted later in this report, arrengements
were made for complete coverage on all long distance calls to and from this ﬁflephone.

Numerous discussions were had with Sheriff A.,C.Francis and Deputy Sheriff Fisher
Pollard relative to an inspection of the Campbell homs, Attention is here called to
.information set out in previous reports to the effect that a strange man was known to
have been at the Campbell home a few months ago under rather suspicious circumstances,
The above officers stated that since Agent's request for cooperation in this matter,
they had made it a point to closely observe the Campdbell home on & number of occasions
but had never seen anyone there other than members of the immediate family, In this
connection it will be stated that neither Sheriff Franocis nor Deputy Sheriff Pollard,
both of whom are residents of many years standing in Midland, have ever seen Clarence
Ge Carpbell or Co.CoCampbells As noted in previous reports, the home now occupied by
Jack Campbell is owned by Sheriff Francise Agent was advised by Sheriff Franecis that
he receives monthly rent checks from Campbell and has never had occasion to go to this
house since it was rented to Jack Campbell in about December, 1935,

These officers further stated that information had reached them to the effect
that a Chevrolet Coupe bearing Washington State license tags had been observed in the
vicinity of the Campbell home within the past few weeks, They further stated that
having in mind Agent's previous request for cooperation in this matter, they had made
numerous trips to the vicinity of the Campbell home in an effort to spot this Chevrolet
Coupe, in order thet they might observe the occupants and obtain the license number,
They stated that in spite of their many efforts in this direction they had never been

able to see the car, - -

s

Attention is here called to the fact that the El Paso Office has been previously
advised by the Dallas Offigce in the form of a report by Special Agent DeW.Gleason,
dated 3-14-36, that Clel¥rCimpbell, brother of subject Harry Campbell, owned 1931

ﬁbhevrolet Coupe bearing Washington State license #J=1602, and motor #2,635,475, and
had visited his brother Clarence G,Campbell at Midland, Texas, on 3-7 and 3-8-36 and
was expected to return there to remain indefinitely working for the said Jack Campbell,
or for the Texas and Pacific Coal and 0il Company, under Jack Cempbell'’s supervisione

Agent made errangements with Sheriff Francis whereby Sheriff Francis and Agent
were to proceed to the Cai.~bell ho

(2)




5 2R Sk el SR LN o .Y, o, -X T
E % SRt R T SRS LT vl 74 AR MRS (T Lt ey

further arrangements were made for Deputy Sheriff Pollard and as many other officers : )
as were necessary to remain a reasonable distance from the Cempbell home in order
that they might observe all of the exits, while Sheriff Francis and Agent were looking - (
through the house as above set out, Before this plan could be carried out, Sheriff

Francis was called from Midland on other matters, : :

Agent discussed the possibility of carrying out the above plan with Mrs.Francis,
who stated that she would gladly take such action as Agent suggested, It was there-
fore suggested to Mrs,Francis that she proceed to the Campbe
Mrs,F s yac Mra ho A

A <liitels

.
In this connection Agent told Mrs,Francis ths :

b permissible for her to enter the house at this time, inasmich as it was ny 4
not known just what would be found therein, Mrs,Francis stated that she would gladly - -
do as Agent suggested and as an excuse to Mrs,Campbell would state to her that in

view of the fact that Sheriff Francis was out of the City, it was necessary for Mrs, _—
Francis to return to the office immediately,

On 3=-30-36 Deputy Sheriff Pollard and City Constable Ponder proceeded to the
vicinity of the Campbell home under instructions to observe the front and rear entrances
of this house, and to arrive there at exactly 11:00 a,me, At the same time arrange- -
ments were made by Agent for Mrs.Francis to proceed with him to the Campbell home, ar- 3.
riving there at five minutes after 11:00 a.m, & \ ( ")

The above plans were carried out and Agent was introduced to Mrs.Campbell, under .
the above name and for the above set out purpose, At the same time, Mrs.Francis stated
to Mrs,Campbell that she would have to return immediately to the office, Mrs.Francis
departed from the house and Agent entered it, Mrs.Campbell quite freely showed Agent
through all parts of this house, although it was noted that she remained in the ime ; .
mediate vicinity of Agent wherever he went in the place, It was further noted that S
all rooms in the house were in a very neat and orderly condition, with the exception ’
of one small bedroom which was off to itself at the left rear of this house, and
which Agent noticed was badly disarranged, as though someone had recently occupied
the bed there and had thrown clothes on chairs and on the bed, Mrs.Campbell was (
standing beside Agent at the time this room was seen, and she made no remark concern- $ -
ing the difference in the appearance of this room and the remainder of the house. e
It was noted that an overcoat, which apparently belonged to & man, was hanging across
the bed. There were a number of shoes scattered about the floor, but none seemed
large enough for & man, The majority of them appeared to be childrens' shoes, Agent
was able to view the insides of all closets in the place, or at least such closets
as Agent was able to ascertain existed in the house, Mrs,Campbell expressed no de-
sire for Agent to refrain from looking at any of these closets or any of the roams;
however, as stated above, it was noted that during the time Agent was in the house
Mrse.Campbell was in the immediate vicinity of the place occupied by Agente

Attention is here called to the fact that the Jack Campbell household consists
of himself, Mrs,Campbell and four children, Of these children all are now at Midland,
with the exception of the oldest son, J‘o&ﬁmrpbell, who is atterding Texas A & K
College at College Station, Texass Information as to the presence of Joe Campbell

(3)
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at the above address has been forwarded to the San Antonio Office and his presence
at that place is being covered by that Office,
On 3+29-36 a letter was received at the Midland Post Office addressed to C.Ce ,
Campbell Midland, Texas, ¢/o C.G.Campbell, This letter bore the return address
Laura Le bell, 818 South Rockford, Tulsa, Oklahoma, The Post Office cancellaw g

tion stamp, such part as is legible, reads: "Transfer e March 28, 1936, Tulsa,
Oklahoma,” Apparently the word "transfer™ indicates that this letter was mailed on
a train, or at least was not mailed in the regular postal channels at Tulsa, Okla,
Attention is here called to the fact that the fugitive Campbell's parents reside at
the above mentioned address in Tulsa, Okla,

On 3=28-36 a letter was received at the Midland Post Office addressed to CeGe

Campbell, T & P Coal and 0il Cos, Midland, Texas, The return address is CeC, '
Campbell, Jal, New Mexicoe The Post Office cancellation stamp reads *Jal, New
Mexico, 3=27«36." ’

On April 4, 1936 a letter was received at the Midland Post Office bearing the
above address and return address and with similar Post Office cancellation stamp, ——

The sbove indicate that CeCe (Clell) Campbell is now at Jal, N.Me_ However,
1t 1s impossible—at-thepresen’ me to ascertain whether or not he is stationed
there permanently and in what capacity he is stationed in that City, It is believed, e
bowever, that he is working for the Texas and Pacific Coal and 0il Co., under the
supervision of his brother Jack Campbell since it has been ascertained, as will be K.

set out later in this report, that this company has an operating oil pool in the ime ;:).

‘mediate vicinity of Jal, NoMs On the other hand, it is possible that Clell Campbell

is employed by the above named company and is only stationed temporarily at Jal, N,
Me In this connection, it i1s definitely kmown that Jack Campbell, in the furtherance
of his duties for the above named company, pays frequent visits to the above named
oil pool near Jal, If Clell Campbell i{s employed in a similar capacity to that of
his brother Jack, then it is possible that he is only at Jal for a temporary period,

\, On 3=30-36 a letter was received at the Midland Post Office addressed to Mrs, i
U Campbell, ¢/o T & P Coal and 0il Company, Midland, Texas, bearing postmark -
Skiatook, Okla,, with the Skiatook, Okla., Post Office cancellation stamp dated . .
3=28-36, By holding this letter up to the light, it was possible to read nearly all (:if
of the contents thereof, The lstter contained what appeared to be & single sheet of )
ordinary ruled cheap lettar papers On it was written with pencil the following:

®Daar Néllio (pr Nell) | , . : e

We are getting along fine with the exception of the dust,
The storms have been bad here of late., We are doing well
with the chickens, and Daddy is hoping that the new patch
of grain will be worth all the work he is putting on it,
We think of you often and want to hear from you and all of
our children, We hope this awful dust is not getting as
far as Midlande Let's hear from you, With love

Mother and Father."
(4w .




the general tenor of it, such as could be read through the envelope, In view of the
contents, no undeveloped lead is set out for the Oklahoma City Office for investigae

It was impossible to read this letter in its entirety, but the above contains //NNT>
tion at ‘Skiatook, Okla, - S .

On 4-1-38 a registered letter was received at the Midland Post Office addressed
to Mr,C.Ce.Campbell, ¢/o C.G,Campbell, T & P Coal and Oil Co,, Midland, Texas; return
address CeGeCampbell, 818 South Rockford, Tulsa, Okla,, register #30784, By holding
this letter up to a strong light, it could be seen that the envelope contained an ofe
ficial envelope bearing the following return address: %"U,S.Employees' Compensation
Committee, Rooms __ » Federal Building, Seattle, Washington; Official Business,"
The enclosed envelope contained what appeared to be a register stamp, and the address
"Mr.CoCampbell, Benson Hotel, Olympia, Washingtone®™ Underneath that address appeared ) (:
the following in longhand: %818 South Rockford, Tulsa, Okla,” , :

No doubt the abdove has to do with a compensation claim by C,CeCampbelly The file
reflects that Campbell was formerly employed as & stevedore and sustained an injury
while working in such capacity, At any event it could be easily seen that the enclosed
letter was in an official envelope.

s s

As is noted, the above registered letter to C¢C.Campbell bore the return address
of C¢G.Campbell, 818 South Rockford St,, Tulsa, Okla, This indicated that Clarence G,
(Jack) Campbell was undoubtedly in Tulsa, Okla,, and mailed this letter to his brother
Clell from that City, This indication was further strengthened by the fact that neither
Agent nor any of the local officers in Midland had been able to locate Jack Campbell )’ (
during the period Agent had been investigating this matter in that City,

On 4-1-36 a coded wire was sent to the Oklahama City office advising that Jack
Campbell was at 818 South Rockford St., Tulsa, Okla,

On 4-3-36 Agent ascertained through informants at Midland, Texas, that Jack
Campbell had been seen in the vicinity of Hobbs, N.M., on March 30th and 31lst, and
possibly on April lst and 2nd, 1936, The informant further advised that Jack Campbell
was seen to leave the vicinity of his home in his company owned car shortly after daye ‘
break on April 3, 1936 On this date a coded wire was forwarded to the Oklahoma City {
Office advising that Jack Campbell had returned to Midland,

~

It will be stated here that during the entire time that Agent was at Midland in
connection with this investigation, he never observed Jack Campbell, Clell Cempbell, = _
or either of the cars known to be used by them. Attention is here called to the fact
that Jack Campbell has never been seen by people who live in Midland and work there
every day in the year, In this connection Agent was advised by Sheriff Francis and
informant CeM,Goldsmith that Jack Campbell is one of the most peculiar persons they
have ever known; that Mrs,Campbell and the children are frequently seen about the home
and on the streets of the town, whereas Mr.Goldsmith, who lives directly across the
street from the Campbell home, has never seen Jack Campbells

On 4-3-36 a letter was received at the Midland Post Office bearing the following
address: "Co Campbell, 818 South Rockford, Tulsa, Okla," Under this address imn pencil
appeared "Midland, Texas, 6/0 C.G.Campbell, T, & Po Coal and Oil Company.” This letier

(5)
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bore the return address of the Olympip Stevedore Co., 314 Capital Way, Olympis,
Washington, The letter bore the Post Office eancellation stamps of the Olympia,
Washington and Tulsa, Okla,, Post Offices, Apparently this letter was from the firm
by which Clell Campbell was formerly employed and was addressed to him at Tulsa and
from there forwarded to Midland, Texas, .

. . ¢ , .
Interviews were had with informant C.MﬂEZIGsmith on several occasions during the :i:)
period of this investigation, Mr.Goldsmith stated that he and his wife had made it

& point to closely observe the activities at and near the Campbell home, which, as

set out above, is located direotly across the street from the Goldsmith residence,

Mr,Goldsmith further stated that they had seen a number of strange men in the vicinity

of this house, but these men appeared to be common oil field workers; and further, they

had also noticed that lights burned in this house during all hours of the night, In

this connection Mre.Goldsmith stated that it is his belief that Jack Campbell’s

daughter Chick Campbell spends a good part of her time running around with the young -
bloods of the community, and possibly has free rein in connection with going and coming (:i
during the greater part of the night, ,

Agent was advised by Postmaster Howe that Post Office Clerk R.H.Graves had besn
designated by him when he, Postmaster Howe, was absent to prepare tracings on Jack -
Campbell's mail for the El Paso office; that through such work Greves had obtained some o
inkling of the investigation being made in comnection with this matter,

Inspection of the automobile registration records in the office of Sheriff Franeis ..., —_
disclosed thaf*pﬁevrolet Master Sedan, motor #5,143,483, owner Co.G,Campbell, has been -
assigned 1936 Texas license #765+455,

Attention is here called to the fact that, as stated in previous reports, the : o
above mentioned car is the personal car of CoG.Campbell, Attention is further called to

the fact, as set out in previous reports, that Jack Campbell travels in a company car,

which is also a Chevrolet Master Sedan, Inspection of the records in Sheriff Francis'

office during the period of this investigation disclosed no registration of the company

owned care Apparently this has not yet been registered for the year 1936 or if registerw

ed, the registration was not in Midland Countye In this connection, Agent was advised by
Sheriff Francis that the major oil companies frequently register their company cars in
different counties in different years, Agent also learned through Sheriff Francis that

this company owned Chevrolet is believed to be equipped with 1936 New Mexico license :
plates, numbers unknown, : ' { ; ::)

The matter of obtaining full detailed information relative to the employment and
activities of Clarence G,Campbell was discussed with Sheriff g§€pdls and Deputy Sheriff
Pollarde The latter suggested that Agent interview Mr,Lewis €Jlink who came to Midland,
Texas, & nuzber of years ago in the same capacity with the Texas and Pacific Coal and
0il Co, now held by Clarence GeCampbell, Mr.Pollard further stated that Link resigned
his position with the company to become an independent oil operator about fifteen months
ago, at which time Clarence G.Campbell came to Midland to take over the duties formerly
discharged by Mr.linke Mre.Pollard further stated that Mr.Link is intimately acquainted
with all oil men in west Texas and eastern New Mexico; that he is absolutely reliable
and can be depended upon to cooperate to the fullest extent in connection with this
matter,

(e)
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Acoordingly Agent interviewed Mr,Link in his hotel room in the presence of
Deputy Sheriff Pollard, Mr,Link stated as follows: e - X
Clarence OG,Campbell is what is known as Production Manager for the Texas and

Pacific Coal and 0il Company, with headquarters at Midland, Texas, His duties ree
quire him to be on the road practically all of the tims and the nature of his duties
requires the inspection of leases purchased by the company and the supervision of
production of oil wells on such leases, At the present time and for the past several
months, due to the numerous leases and wells under the control of this company in
West Texas and eastern New Mexico, Campbell's duties have caused him to operate ex-
clusively in this vicinity, He has not known Clarence G.Campbell to be called outside
of this area within the past year or more.
. ™~ “ i \ ; oocasion |,

. Concerning the specific localities where Clarence G,Cempbell would have/to make
inspections at frequent intervals, Link stated that he has personal kmowledge of the
fact that the following leases and o0il production areas are inspected by Clarence G
Campbell almost continually: &

(1) A well being drilled four or five miles east of McCamey, Texas, on thg.Rankin,
Texas, highway, The company farm boss at this McCamey well is Dom’Sonney, who
lives in McCamey, but spends the greater part of his time on this lease.

(2) The James lease and the Barker lease located about eighteen miles pouth of
Monahans, Texas, near Royalty, Texas, The farm boss here is J lannigan who
married Jack Campbell's sister, from whom he is now divorced, but is still a (
very close friend of Campbelly Y : : : g

(S) The Daﬁgherty leass, six or seven miles north of Kermit, in Winkler County, Texs
The farm boss here is unknowne

(4) Lease on the Eunice Highway, near the Teague Switch, about five miles west of
Jal, NoM, The fam boss here is unknown, Concerning this lease Mr.Link stated
that in his opinion this would be the most likely place for fugitive Campbell to
be employed if he is working under the supervision of Jack Campbells To sube
_stantiate this statement, Mr.Link stated that this particular leases is located

* about one or two miles from the highway and it can only be reached by horseback,
by wagon, or by walking; that in bad weather it is extremely difficult to reach
this particular lease; and that no one, other than a geologist or an employee of
an oil company, would have occasion to go in the vicinity of this lease, Mre

- Link further stated that the o1l field workers engaged on this lease live in bunk
bouses close by, although it is possible that some of them reside in the nearby
towmmsof Kermit and Wink, Texas, and go to and from worke

(5) lease three miles northwest of Hobbs, N.Me The farm boss here is unknown.

(6) Producing well in the vicinity of Great Falls, Monte Mr.Link stated that he be-
lieves this production area is approximately fifty miles from the above City and
{s situated in what is known as the Keeven Sunburst Fieldse The production
manager here is Waynj.’tﬁineland (phonetic spelling)e

(7)
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MroLink further stated that %hon (phonetic spelling) is a regularly
employed farm boss of tho company and spend- considerable tiu in the vieinity or
Monahans, Texaa. ,

llr.l’..ink further stated that noither Don Bonify mor Art Shibell lhould be con-
tacted for any information relative to the fugitive Campbell, as both of them are

extremely close to Jack Campbell and would immediately inform him of any requesat for
information received,

Mr.Link stated that the company by which Jack Campbell is employed is interested
in leases elseowhere and is continually on the lookout for additional leases for the
purpose of drilling wells looking to the location of a production field of importance;
that, however, geologists are usually employed for this purpose and Jack Campbell is
confined to the inspection of the fields where drilling is already well under way or
where production is now being hade Mr.Link stated, however, that it i{s possible that
Jack Campbell would be called on to make an inspection of the leases under considere-
tion by the company.

With reference to the capacity of Jack Cempbell at Midland, Mr,Link stated that
Jack Campbell is absolutely his own boss imn the territory covered by the company west
of Fort Worth, Texas; that he has the power to fire and hire without comment; that he
has an office in the Petroleum Building in Midland, but is there on very rare ogcasions.
With reference to Jack Campbell's immediate superiors, Mr,Link stated that Je¢HiPenn 1is
President of the Texas and Pacific Coal and 0il Company, with headquarters in the First
National Bank Building at Fort Worth, Texas, Mr.Link further stated that Campbell's
immediate superior is R.ﬂ('{

Te & P Coal and 0i1 Company, same address as Mr.Penn,

With reference to the advisability of contacting either of the above officials,
Mr.Link stated that in his opinion Fleckenstein should not be approached under any cir-
cumstances, As reason for this Mr,Link stated that Fleckenatein is very close to Jack
Campbell; and that the two of them frequently go out on extended drinking douts to=-
gether, Bowever, with reference to Mr.J.R.Penn, Mr,Link stated that he is positive
that Mr,Penn could be approached with absolute confidence that he would keep all re=
quests for 1nromation confidential, and would cooperate with the Bnreau in every re-
spect, { | { , { : t ’ ,

It will be stated that Mr,Link suggested that Mr,Penn be 1ntervie'ed and that this
entire matter be placed before him, with the request that he cooperate with the Bureau
in an effort to ascertain if fugitive Campbell is presently employed dy this company or
is communicating with his brothers Jack Campbell and Clell Campbell, Mr.Link further
suggested that Mr,Penn would advise immediately if Clell Campbell is employed by this
company; and further that Mr,Penn would give full details as to the employment of Clell
Campbell, as to date and place,

Through a confidential source at Midland Agent arranged for & complete coverage
by the local office of the Southwestern Bell Telephone Company on all long distance

calls received by C,G.Campbell and all long distance calls made from his telephone, which

is number 1089 At the same time, arrangements were made whereby the El Paso Office
will be immediately notified of all outgoing long distance cells from Jack Campbell's
telephone at Midland, provided such long distance calls are to points other than

(8)
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eastern New Mexico and West Texas, In this connection it will be stated that in-
spection of the telephone company records which was made by Agent disclosed in- -
numerable long distance telephone calls to and from the Campbell's residence to .
points in the o0il fields in eastern New Mexico and west Texas, It would be manifest- )
ly impossible for the telephone company to furnish immediate records on all such

calls, It will be further stated that Agent ascertained through the above mentioned
inspection of the telephone company records, that these calls are almost invariably
from one of the above named farm bosses,

[PV

The E1 Paso Office will likewise de immediately notified of all incoming calls
from distant points, 1f such calls are collec$; otherwise the place where the call
originated would have the records and a copy of such records would not be forwarded _
t0 the Midland office until between the first to the tenth of the following month,
Arrangements were made whereby a transcript of such calls will be forwarded to the E1° (
Paso Office as soon as received at Midland, !

Inspection of the long distance telephone calls to and from the telephone of
Jack Campbell at Midland, Texas, from such records as were available at the time of _—
this investigation, disclosed the following:

rpeee

T Prom: ~ T T ot T ot T To: " Datets I
Noe 9502, Grand Falls,, Texas, A Noe 1059, Midland, 2«7-36 ' ~.
Noe 98, Wink, Texas, / S . = 1-10-36 : -
. Noe 95, Wink, Texase = ° ¢ . A "« e 1elle36 - £ |
» . » - : ] » 1el2-36 .
» - L - L] ®° 1=12-36
- » " » » ] 1e20=36 -
Noe 39, Monahans, Texas, . . le28-36
Noe 1059, Midland, Texase - . McCamey, Texas, l«30-36. R
Noes 95, Wink, Texas, s Noe 1059, Midland, 12«13=35 g
Noe 39, Monahans, Texas, - . 12-15-35 2
Nos, 95, Wink, Texas, 4 .- 12-18-35, : ;“ -
® [ J I. [ ] { . - . L L4 ‘ 18..19..35 .- | ‘ ,/»\
The records disclosed that all of the above mentioned eallé from Wink and N

llonahans, Tuas, were mado by the above mentioned farm boss Shibell,

As stated above additional reoords or the telephone company were not available
at the time of this investigation, Bowever, Agent was advised that such records

would be ready for inspection not later than April 10, 1936,

With reference to the lead in the report of reference by Special Agent Gleason, L
Agent investigated as follows at IRAAN, Texas:-

Interview was had with Post Office Clerk Emily\Smith, who stated that the Post-
master, S,C.Reinhart was attending his father's funeral in Kanses and wes expected to

return to Iraan within about four or e days, Miss Smith stated that she 1is well
aoquainted with a girl named PaulineAGibsom, who is about sixteen years of age, and

(9)




who lives with her aunt Liz(*ﬁig;on; that the aunt has resided in Irean for a
number of years and is related to J.i&ﬁi;d, who operates a grocery store, and by v
whom Pauline is employed as Clerk,

The said reference report quoted a postcard postmarked at Iraan, Texes, 3-6-36 “\?
and addressed to Mrs,Mimi Gibson, Pempa, Texas, The writing on the card refers to -
Mrs.Mimi Gibson as mother, and mentions a Mrs,Ward, an Aunt Liza, & J,Be, and a Helen,
Reference is also made on the postcard to a wisit by Mr, and Mrs,¥Ward to Colorado, .
Miss Smith stated that Mrs,J.J.Ward's given name is Helen; that Mrs,Liza Gibson has :

a son about 14 years of age who is known as J.B, i-

Miss Smith stated that she is on duty at the General Delivery Window for seven
or eight hours each day and believes she is familiar with all persons who call for
mail at both the General Delivery Window and at Post Office boxes. Photograph of :
the fugitive Campbell was exhibited to Miss Smith, who stated that she has never » (i
seen anyone answering this description; and that she is quite sure no such person
is now or has been at the home of the above mentioned Wards or Mrs.Liza Gibson,

No effort was made toward placing a cove- >n the mail of the above mentioned _
Pauline Gibson, Mrs,liza Gibson, and J.J.Warc, iue to the fact that the Postmaster
was not present at the time of this investigation and Agent did not deem it advis=~
able to discuss this matter further with Miss Smith, who was the only one on duty
and who is & young girl about 15 years of ege. S e :

' ' ( : { ‘
PORTLAND BUREAU OFFICE «» AT OLYMPIA, Washington -« Will investigate at the Olympia
Stevedoring Co., 314 Capitol Way, relative to the employment there of C.C,Campbell,
with a view to ascertaining C.C.Campbell’s contacts while so employed, and to determine
if the fugitive Campbell is known to officials of this company. The registered letter
referred to in this report contained what appeared to be the address "C,Campbell,
Benson,Hotel, Olympia, Washington.® Investigation should be made to determine if there
is such a hotel in that City with a view of developing information concerning the cone-
tacts of Clell Campbell while a guest at this hotel, :

UNDEVELOPED LEADS:= | | : :)

-
AT SEATTLE, Washington = Will meke inquiry at the U,S.Employees® Compensation Come :
mittee, Federal Building, relative to what 1s believed to be a registered letter ad- ; )

dressed to C.Campbell, Benson Hotel, Olympia, Washingtone

OKLAHOMA CITY OFFICE - AT TULSA, Okla, -~ Will make disoreet inquiry relative to the ine- .
formation set out in this report that a registered letter bearing the return address of
C.G,Campbell, 818 South Rockford St., Tulsa, Okla,, was received at Midland, Texas, on
4-1-36, at which time it is almost certain that C.G.Campbell was in either west Texas

or eastern New Mexico,

BUTTE OFFICE « AT GREAT FALLS, Monte « Will endeavor to ascertain the location of the
0il producing property of the Texas and Pacific Coal and 0Oil Company, believed to be
located about fifty miles from Great Falls, in what is known as the Keeven Sunburst
Field, for the purpose of escertaining if the fugitive Campbell is employed on this
property, the company manager of which is Wayne Wineland (phonetic spelling) who should

(10)



not be contacted in connection with this investigation, as he is said to be a close
personal friend of Co.G,Campbell,

THE DALLAS BUREAU OFFICE - AT FORT WORTH, Texas - Will consider the advisability of
interviewing President J.R.Penn, Texas and Pacific Coal and 0il Company, First National
Bank Building, for full details relative to the history and travels of C,G.Campbell;
for details as to present employment of C.G.Campbell; for complete information as to
the location and addresses of all employees who have become such within the past year
and who were employed by C.G.Campbell on behalf of the company,

THE EL PASO OFFICE = AT SANTA FE, N.M, - Will investigate at the State Motor Vehicle
Department to ascertain i1f the Texas and Pacific Coal and Gas Company has registered
~—Lhevrolet laster Sedan bearing motor 5,147,458, 1l

AT MIDLAND, Texas: = Will continue this investigation by close contact with
Postmaster Howe, Sheriff Francis, Deputy Sheriff Pollard, C.M,Goldsmith, and Lewis C,
Link, Will, as soon as poasible after April 10, 1936, check the telephone records in
the office of the telephone company relative to long distance calls to and from tele-
phone number 1059, which is that of Jack Campbell at Midland,

At the Texas and Pacifioc Coal and 0il Co, properties near ROYALTY, MC CAMEY,
and KERMIT, Texas; and JAL and HOBBS, New Mexico, will conduct discreet investigation
to ascertain if the fugitive Campbell is employed at any of these projects,

AT MIDLAND, Texas: = Will ascertain 1936 Texas license essigned %o C.C.Cam?bell.

PENDING,
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e

ff s
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

s cascomamarmar  CINCINNATI rzno. Ta3  ME

i, concts | oo 1o, | e 0. chorm

P awvr Yc%mpxs, with aliases = FUGITIVE; I.O. 1218; |EIDNAPING; HARBORING OF FUGITIVES
AVPBEL], with aliases - FUGITIVE; 1.0.1236; [OBSTRUCTION OF JUSTICE; NATIONAL

DR. JOSEPH PMMORAN, with aliases = FUGITIVE; FIREARMS ACT.

ey

Rien SRR

-

NN AN\

p . Special Agent R, C. Sura.n, Chicago, 1-6-36

T.0. 1252; et al, EDNARD GEORGE OBREMER - VICTIM,

No further informatiqn relative to Williem
, _ ade gbtained at Savannsh, Georgiee, E.
§ : : H. "Jock"y(hentz end Joseph Peter)/Dawling have
’ not been at DeSoto, Whitney, John Wesley or
Savannah Hotels, Savannah, Georgia, since
Ootober . 1935.

SYNOPSIS OF FACTS:

- - - —_-

e - &t n

w Pe

-- Angeles, 3=12-36 and Special Agent Herbert J.
Cronin, Atlanta, 1-22-36, Summary report of

\ i
3 .
DETAILS: ! tgent exhiblted ph tographs of Wi.lliam E. Meade to Roy
. : S ygood and J Attaway, olerks at the'Whitney Hotel
Savannah, Georgia, Both stated that they did not recall having seen
Meade at any time, They promised to notify Agent at Savannah, or
. if Agent happened to be away from the oity, to notify the Atla.nta
/ Office immediately if Meade should be seen by theme Agent carefully
: went over the description of Meade with them, separately, and called
at the hotel several times on different days to impress upon them
- that the Bureau is anxious to locate this man, Both Haygood and
"Attaway have been cooperative in connection with other cases, and it
is believed they will cooperate in this regard also, They were in-
formed also that in the event quick action is needed and they are
unable to locate Agent, they should contact Sergeant of Detectives
Fitzgera.ld of the Sa.vannah Police Departznento '

_— ——— e o e e =gy - o

REFERENCE s ) Reports of Special Agent Te E. Billings, Los - - - -
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Agent also exhibited the photographs of William E,. N ) {
Meade to Sergeant of Detectives E, A, Fitzgerald, Savannah Police

Department, and to other detectives on the force. They studied the
pictures of Meade and his description, and promised to be on the
alert to ceuse his apprehension,

The clerks at th)ky?avannah}&ohn Tesley a.ndXDeSoto
Hotels in Savannsh were also contacted in an effort to locatfe Meade,
mm:z and Joe>\ owling, with negative results, All promised to ,
be on the watch for these three or any one of them, and to notify -

Agent or the Atlanta Office if they should appear, Inquiry with Ve
regard to Lentz and Dowling was also made at the Whitmey Hotel, :

PRy "N R

Leor\Yamble, Clerk at the Savannah Hotel, who knows
Lentz as JacB{lance, informed that Lence has not been in the city, 5
to his knowledge, since he left in 1935, owling ten dollars on his
hotel bill,

X %}

A, JXBrme, Assistant Manager, DeSoto Hotel, Savannah,
Georglia, who knows Dowling as John P.Xpowney, stated that he has not
returned to the DeSoto since he left in October, 1935,

g 2 HAG <o f

’
~

Agent will gontinue to contact Haygood and Attaway at ’>
the Whitney Hotel, Womble at the Savammah Hotel, and A. J. Browne :

at the DeSoto, from time to time in an effort to locate Meade, Lent: N
or Dowling. LT

It is noted that in the report of Special Agent T
Billings, Los Angeles, 3-12-36, on pege 8, informant, “ .
is reported in the last paragreph to have statéd that acing
season is open at Savammah, Georgia, the Whitney Hotel is usually the :
hangout for confidence men, Gambling is illegal in Savannsh, and )
there are no dog or horse tracks there., However, bets may be placed T
at a saloon and pool roam known asBo Peep's, in Savannah, on races ‘ ' y !
at trecks located in other parts of the country, and it is known that ' SRR,
confidence men and gamblers frequent Bo Peep's, The owner of this TN
N place is Wolfe \‘hlver. He was one of the subjects in that case en- -
)( titled WOLFE SILVER, with aliases, et al,, THEFT FROM INTERSTATE
SHIFMENT, Atlanta file number 158}, and cammot be depended upon as
an infomant. None of the employees at his place at present can be
trusted as informants, However, Agent will maintain a check here
from time to time, personally, and will endeavor to secure informstion

! '
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through other sources, of confidence men who may frequent Bo Peep's
place. { i o '- {

UNDEVELOPED LEAD:

THE ATIANTA CFFICE will continue aotivity in Savennah,
Georgia, as set forth in the last two paragraphs of this report,

\ ( 'PENDING.
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Form No. 1

THIS CASE ORIGINATED AT

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

-
FILE NO.

_chcinntl s Ohio 7-33

REPORT MADE AT

{
San Francisco, Calif,

DA'I’IWHEN MADE ﬁ::oubn::;: e REPORT MADK BY
4/6/36 8/15,30/36 ¥. C. DORWART = MF

DR. JOSEFH P

Tme ALVINCKARPIS with alisses = FUGTPIVE I.0,1218;
AMPBELL with aliases = FUGITIVE I.O. 1230;

LOVMORAN with aliases - FUGITIVE

Te0e 1838; Et Al = EDWARD csommapmm - Victime

CHARACTER OF CASE

KIDRAPING; HARBCRING OF FUGITIVES
OBSTRUCTION OF JUSTICE; NATIONAL
FIREARMS ACT.

' DETATIS:

SYNOPSIS OF FACTS:

. - at Sen Francisco, Celiforniae

NO record bdank sceount of nto\yund at
principal banks im Sam Francisco. Cooper-
ation Tanforam Raece Track officialsjfSan .
: 1".!2!!191@%{: ice Department, Bunco Détail;
and privetéjI'ndividuals enlisted for pur- %
pose ascertaining if Yeed now im this
- vicinity, Mrs, C. A.]Baxter, sister of
Kate Mead, and femily| have had no informa-
tion concerning efither Mr, or Mrs., Mead.

i ' i ! .
\ ;. . ~

Letter fram Special Agent im Charge E. J.
Connelley, Chicago, Illinois, 1/27/36;
Report Special Agent V, E. Criss, Chicago,
TNlinois, 3/11/36; report Special Agent T,
E, Billings, los Angeles, Californias,
¥12/36, /
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Agent interviewed Inspector Thomas Reagan, Sen Francisco

Police Department, Bunco Detail, at which time four copies of the
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1935 picture of Williemm !lnortllead, es well as the Identification Order

of this imdividual, were given to him, Inspector Reagan stated that he
is personally acquainted with Mead, since Mead formerly operated im
this vicinity and {t was his opinion that Mead would mot appear ia Su
Francisco because of the fact that he i{s quite generally krown. BHe
stated, however, that he would furaish the pictures of Mead to other
members of the Bunco Detail and that they would be on the lookout at
the various hangouts of confidence mez in San Francisce and would im-

medi ately motify the San Francisco Bureau Office in the event any im-

fomation corcerning Mead was obtained,

According, to Inapector Roagan t:uenburg, elias "Jew
nd" alias Herryj¥Wisherd, slias Georg bert, d other alisses, was
"ﬁown to be a fortier pal of Williem Elmer Mead and s knomncomtact of
confidence men on the West Coast, Inspector Resgan stated that Waxen- -
burg was presently located at the Biltmore Hotel, Los Angeles, Calif,,

and suggested that discreet inquiry concerning the activities and
- associates of Waxenburg might le-d tc"information concerning William
Elmer Measd,

Q rtland, Oregon, Police Department, was also well acquainted
vwith Ketg SchmitjMead, wife of Williem Elmer Mead, and believed that
Lieut. Msloney niight be able to give information of value concerning
thO ueads. : ¢ . ; ! { : ( !

L i N i
% 4 \ \ y \. /

ig t was the opinion of Inspector Reagan that Lieut, Patrick
- aloney

. At mfmun Teylor Hotel Agent uterviewed Assistant Mansger
John/Blackenger, who, it wa known, was a personal acquaintence of
Williem C %ﬁrnham and James}McKay of Reno, Nevade, who advised that
both of thése individuale were presently in San Francisco atteunding
the horee racing meet at the TanToram Race Track, Mr. Blackenger
advised that Williem Grahem was residing at the St, Francis Hotel and
that Jemes McKay was residing st the Whitcomb Hotel, It was the opimionm
of Mr. Blackenger, however, that since Assistent MansgerfMatthews of

befWhitcomb Hotel was a personal friend of James McKay,/ he having

ed th:ZCal-Nen Lodge owned by Graham and McKay at Lake Tshoe,
he would not be Inclined to give any information concerning Graham -~
snd McKay or any of their friemds.

t. Francis Hotel Agent. interviewed Assistant lﬁumger

... - A% the
)')Williamson who advised that Willieam C, Graham was presently a guest

at his hotel but was positive that mo one answering the descriptioa
of William Elmer Mead was presently residing there or had becm seen
in the company of Graham, A picture of Willism Elmer Mead was left
with Mr, Williamson and he advised that he would be glad to oooperate
with the Bureau in the event he qbteined any information concerning
Williem Elmer Mead, -
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At th%:rmroran Race _Track, Sen Bruno, Califprnia, Agent inter-
viewed Mr, W,

spector, Califorulia Horse Racing Board, at which titme they assured Agent
that their camplete cooperation in any matters im which the Buresu was
interested could be expected, Photographs of Willism Elmer Mead, as well
as the identification order of this man, and subjects Karpis and Campbell,
wers left with the above parties snd they advised that they would keep a
close lookout for eny of these individuals as well as to keep the party
of Greham end McKay under surveillance during their attendance at the
racing meet,

: Heving ascertained that Mr. Roy[Waddell, Kane Detective Agency,
wae also im attendance at Tenforen daily on a special assignment for
that agency, and in view of the fact that Waddell has previously beea
interviewed and his cooperation solicited im connection with this case, R
Agent interviewed Mr. Waddell et which time he was fumished a recent '

photograph of #illiam Elmer Mead and requested to de on the lookout for “:

this ipdividual as well as subjects Karpis and Campbell, photos of which
were also furnished Mr, Waddell, Mr, Waddell advised that he knew all
the mambers of the Graham -~ McKay party and that he would keep them umder
surveillance and immadiately notify this Bureau in the event it appeared
that either William Elmer Mead or subjects Karpis o.nd Campbell contacted
the Graham - lchay po.rty at the race track. ‘ .
! { !

On recetpt of reference report of Specia.l Agent v. E. Criss,
Chicago, Illinois, dated March 11, 1936, Agent conducted investigation
at the Bank of America, Wells-Fargo Bank & Union Trust Company, Crocker-
First National Bank, the San Francisco Bank, Anglo-California National
Benk, the Hibernia Savings end Loan Society, the Bank of Californias,
and the American Trust Company, at which banks investiggtion was con-
ducte ascertain whether Mrs. Kate Mead, alias MarigjMead, alias
Maria jﬂ‘emple, had ever carried a bank account or hall a safe deposit
box w of those places, but no record of auch an account was found
at any of the lboY. b-nks. - .

On page 3 of reference report of Special Agent T, E, Billings,
Los Angeles, Celifornis, dated March 12, 1936, on which the correspondence
1ist of DorothyyFisher, the wife of Leon Felix, is given, there is noted
the names of Mr, Edwin]George, Hotel Harverd, San Francisco, Califomnis,
and My, DutchlWhite, HOtel Ambassador, San Francisco, Californie.,K In
this cannection Agent interviewed Mr, D, D.,\Dwyer, Manager of tholﬁ_arvﬁrd
Hotel, 658 Ellis Street, who, together with Wgent, checked registrations
at that hotel back to September, 1935. No record, however, was found
of the registration of anyone by the name of Edwin George, end Mr, Dwyer
advised that he has no recollection of enyone by that name having resid-
od at that place. A check was elso made of the forwarding addresses
but none was found for Edwin George.

-3—
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NDEVELOPED

w bson who hdvised that he has known Dutch White for a period of
approximately ten years; that White is now operating a bar room at 110
Eddy Street; that he was formerly eonnected with the Kit Kat Clud and
the Silver Slipper Tavern and that White bas been connected with enter-
prises of this nature ever since he has known him,

At the[‘Ambasaador Hotel Agent interviewed Assistent Manager G,
Zr

Agent was advieed by Imspector Thomes Reagan, Bunco Detail,
San Francisco Police Department, that he has known Dutch White for many
yoars and knows him to be a possible contact for mem of the calidber of
William Elmer Mead snd was strongly of the opiniom that Dutch White would

" not give aay information concerning any of his scquaintances im the

underworld and that it would be useless to contact him, Inssmuch es it
has been previocusly rumored that the bar room at 110 Eddy Street was be-
coming more or less of a "hot spot"™ for characters of the underworld, the
San Frencisco Bureau Office will make arrangements that this place may
be frequently visited, and if possible, develop a confidentisal ipformant
who might be in a position to observe and motify this office should amy
of the subjects of this case appear at this address,

Agent telephonically corsmunicated with Mrs, C. A, Baxter,

‘sister of Kate SchmittMead, who advised that neither she mor any other

member of her family had received smy information whatsoever concerning
her sister or William Elmer Mead since last contacted by Agents of this
Bureau, and was of the further opiniom that they would probably not re-
ceive any éormminication from them simce they had severed all relations,

LEADS .

The LOS ANGELES BUREAU OFFICE at the Los Angeles Police De-
partment, Bunco Deteil, will secure information concerning Louis Waxen-
burg, aliss "Jew Kid", alias Harry Wisherd, alias George Hodert, for
the purpose of ascertaining what that depertment knows of his activities
and as to whether he is a contact mam for confidence men in Los Angeles.

At the Biltmore Hotel will discrestly sscertain the activ-
ities and known associstes of Louis Waxenburg for the purpose of de-

_ termmining whether he is now in contact with William Elmer Mead.

The PORTLAND BUREAU OFFICE will, at the Portland Police De-
vartment, interview Lieut. Patrick Maloney concerning any informatiom
he may have with regard to William Elmer Mead or Kate Schmitt Mead, since
it is understood that he i{s personally acquainted with the latter,

PENDING
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SYNOPSIS OF FACTS: Philli#m:'lbach not located at Indiana State Prisom,

Michigan City, Indiana and officials there state he may be gone

" £ined in Indiene State Reformatory, Pendleton, Indiepa, BAFoust

. Knox, Indiana is Bdith'Foust, the wife of Chester 0/Foust, a

Reference:

respectable farmer and she is also a cousin of Ruth*®otts and
eorresponds with Ruth Pot$s some dut there s no indication she
knows or contacts any of Subjects, Chester 0, Foust interviewed
end knows nothing about his wife's association with Buth Potts
except that Ruth Potts visited his home for a few hours ia the

. sumuer of 1935, Edith Foyst not interviewed in 'éb‘;éﬁ&o‘-?.’ot tn-

structions, Mrs. Cecilia;Nealon (not Niéland) poylives:at 369
Monroe Street, Gery, Indiena., Interviewed and affirms prevfous
statement that she saw Karpis and Fred ker gumeions Simvs in
August and September 1954 at a filling station f 6000 West Sth
Avenue, Gary, Indiana where they came to sée RuthrHeidt) Advises

Karpis always well dressed and wore rimless déiagod’glasses con-
stantly., 4Also states Ruth Heidt confided to her .fhat Chow dog

she had at time of raid in Chicago when Russell(Gibson wes killed
was given her by one of Barker doys and its true neme is Beans =~

and it is a pedigreed dog, Arrangements made with Mrs. Nealon
to ascertain from Ruth Neids if eny of Subjects are presently
ocontacting her, Sergeant Timothy O'Neill, Bast Chicego, Indians,
Police Department contacted and states he delieves it advisadle
to make a cheok of activities of STROUSS, well kmown contact

[ ——

i1

' for hoodlums in East Chicago, Indfen®. ; | j i {
.. x E ~. - ) . o/ " > K . 7
. e P e
Report of Special Agent R, O, Suran, Chicago, Illinois dated 12.2733}
- .- - 4
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summary report of Special Agent S, X, McKee, Chicagoy Illinois, 2=8.36;
report of Special Agent E, J, Wyna, Cleveland, Ohio, 2+135.36; reports of
8pecial Agent J, E, Jones, Indianapolis, Indiana 3&%«36 and Sell=36; letter

from Chicago Office dated Se4uS6, , R

Details: AT MICHIGAN CITY, INDIANA

Agent contacted Mr, ¥, C, Carson, Receiving Clerk at the Indiana State
Prison, Michigan Oity, Indiana and requested that he ascertain from his
records if he has & prisoner confined in that institution at the present
time by the name of Phillip Amersdach or whether he has had a prisoner of
this name incarcerated there in the past, Mr, Carson, after making a
search of his records, later reported to Agent that he was unable to find
sny record of an individual by this name being confined there at the present
time nor could he find that they had ever had a record of anyone by that name
eonfined ia that institution, He suggested that complete records were located
in the parocle office at the Indiana State Prison and that Agent could sscertain
definitely through Mr, James W, Kennington, who is State Parole Agent at the
Indiena State Prison and in whose office the ocomplete records are located,
whether this man wes confined in that institution at the present time,

. Agent later contacted Mr, James W, Kennington, State Parole Agent,
Indiana State Prison and requested that a search be made of his records to
ascertain whether Phillip Amersbach was confined in the Indianma State
Prison at the present time or whether he had any record of his deing cone
fined there in the past. Mr. Kennington later reported to Agent that he
was unable to locate any record that they ever had a prisoner by this name and
suggested that if this man was reported to be confined in a prison in Indiana
that it was possible that he might de in the Indiana State Reformatory at
Pendleton, Indiana, It will be remembered that this lead is conbained in
reference report of Special Agent B, J, Wynn dated at Cleveland, Ohio B=l3«36
wherein it was stated that &{n a raid in September 1934 on the residence of

Alvin Karpis at 3973 West 140th Street, Cleveland, Ohio, and whers is__
YesTded with Doloresipelandy under the name of Mr, @ He C/Milgroth el

that W B1ip of Paper bearing the name of Phillip Amersbach was found at this

3Jeace and it was adviaed on Page_19 ©of the report of Special Agent Wynn thet
it was ascertained from Captain Story of the Cleveland, Ohio Folice Department
that Phillip Amersbach is supposed to be incarcerated in some penitentiary in
the State of Indiana for bank robbery. In view of this fact, a lead is deing
set out to check this matter at the Indiana State Reformatory, Pendleton,

Indians to gscertain if Phillip Amersbach is presently confined in that
institution,
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AT XNOX, IMDIARA

BT

Reference is now made to the reference report of Special Agent R. O,
Suran dated at Chiocago, Illimnois Decembder 27, 1935 wherein there was contained
8 lead for the Indisnapolis Office a$ Knox, Indisna to ascertein the fdentity
of one B, Youst who it has been determined has been corresponding with Ruth
Potts at Sarasota, Ylorida, it bdeing indicated in the lead mentioned adbove
that this individual was prodadbly a man, In order to determine the identity
of B, Youst, Agent conducted the following investigation at Knox, Indiana,

Agent interviewed iir, Carrol 'ycannon. Postmaster at Knox, Indiana
who advised that he had lived in the oity of Knox for the past 5O years and
that during 20 years of that time he was in school work inm Knox and vicinity
and eonsequently was very well scquainted in that locality as Knox {s a very
smell oity, He advised that he was unadle to recall any man by the name of
B, Youst living imn that vicinity. He stated that there were a number of
Yousts living ia the vicinity of Knox and that it was & very prominent family
and he likewise examined the records of the Post Office under his control and
furnished Agent with the following nemes as being the only people by the
name of Foust living in Knox, Indiana or receiving mil throush the Knox,
Indiana Post Office. These are as followss - -~ -

Floyd Foust, the Circuit Clerk at Knox, Indiana

Chostor O, Toust, a drother of rloyd rout living on an R.R,
out of Inox, Indiana

lu-ion! Foust who is & nephew of Floyd and Chester Foust

Bu'ry)}onat who is also & nephew of Floyd and Chester Foust

Mr, Cannon also advised that Josephine Foust was the wife of Harry Foust
but that he did not know the names of the wives of the other individuals by
the name of Foust., He likewise advised that there was formerly s Mrs. Eura
Toust who had lived at EKnox, Indiana, dut that this individual had moved to
Coons Lake, Indiana sometime bdefore and was aouoquently not living at Xnox
at the present time, . -

. ; .

As mentioned above Mr, Cannon atatod that the Youst femily was oconsidered
one of the most reliabdle and respected ia the commnity and advised Agent
that he bdelieved it would be all right to interview Floyd Foust who is the
present oircuit clerk at Xnox, Indisna as he delieved Floyd Foust would keep
any inquiry entirely confidential, Mr, Cannon advised that he 4id not know
Ruth Potts nor had he ever heard of her and was sure that she had never lived
at Knox, Indiana, or had never visited in that vicinity for any length of
time, He stated that it was possible that there might be some one by the name
of B, Foust living in the north part of the city of Knox, Indiana as it was
not such a desirable part of town and stated that the carrier whose name
is Grant Glenn was presently out on this route and that igent could interview
him at a later hour at the Post Office.
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Agent contacted Mrs FloyafFoust, Deputy Girouit Clerk of Starke
Comty, Knox, Indiana who is the wife of rloyd oust mentioned above. +
When questioned as to whether or not she was acqnaintoa with smyone
living in Xnox or vicinity by the name of B. Foust she advised that
the only person whose first name began with the letter "E" was Mrs, Edith
Youst the wife of her bdrotherein-law Chester 0, Youst and that they live
OR & farm, R. R. ¢, Knox, Indidna, Mrs, Floyd Foust advised that EBdith
Foust's maiden name was Edith\Fagen and that she came originally from Hesse
ville, a sudburd of Hammond, Indiana, She advised that she had never heard
her sister-in-law Edith Foust -peak of Ruth Potts and she 214 not know
Ruth Potts herself, . .

. Agent then interviewed !'loyd Foust, Gimlt Glork of Starke Gounty
&t the Court House, Knox, Indiana, Floyd Foust likewise advised that there
were not very many people by the name of Foust living in that coomunity
and that the only one he knew whose first name degan with the letter "B*
was Bdith Foust who is the wife of his brother Chester O, Foust, end who
lives on a farm a few miles out of Xnox, Indiana. He stated that he had
never heard either his drother Chester 0, Foust or his wife Edith mention
Buth Potts and was realonably sure that they did not kmow anyone by this nuo.
_While in lr. Floyd Foust?s office Agent with his assistance searched
registration cards for the qualified voters of Starke County, Indiana of
which Knox is the county seat and noted that Bdith Foust is the only Foust
who had registered as & qualified voter whose first name begins ﬂth the
letter "B%,

In view of this fect Agent returned to the Knox, Indiana Post Office
in order to interview the mail carrier who carries the mall for Bdith and
Chester Youst to determine whether or not he had noticed any letters deing
received by them or addressed by them to Ruth Potts,

Agent interviewed Grant 'XGlonn, mail carrier from the Knox, Indiana,
Post Office who advised that he earries mail for practically the entire
northern part of the eity of Knox, Indiana, eand had deen a carrier there
since 1923, He stated that he 414 not know any individual by the name of
B, Toust residing im that part of the oity of Knox and the only v'Fousts he
has on his routo are Ruby and Fred,

lgont tntorﬂnod BenryX?alkenthal carrier on R. R. 3 rrom tho Knox.
Indiana Post Office, He advised that he carries the meil of Chester O, and
Bdith Foust and has bdeen a carrier on that route since last May, It might
be noted here that Mrs, Floyd Poust had previously advised that her sister-
inelaw and brother~inwlaw lived on Route 4, This is obviously an error, When
questioned as to whether or not Edith Foust had received any letters poste
marked from Florida or bearing the return address of Ruth Potts or whether
or not he rememdbered any letters going out from Edith Foust addressed to Ruth
Potts at Sarasote, Florida, he advised that he had not noticed any letters of
this kind, He further advised that neither Chester 0, or Edith Foust received
much mail and he could not remember ever seeing the name of Ruth Potts on any

od o

et L g g tm e x p ahT g e | m e gt £ I6EOA T W S LAY SED £ NS ER N e P A T TR P TTLATTA T T T T

%-




letters either going out or coming in to their mail box, Whem questioned
as t0 the chardoter amd reputationm of these individuals, Mr, Falkenthal ' o
stated that doth Chester 0, Foust and his wife Edith were regarded very ,

highly in the community im which they live and that he had never seen any

strangers around their home,

Shortly after the interview with Mr, Falkenthal and while Agent was
still in the Xnox, Indiena Post Office he received a call from Mr, Floyd
Foust, the Circuit Clerk of Starke County, requesting that he again call
at his office., Agent then went back to the Court House and reinterviewed
Mr. Floyd Foust and he advised that since Agent's visit he had celled his
brother Chester O, Foust on the telephone and asked him to come to town and
upor his arrivel at that time inguired whether he or his wife knew Ruth
Potts and had been advised that Ruth Potts was a cousin of Edith Foust and ,
that Ruth had ¥Iisited at their home for a ghort time last summer, , He further

titilcd tﬁt his brother had told hill that he knew nothing about Ruth Potts

P btaln & Information concerning
hia wife's association with Ruth Potts and was sure that his brother would
~_keep the 1nqu1ry confidential,

Agent then uteﬂie'ed Chester O, rom. R. n. S, Inox, Indiana who
advised that his wife's first neme was Edith and that she was a first cousin S
of Ruth Potts, He stated that formerly his wife and Ruth Potts were not .
very friendly dut that apparently they were more friendly than previously )
because Ruth Potts ceme to his home im the summer of 1935 with her brother
whose name is ulﬂrerry and Perry's wife and a small child who is a niece
of Ruth's, He stated that these persons live in East Chicago, Indiana
and that they ceme long enough to eat dinner and then left, He advised that
Mr., Perry is at the present time superintendent of the power plant at the
Inland Steel Compeny located either in East Chicago or Indiana Harbor, el
Indiana, 4 .

’ When questioned as to whether or not he knew anything about his wife's (IR
association with Ruth Potts he stated that he d4id not beyond the fact that 4
they did correapond some but that his wife never told him anything adbout : i

vhat their correspondence was about and consequently he had very little ' C
information concerning this matter. He stated that Ruth Potté® husband was ST
named Elton Potts and he believes that he lives in Chicago, Illinois at the ‘M_,,,,
present time as they are separated, He could not say where it would be - - | ey
possidle to locate Elton Potts beyond the fact that he is supposed to de

living in Chicago, Illinois, When questioned as to whether or mot it

would de advisable to interview his wife eoncerning this matter, Chester 0,

Toust was unable to say but believed that his wife would tell what she knew

concerning her association with Ruth Potts . {f requested to do so, However,

in view of the fact that it appears from the file in this case that inquiries

along this line have been more or less confidential and it was not especially

desired that Ruth Potts be advised that she was under investigation, no

effort was made to contact Edith Foust at this time,

Chester O, Foust was requested not to inform his wife that he had deen

mterviewed concerning this matter and neither he or his drother Floyd Foust

-
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were ndvﬁd of the purpose of this imquiry,
the fact that ia

8 very prodable that this matter will indeed bde kept con-

s HNHo attempt is bdeing made to contact Edith Youst at this time and
she will not be contacted unless a further request is made of the Indianapolis
Office,

AT GARY, INDIANA

. Reference is now made to the summary report of Special Agent S, K, McKee,
dated at Chicago, Illinois, February 8, 1936, particularly to pege 45 thereof
wherein {s set out the name of Mrs. Ceciliaqiieland who was reported to de
employed by JacotiHeidt at a filling station located at 6000 West Fifth Avenue,
Gary, Indiena and who has previously informed Agents of this Bureau that Alvin
Karpis and Fred Barker had stopped at thie filling stetion numerous times in
the fall of 1934 and it was suggested theat inasmuch as this woman had promised
her eooperation that eontact should dbe maintained with her,

.. Agent went to the filling station located at 6000 West Fifth Avenue,
GCary, Indiana, where he contacted an imdividual by the neme of Derousse,
Inquiry of this individual revealed that the Nielands were not living at that
address at the present time, and he was ble to state where they hed moved,
Agent did not reveal his identity to Mr rousse dbut learned from casual ,
conversation with him that he had leased the filling station at this addresss
about two months ago from Jacoh Heidt, the stepefather-of RButh Heidt, and
that Jacob Heidt still lives-ia-rooma at the rear of this address but was

not at home on the W@wioz. dgent noted that Mr. De-
YOUSse seemed rather sus us of any inquiries which were made and when
Agent asked him as to whether or mot he believed Jacob Heidt would know the
present address of the Nielands, he stated that he doubted this very much
and further 4id not believe that Heidt would sell if he knew, inasmuch u.ho
was very “crabby® and did pot like to have people making inquiries of him,

r

Agent then contacted Mr, Carl B, Huber, Assistant Postmaster at the
Gary, Indiana Post Office in order to ascertain the present address of
0'01110‘ ieland, Mr, Huber examined his records and advised that JFaul and
Cecilia(iealon (not Nieland) had moved from 5000 Nest-Fifth Avenus to 408 _
Bancock, Gery, Indiena on July £9, 1935 and that this 1is the last address _
$hat Hie has_listed for them, However, he stated that as his records reveal
that they had frequently moved {n the past it was prodbable that they were not
living there at the present time,
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Agent ocalled at 408 Hancook Street, Gery, Indiana and was informed .
at this address that Mr, and Mrs, Nealon were not living there at the k
present time but had moved and now lived in the 400 dlock on Madison Strees { )
in Gary, Mrs, Nealon i{s supposed to bde employed at a doarding house loocated
on Nadison Street Xear Fourth Street in Gary, Indiana, Ia view of the fact
that Agent d1id not reveal his official identity at the time of meking in- i
quiries at this place as it was »ot known who the occupants of the house
were, Agent was unabdble to gain amy more speeific imformation with reference
to wvhere the Nealons live, 4Agent then returned and contacted Mr, Carl X,
Huber at the Gary, Indiana Post Office who examined carrier books for the
400 dlock on Madison Street dut failed to £ind the name of Nealon listed as
4his place, Inquiry at the Gary, Indiana Post Office reveals that there _ : C
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is & boarding house located on Madison Street in the 400 dlock im Gery,
hdian‘. - /‘ X o * 4 « ) K s
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Agent then made inquiries at numbrous doarding houses im the 400 dblock
and 500 block on Madison Street, Gery, Indiana, withous loceting anyome by
the name of MNrs, Nealon as being employed in those places. Agent then con-
tacted Mr, T. J. the mail carrier im the 400 block on Madison Street
. who advised that he 4id not remember delivering meil to anyone by the name

- of Cecilia Nealon or Paul Nealon at any place on his route, Agent then e
. oontacted Mr, Tom\Gilbert, mail carrier at the Gary, Indiana Post Office

who is she carrier on the route covering 6000 West Fifth Avenue where the e
,%.) VNealons formerly lived. Mr. Gilbert advised that Mrs, Nealon's maiden neme NG

was Christman and believed that her brother lives at 521 Hovey Street, Cary
Indiana, He also advised that Jacob Heidt still lives at 6000 West Pifth ) B

Avenuej that he knew Ruth Heidt; that she had moved away from this address

about two or three months ego snd for a time Jucob Heidt accepted mail for .

her at 6000 West FPifth Avenue, dbut at the present time he was refusing to

Tacécept any mail for her, Mr; GIIVért advised that he had previously been i
“oontacted by Agents 6f the Dureau in connection with imvestigation conducted £y i

at 6000 West Fifth Avenue, Gary, Indiana, and that in his opinion Ruth Heidt A

was of a dad enough charecter to associate with almost anyone and that he 2T

believed that she would bear watching wherever she was although he was not

avare of where she was living at the present time, Kumerous photogrephs were

shown to Mr, Gilbert and he advised that he was reasonsbly sure thet he had

seen Sudbject XKarpis at the place located at 6000 West Fifth Avenue, However,

he stated that he did not believe that any of the Subjects would be coming

there at the present time as the place was apparently dead now and there was _

no one there but a man who is presently operating the place and whose name Ca

18 Derousse, Mr, Gildbert promised to be on the lookout for the appearance

of any of the Subjects at that particular place and stated that im the event

he received any information along this line that he would immediately come

municate this fact to the Indienapolis Bureau Office., He was requested that

any inquiry he made be kept confidential and also the fact that Agent had

contacted him be kept confidential end he promised to observe this,
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Agent econtacted Williem Heinrich, Superintendent of Mails, Post Office,
Gary, Indieana for the purpose of ascertaining whether or mot he could
furnish Agent with any contacts who might know the present address of
Cecilia Nealor, Mr, Heinrich stated that the only place he knew where he
might make inquiries was at the Fifth Avenue Lumdber Company which is located
iz the general meighborhood of the filling station owned by Jacob Heidt at
6000 Fifth Avenue, Mr. Heinrich called om an official of this company with-
out disclosing the fact that inquiries were made by other than the Post Of-
fice without any suceess,

Agent then went back to 408 Hancock Street and after disclosing his
{dentity learned that the parents of Mrs, Nealon live at this address and
that Mrs, Nealoa is presently living at 369 Monroe Street in Gary, Indiana
and that she is employed at e boardins house locatod at S44 Adams Stroet,

Gary, Indiana, A N

Agent then interviewed Cecilia Nealon, 569 Monroe Street, Gary, Indim
who eonfirmed the fact that she was employed at a boarding house located at
S44 Adams Street, Gery, Indiana, and stated that her husband's name was Paul
Nealon, and that he is empleyed by the Modera Cleaners located at 3771
Broedway, Gary, Indiana., JMrs, Nealon stated that she and her husband had
moved from the filliag station located &t 6000 Weat-Fifth Avenud_

I955 and_that_shortly after this, Ruth Heidt and her present husband whose
__mame is Frank\Jackson, had moved Inend-stayesd-for.e-while but that the
hd ‘moved_aw g‘in December )1935 and she was not sure where they ter_g__living
at the pruent time. - When quutioxfo?!'i’i" to what information she had con-

g Subjects In this case, Mrs, Nealon advised that she did not know
lneh beyond what she had alreedy told to Agent Sullivan of the Chicago
Office several months ago when he interviewed her., She advised that she
had kmown the Hefdts since 1929 and that she had gone out to the filling
station numerous times during the summer of 1934 and had started working
there during August and September 1934 at & time when Ruth Heidt was still
living there with her step-father Jacod Heidt, and that later about the first
of October, 1934, she and her husband Paul Nealon had moved out to the filling
station and Ruth Heidt had left, When questioned as to her specific kmowledge
as to the Subjects visiting at the above filling station, Mrs. Nealon frankly
stated thg&_ghg_su_s\nugg Karpis and Subject Fred Barker near every day
migg,ngust and September 1934, while she was wi‘k‘I‘é‘lﬁhie filling
~station, ﬁgte\l A that it was very apperent_that both Karpis end Fred
- Barkor came to the £111ing astation solely to see Ruth Heidt. as_they would
“come in and talk to Ruth_for @& time and thei lédva, She also stated that
¥Willie Harrison ceme once in a while and that Dod“Barker was there on a few
occasions, dbut was not there much of the time. Mrs, Nealon readily identi-
fied a picture of Alvin Karpis as being one of the men who came to the above
£11ling station, She stated that she was never introduced to any of these
men but that Ruth Heidt always told her that they were gamblers from Toleds:
Ohio and that she never knew any different until later on when she was in-
terviewed by Specisl Agent Sullivan from the Chicago Bureau Office,
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When questioned for any specific details as to peculiarities noted
or description of Subjects which might be of denefit in effecting their
apprehension, Mrs, Nealon stated that one thing which she noted specificele
ly was that bdoth Karpis and Barker were always well dressed, She stated
that Karpis very seldom said anything 80 her beyond speaking whem he first
came in, and that she never noticed anything unusual about him {n any way,
8he further advised that the description of Karpis as contained in the
pooket 1,0, of him £it him exactly with respect to his size as that time.
She further stated that Karpis was wearing octagon rimless eyeglasses every
time that he came to the above filling station and stated that it made him
look very dignified and that he was much detter looking than his pisture,
She further advised that she 4id not believe thet she had told Agent Sullivuy

that Earpis was wearing glasses at the time he was visiting there but does
20t remember defimitely whether she told him this or mot,

She elso advised that she noticed particularly thetmne of these men,
either Karpis or Fred Barker or any of the others who came occasionally
would ever sit down while they were im the filling station; that Karpis
always seemed a little ill-at-ecsse as if he were nervous and that he seldom

- said anything at all except he did appear $0 be interested in dogs and talked:
with her about doge om one or two occasions and at one time told her that he
had an all white Pit Bull dog which he would give her if she wanted it bdut
she t0ld him that she had a dog a% that time and could not take care of more
than one, She stated that although Ruth Heidt was handling alcohol and selle
ing it 1llegally at the filling station at that time that she particularly
noticed that Karpis never &rank anything except coca ¢ola on the occasions
h. ﬂlited th‘r.i ’ B ! } . { R 4

i X \ ¥ ] o ! .

She also advised that practically every time Karpis or any of the
Barkers came to the filling station that they were always driving new Ford
coupes and that these cars always had Ohio licenses on them, She stated
that she was oonvinced at that time thet they must have hed a hide-outneardy in
sofar as she remembers particularly that one day Earpis and Fred Barker came
and inquired for Ruth Heidt and upon deing told that she was not there they
left and were gone only a short time and came dack and appeared $o0 have
e¢hanged their clothing and cleaned up in other respects,

-

When questioned as to whether or mot she hed ever heard them call each\
other by any names, she stated that they always called Fre ker "Sho
end that the only name she over heard anyone clngnrpia was the name "Doc*

o She stated again that she was positive the only reason any of these . .
men ever came to the filling station was to see Ruth Heidt as none of them
ever cams $o the filling station egain after Ruth moved away about the
middle of Octodber, 1934, and she hasnot seen any of them since that time,

When questioned as to whether or not she believes that Ruth Heidt may
be in communication with any of the Subjects at the present time, she stated
that she 3id not know about this dut was rather of the opinion that prodadbly
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- Ruth Heidt was afraid to contact any of the members of the gang &t this

time even if she wanted to, She further advised that Ruth Heidt hed eon~

fided in her to a certain extent after bdeing released when she was arrested —————
on the occasion of the raid on the apartment im Chicago when Russell Gidbson

was killed wad stated that after deing released Ruth Heidt hed made numerous
attempts to locate the Chow_dog which she had had with her at the time of _ (

i _above reid. She stated that Ruth Heidt had told her that ene of the : '~
larkox;:_oyé{lgi given her this dog and she believes iV was Fred Barker, :
but tha h had t01d her that she told the Agents who questioned her im

S8he also stated that Ruth had told her at the tTile of her arrest she was
at a loss to explain how she had acquired this dog dbut that the question
was answered for her dy the Agent who questioned her due $o the fact that
he asked her who gave her the dog and if Willie gave it to her, and that
she had answered "Yes.” She also advised that Ruth told her that she Aaiad
not give the correct name of this dog at the time she was questioned bdut

“Uh1cago after her arrest that the dog was given to her by Willle Harrison,

$old the Agents that the dog's name was Smokey, dut that i{n reality the dog's ( \
name was Beans and that he was e pedigreed Chow dog and Mrs. Néalon advised :
that she was sure of this as one time she had noticed a pedigree for e ch/o' o

dog emong some of Ruth Heidt's belongings,

~ Mrs, Nealon also advised that after Russell Gidbson was killed Ruth
Heidt hed to0ld her thet Gidson had been at the filling station at 6000 Wes
Fifth Avenue in Gary & number of times but stated that she 4id mot herself
over having seen him there, She also stated that Ruth Heidt told her that
Willie Harrison had dbeen at the Gidbson apartment im Chicago and had just
left a short time bdefore the raid was staged which resulted in the death
of Gidbson, She stated that it was apparent from Ruth's conversation at
various times that she was well acquainted with a number of the more des-
perate cheracters of the underworld in that vicinity, having told her on
one occasion that she had played golf with Ralph{Capone and that when she and
Willie Harrison were married in Cicero, Illinois that it was a doudle wedding
and GusjWinkler and his wife were married at the seme time. She also advised
that wvhen she packed Ruth's clothing adout the first of October 1934 when
Ruth moved away from the f£illing station at 6000 West Fifth Avenue that Ruth
had three boxes of Winchester cartridges among her delongings which she be-
1lieved to be about the size of a 38 caliber special cartridge but that she
never saw Ruth have any gun except that one day one of the gang left a re-
vgvor and when she started to examine it Ruth told her to keep her hands
off 1it, , : _ : - :

ember

Ay

: . : ; ) . .
Rrs. Nealon advised that she had not seen Ruth Heidt since the fall : P

of 1935 and that some of the things which Ruth had told her had been told Yo

te her at that time, She stated that she 4id not know exaotly where Ruth = 2 —*

was living at the present time dut delieved that she was living in Calumet

City, Illinois or at Hammond, Indiana, She stated that it was possible

that if she would egain visit Ruth that probably she might learn some more

details about Ruth's association with members of this gang and Agent sug-

8osted if it was possidble that she arrange to visit Ruth sometime in the

near future and attempt to learn something more and she promised to do this,

She stated that Ruth still drank considerabdly and that if it was possidle to
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get her sufficiently fmtoxicated that she delieved she would de adle to

eain consideradble information from her although she d4id not bdelieve that —
Ruth was contacting any members of the gang at the preseant time because ‘

as mentioned above she would de afraid to do so, She also advised that ‘

Buth Heidt's husband, whose nsme is Frank Jackson, is employed at the =
Gibson Railroad Shops as a repairman which shops are located near Hammond,

Indiana, She stated that she does not bdelieve that Jackson is fully aware

of all of the past associations of Ruth Heidt,

It might be noted here from a review of the file in this case, serial
569 of the file imn the Indianapolis Bureau Office, which is a letter from
Special Agent in Charge R, J, Connelley to the Bureau covering am interview :
he had with Edward Wilhelm Benz on Marech 16, 1936 that during this iater-
view Benz mentioned that he had contacted Sudjeect Karpis in the fall of ; _
1935 and that Karpis was at that time wearing octagon rimless glasses,
This is being mentioned here {in view of the fact that Mrs, Nealon advised
that Karpis was wearing rimleass glasses similar in description to these in
the fall of 1934 and it is very possidle that he may be wearing glasses of —_—
this kind at the present time and as Mrs, Nealon mentioned that it changes
his appearance consideradly, it should de kept in mind,

It itsht also be noted here that on page 15 of the reference report
of Special Agent E, J, Wynn dated at Cleveland, Ohio on Fedbruary 13, 1936 D -

that Subject Karpis using the nsme of H, G, Milgrsth: hed purchased a dull - ..
Serrier pup from one William J§ Richards who 1ived as: Cleveland, Ohio; it 1

s thought that this might be the sames dag as referred to adove dy Mrs,
Nealon as being the one which Subject Karpis had offered to give her during ¢

the fall of 1934, It is suggested that in the event mo efforts have deen
made to cheok further into this matter that it lends some weight to Richards
story as to the sale of this dog to Subject Karpis, due to the faet that
Mrs, Nealon advised that Subject Karpis was desirous of getting rid of a dog
about that time, . :
. b "L

J¢ might also be mentioned here that a review of the file of this case
i{u the Indianepolis Office, serial 540 of the file ia the Indienapolis Office
“which is a report of Special Agent H, K, J’ohnao\ in the case entitled JUHN
PAUL CHASE, with aliases, et al, shows that Fred'{Pierpont, Mishawake,
Indiena had fdentified a photograph of Sudbject Alvin Karpis as the stranger
who drove up to his, Plerpont’s, garage at 4308 Lincolnway East in tlie sumer
of 1935 asking him to deliver a car apparently for Sudbject Jo i{1ton who
was deceased at that time, to an address at 310 South Franklin Street,
Marion, Ohio, Fred Pierpont being & brother of HarryfPierpont, a deceased
member of the Dillinger gang, At that time, according to Agent Johnson}s
interview with Fred Pierpont, Karpis introduced himself to Pierpont as Doc Day,
This is bdelieved significant in view of the positive identification by
Pierpont as being identical with Subject Karpis and the fact that he was
known as Doc Day at that time when that was the seme name and the only name
which Mrs, Cecilia Nealon heard him called during the time he was visiting
at the £illing station at 6000 West Fifth Avenue in Gary, Indiana, It thus
appears that Doc is one of the aliases frequently used by Subject Karpis if
the adove information is correct.
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AT RAST CHICAGO, INDIANA
S ,-

Reference is agaim mede to summary report of Special Agent 8. M, McKee,
dated at Chicago, Illinois February 8, 1936 to page 48 thereof wherein is
listed the name of Officer Timothy O'Neill of the East Chicago, Indiana
Police Department who is reported to de well acquainted with the undere
world in East Chicago and Gary, Indiana and whe is regarded as bdeing
very reliable and suggesting that contaect bde maintained with him, In
aoccordance with the suggestions contained ia this report, Agent contacted
Detective Sergeant Tinothﬂo 'Neill at the)Bast Chicago, Indiana Police
Department. Mr. O°'Neill advised that he has been tied up and kept inside
oa She desk at the Xast Chicago, Indiana, Police Department for almost a
year now, due to a change of administration and that consequently he had
aot deen able to maintain the eontacts in the underworld that he had in
the past. He also advised that at the present time he 1s a candidate for
Sheriff of Lake County on the Republican ticket and that he is utilizing all
of his spare time in an effort to gain tl's nomination, - R

A genersl discussion was had with Mr, O0'Neill concerning this case

. without Agent revealing any recent developmenis known to the Bureau, but

merely requesting that Mr, O'Neill offer any suggestions which he might
have in nind which might eventually lead to the apprehension of the Subdb-
Joecta. Mr. 0'Neill stated that at the present time the only thing he eould

; think of which might be of benefit to the Bureau and which might already
" have been checked on was that there was a man in East Chicago, Indiana Y

on the Indiana Harbor side by the neme of ART STROUSS and that while he

414 not kmow for sure where this man was at the present time that he former-
1y ran the Acquarium Cafe on Broadway in the 2300 block on the Indiana Harbdbor
side of Each Chicago, Indiena, He steted that he personally kmew that
Strouss had in the past always been in contect with various hoodlums and

that he personally knew that Strouss in the past had served as a contact
point for Edward Wilhelm) Bens, Baby FaceNelson, and also John|Dillinger,

He advised that in the event a check hadnot been made on Strouss' activities
in the past that it might be of bemefit to make a check at the present time;
that while he 4id not positively know that Strouss had served as a contact

" for Subjeot Karpis that 1t was very possible that he might as he had always

been associated with so«called "big time™ hoo8lums, He stated that so far

@8 he knew, Strouss was still loceted im East Chicago, Indiana at the place
indicated above, He also advised that Strouss had a brother who operated

an army store im the 3600 block on Main Street on the Indiena Harbor side

of Bast Chicago, Indiana, and that prodedly Strouss could be located through
this brother if he could mot be located through any other means., Mr, 0'Neill
advised that he was very glad to cooperate with the Bureau on this matter

and in the event he learnsd anything of value in the future that he would

be glad to cemmunicate the same to the Indianapolis Office, but stated that
due to0 the fact that the primary casmpaign for Sheriff was in the near future
he would not be adble to devote much time to the matter until that was over,
It 18 believed that it will be well to maintain contaet with Sergeant O'Neill,

o)l e
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. INDIANAPOLIS OFFICE at GARY, INDIANA
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On Agent's retura to the Indianapolis Bureau Office he ascertained
through a check of the index cards that there is no previous reference to

‘an individual by the name of ART STROUSS, For that reeson leads are being

set out in an effort to ascertain more adout this imdividual dut fér the
present, any contacts made with rororonco to this matter will de made in a

very 4iscreet manner,
UNDEVELOPED LEADS

! ‘ - k ' ' Yo,

Will agein contact Mrs, Cecilia Nealon, S69 Monroe Street, for the
purpose of ascertaining whether she has gained eny additional information
concerning the activities of Ruth Heidt and also whether she has deen suc-
g¢essful im learning whether or not Ruth Heidt is presently im contact with
any of the Sudbjects im this case,

At East Chicego, Indienas

‘ Will attempt in a discreet manner to leara.something about the activities
of Art Strouss who formerly operated the Acquarium Cafe .-in the 2300 dloek

on Broadway in the Indiana Harbor section of East Chicago, Indiana, Any
inquiries with reference to this matter should be carefully made and all
persons eontacted requested to keep the information econfidential inaamuch

as it 1is possidle that this man who is known to have been a prominent con-
tact for gangsters in the past might possibly know aomothing about the
activities of Subject at the proaent time,

i u.l-o again contact Sergeant Timothy O'Neill at tho East Chicago,
Indiana, Police Department for any further information im his possession
which might help to lead to the epprehension of the Subjects. ‘

-
A

GHIGAN (!'!'IOE

Iill rofor to the roferonco report or Special Agent J, E. Jones,

dated at Indianapolis, Indjana S-7+36 and inform the Indianapolis Office
as to whether or not it is desired that further investigation be conducted
in Gary, Indiana to determine whether or not Subject Karpis had visited the

{ Reinbow Inn, the\Peoples Inn Restaurant (The 'Peoples Tavern), or George

rris in Gary, Indiana or whether it is still desired that no further

eoffort be made to investigete at ¢ ces pending receipt of information
from the] confidential in inforﬂt ho is allegedly checking on this
matter,  —

.13-
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INDIAKAFPOLIS OFFICE at Pendleton, Indiana . ‘/ .

)

Will eontact appropriate officials of the Indiana State Reformatory
and ascertain if Phillip Amersbach is presently eonfined in that imstitue
sion;in the event Amersbach is lecated there, will interview him im accordance
with the suggestions contained im reference report of Special Agent E, J,
Wynn dated at Cleveland, Ohio 2~13«36 which is serial 538 ef the
Indianapolis Office file of this case,

-
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

(9/ U. S. DEPARTMENT OF JUSTICE BN .
- e : X o
. ! ECODE o , 3 4

Transmit the following Teletype message t0: CLEVELAND
/ ¥BI LITTLE ROCK APRIL 7, 1956 6-25 P DAX "
U\/ PHONE. BHEKID SPECIAL AGENT FRANK SMITH HAS ESTABLISED CONTACTS AND !
\ Jﬁ‘ RECEIVING COOPERATION AND INFORUATTON FROM JO INTERSON m{ms D
f' ¥ POST OFFICE INSPECTOR HAYNES NOW AT HOT SPRINGS AND APPARENTLY -
3 COOPERATING WITH SMITH. O INFORMATION RECEIVED FROM N i f
R‘ on”'_s:m_v_g_. INFORMATION RECEIVED FROM ANDERSON THAT ON NIGHT MARCH - ’
QN  meNrY FIFm LAST GOLDSTEIN BROUGHT BUICK SEDAN TO GARAGE POR SERVICE L—-—»
L\l\ AND LEFT WITH SAME NIGHT MARCH TWENTY SLXTH CAR CARRYING LOUISIANA e i -
N LICENSE. SUBSEQUENTLY GOLDSTEIN RETURNED IN EER PERSONAL CAR-AND RECORDED & INDEXED C
\g SPEEDOMETER SHOWED TRIP OF FOUR HUNDRED EIGHTY MILES. ON JmLZZSZ = /0530

FEDERAL BU .
THIRTY FIRST LAST GOIDSTEIN WRECKED HER PERSONAL CAR NEAR [KIREY, RAL BUK"AU OF ©VISTIGATION

o .- APR lozo{p
ARKANSAS ON U, S. FIGHWAY SEVENTY WHILE RETURNING T0 HOT SPRINGS ( . . .«.1 ok ﬁ

mea—

FROM UNKNOWN POINT. TOLL BRIDGE KEEPERS NEAR JEXXARKANA ARKANSAS Q‘f

STATED RECALIED SEEING WOMAN CAR AND DOG SIMILAR DESCRIPTION-PASSING

lv el G

OVER BRIDGE TOWARD TEXARKANA ABOUT LAST WEEK MARCH. AT TIME GOLDSTEIN

WRECKED PERSONAL CAR FAD EXTRA BATTRRY WilGH SIE CLAIGD FURGASED A po 15 1935

SOME UNKNOWN POINT. EFFORTS BEING MADE TRACE BL'I‘I'ERY. INFORMATION :

Pl

|

LIS) RECEIVED GOLDSTEIN CONTEMPLATING ANOTHER TRIP IN BORROWED AUTO-
MOBILE. ARRANGEMENTS MADE TO COVER ROADS IN ENDEAVOR TO ASCERTAIN
DESTINATION, INFORMATION ALSO RECENEDAEXHUSBAND OF GOLDSTEIN IS

Approved: o o Sent _ M Per ‘
Special Agent. in Charge ) \pk

R
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
U. S. DEPARTMENT OF JUSTICE

Transmit the following Teletype message to:

PAUL GEZAIN ALIAS TRIG ALIAS FIDGETY ORIGINALLY FROM NEW ORLEANS

GAMBLER AND PIMP ALLEGEDLY NOW AT MEMPHIS. NASHVILLE REQUESTED TO '
MRKE DISCREET CONTACT IN EFFORT OBTAIN IDENTITY AND LOCATION OF
'GOLDSTEINS RELATIVES. AKERS PLACING PROSTITUTE IN HOUSE GOLDSTEIN

AS INFORMANT. MAUDIK CLARK AND EVAOWENS FORMER INMATES OF

' BATTERIE HOTEL AND PERSCNAL FRIENDS OF CONNIEYMORRIS CONTACTED BY .

AGENTS KINGMAN AND BUCHANAN AT TEXARKANA WITHOUT RESULTS HOWEVER

POSSIBLE SOURCE OF INFORMATION AND BEING CONTACTED AGAIN BY AGENT

)\

. mwwmrmmmmx%. SHE IS 3 | i
: i
BUCHANAN WHO IS WORKING UNDER COVER, EVA OWENS CONSIDERED TOO SMART {
{

' FOR FURTHER CONTACT. NINETEEN THIRTY SIX MAROON COLORED BUICK SEDAN
BEARING LOUISIANA LICERSE SEEﬁ DURING JANUARY SEVERAL TIES CROSS

TOLL BRIDGE NEAR OGDEN ARKANSAS DRIVEN BY ERAVY SET MAN ACCOMPANIED
BY WOMAN SUGGEST HALL BE INTERVIEWED RELATIVE ANY TRIPS MADE BY

HIM IN TBUIGK PURCHASED FOR EARPIS. ONLY OUTSIIE AGENTS REMAINING

EERE ARE SMITH AND BUCHANAN.

FLETCHER

0C: BUREAU : S , .
CINCINMATI )
CHICAGO
ST. PAUL

Approved:

Bpecial Agent in Charge - T
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" FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

WFS:RK U. S. DEI.’ARTMENT OF JUSTICE
7420 ‘
ceossceoscecanenw - New York’ NOYO’
‘ .. April 13, 1936,
W

Transmit the following Teletype message to: SALT LAKE CITY BUREAU OFFICE

PHONE, BREKID, WARRANT CHARGING FRANK FOSTER ALTAS FRAI;K";ROST WITH &

VIOIATION OF SECIION 408E U S CODE ISSUED BY US COMMISSIONER GARRETY g

- } W COTTER SDNY TODAY. CERTIFIED PAPERS BEING FORWARDED USA RENO AIKMATL i

: 4
TONIGHT, USA SDNY RECOM/ENDS BOMD $50,000, Az (

* WHITLEY

Yy
|/

TR

RECORDEp & INDExgp Z—f 7e - [ )5 3 /

FEDER:"L BLﬂEfI»U (.lr’: 11\’\’LS"A\.5'|I f\n]

APR 15 1530  APR 141936 .
FiLE l
Approved: - M Per
Special Agent in Charge
R G RS ST I8 L SN TR M di: * A I e ot ot T et e e o & e e S e e et e o T . =
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.US DEPT OF JUSTICE WASHN DC
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RE BREKID LEAVING BY AUTOMOBILE FOR HAMILTON COVER

LEAD THERE TELEPHONED FROM LITTLEROCK RETURNING

5 HERE TOMORROW EVENI

RV RN A Y iy

NG
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Mr. Eavbo __.

¥r. Foxworth . _____.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1 - )
THIS CASE ORIGINATED AT - . cmmn' OHIO. . , . FILE NO. P33
REPORT MADE AT ';‘ X QATE WHEN MADKE m&nu?u : REFPORT Ilm.* ) ¢
DALIAS, TEXAS, .| 4-1136 4636 ¥.J. BIAKE,
me nvnf}klgmxs. with aliases &mnm - e oo case
I.O. 18; m. JOSM P ® ORAK. Wele = i nanmm m
JUGITIVE = 1.0, #1232; HARRY CAMPEELL, Wees ommo:ro:"gééxm!
IUGITIVE - I. ( ’1236‘ ot aIO . - mw
EDWARD GEORGE BREMER (Vietim) .~ . o - i
SYNOPSIS OF FACTS: - Imvestigation at Wersaw, Ksufmen County, , .
\ ( ) (  Texas, fails devalop probebility that (. | | {
; S . Alvin Earpis or Gracg.Goldstein has beem ~. '
. - : u thet vicinity, ' AaTes, YU
A She—=2, Vo
(] USRS S -4 w\‘% — -
.J .:G > g \:—
| IETATISS {‘}; 3 N
T ' This investigation was predicated uponp }.coQ distence - -
tolephono call received from Special Agent ip Charge Ccmmllq at the

Cleveland Office, im which he advised that omfidenttd informant had
. steted that the "fem™ to which Karpis end the Goldsfesir woman occesionally
. vetired, was located near Wersaw, Texas, and that Iarha,v was on & rural ‘'
/ route from crandall. Texes, = . N S

s, Bannsh, Poatmaster at Crendell, Texas, advised that
Wersew was not now served with mail through the Crandall Office, but through
Kaufinen, Texas, She stated that she bad for many years owned farming
interests in the immediate vicinity of Wersaw, and was acquainted with
practically all of the inhabitents of that little commnity and that there
were no recent additions to the commnity, except withinm the past year a
new tenant had moved on the Johnsom Farm, end also on the Goode Farm. She
stated that she frequently, im connection with her supervision of the fam-
ing properties owned by her, visited that commnity, and that she had never .
seen anyone in that section with a large Great Dame Dog, nor hed she
noticed eny mew automodbiles im that vicinity im recent months, She stated
that the store at Warsaw is operated by a Charles Smith, whom she has known
for many yesrs, and whom she believed to be absolutely reliable, . - - e
COPIES DESTROYKD
DPr. Hoffer, Postmaster at Xsufmen, Texes, was interviewed,

o - - O———

FORWARDED: A DO NOT WRITE IN THESE SPACES
£ g. Bt Ml 1576 +/°533 8%
B corixs orsm[nu-onr N hl DR
reau.u... ' . [:\ 15 9"',‘
Cincinnati, 2 AL Ided
St, Paul..::]. APR 14 B o
Chicacoeeseel
Cleveland...l N
Sen Antonio.l LM
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and stated that the rural route which covered Warsaw emanated fram the Kauf-
mean Office, and that Iill Je rugin. Carrier, urnd that route, 'hich is
knmuaoutvﬂ. b ‘ 1 : ‘

MY, hagin was located at Kaufman, Texas, und stated that
he had been & rural carrier for 26 years and was feamiliar with all the
petrons on Route #4, which covered Warsaw, He stated he had not seen any
new automobiles in thet vicinity in recent months, nor had he seen anyons
with a Great Dane Dog§ that he had not noticed any suspicious mail coming
to or from the patrons along that route, and that he 4id not know of any
person omning a farm in thet vicinity whose sister lived outside the State
of Texas, He stated that the new tenant on the Johnson Farm is W.W, Menler,
age 65; and that J.Je Turner is the new tenant an the Goode ram, end
lua ago is approximately 60 years, ; i

'

Dr, Hoffer recommended Archie Blanton. a long time resie

dent at Warsaw, as dbeing neliablo. and & poreon to uhcn Agont night tulk

\ k. A

.with safety, . - . -

Blanton wes located im Kaufmen, Texss, and he disclaimed
knowledge of eny new eadditions to the Warsew Commmity, end also stated thet
he had not seen amyone in that community with a new maroon colored Buick
or a Great Dane Doge

: At maaw, Texes, Charles Smith, the proprietor of the
ltoro, end his wife were both interviewed, dut uparately. Mrs, Smith
stated she #as reered ir that community and knows prectically every person
in the community, and that she has not seen any new Buicks there in recent
months, nor has she seen anyone with a Great Dane Doge Mr. Smith stated
practicelly the same thins. . . .

' ‘l'horo is no crou road at Warsaw, anﬂ in eddition to the
-all store operated by the Smiths, in the rear of which they meke their
residence, there 1s & large cotton gin; and across the road from the Smith
Store is a farm residence, The interior of the Snith Store is very amall
end does not afford facilities for drinking, end apparent].y no drlnks are
servod there othea' than Coca Cola and the 111:0. : 3 Y, :

' ‘l'he Dallas Phone number was left vith Poshnaster- Hannah
end Hoffer, and with Mr, Smith, with request that should any information
eome to the attention of any of them which might be material, the Dallas
Office be immediately advised by telephone. Carrier Feagin was requested
to notify Postmaster Hoffer at Kaufman should he receive eny information
which should be drought to the attention of the Dalles Offices

PENDINGs
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Jutudieuon in apprehending Frankie [Foster in Reno, Revads,

"~ office, acccrding to lir. Whitley, that the Bureau's instructions

‘evening, inquired s to whether Agent Melaughl iwuzm L @adYae OF INVESTIGATIC. |

roender shatever sssistance was pouiblc ln effpcting. Jw COF el
lpprobonlion.
. : 1935 \
no

. a8 & satter of feot if prennim.r% prosscutive steps had been

v o vi'recoved hin to Hew York. In view of the fact that the Eew York ' 1
ggl‘ 0 authorities xzay encounter ccnuderablo difficulty in baving

g

EAT:RLG April 9, 1936.

. R i 4

-,
2 ds ’

With nfomco to your ry n to the Buresu's

P

you are advised that the Bureau has sdiction sufficient
to apprehend and prosecute Foster fox violetion of the Federal
Fugitive Felon Act which penslizes interstate nizht to avoid
prosecution tor burglary and robbery. ) §

* The Bureau, through Bpocinl Agent ln cnurp muoy,
has been advised by Inspector KcDermott of the New York City
Police Departaent that a secret indictment had been returned
in Bew York egainst Frankie Foster charging hia with participation
in the robbery of a jewelry store in Radio City. The Buresn had
information indicating that Frankie Foster was in Renc, Nevade
and, consequently, & prima facie case of the violution of the
Federal Fugitive Felon Act hud been mede. The Bow York office,
by telegram or teletype, acoording to Mr. Whitley, informed the
8alt Lake City office that & Eew York City Police Department
officer wus couing to Reno and also inforsed the Salt Lake City

L

/N

'7

g

in this satter were that the Bureau should not take any aotive
steps in apprehending Foster other than pointing hiz out to the
New York City officer unless there was sone showinyg of a violation
of eome Federal Statute within the Buresu's jurisdiotion. The
Balt Lake City office was inforasd of the indictaent outstanding

agaiust Foster in New York for robbery. T~
The Salt hkl:EgIORDQPico '7 Q IDSB 5.1\ I

-

onxemAﬁ FLEDIN 7.-3 ]Y.

the Rew York Police officer in apprehending Fopter and ! wmg 36 - !\
a return telegraz to Salt Lake City authorizin lchu t

"Froms the adbove u 1111 bo we have a case
lgninat Foster for Unlawful Flight to Avoid Prosccution and

authorized and undertaken by the United Stetes Attorney in 3
Bow York City, we could have apprehended Foster ourselves and




=
PRLA ’ ] <
{ )
~ Mexno for the Director -2- 4/9/36 : ' x L/

Foster extradited and to cement our relations with the Rew York
City Police Department, I believe it would be well to have lir.
Whitley consult Inspector McDeraott and, if McDernott desires, we
oan undertake Federal prosecution in New York, thereby resoving ‘
Foster to Bew York City in s comparatively short time.

‘ ' Respecifully, ERE
'. ‘o rl-. ‘
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0VE CAN BE SLTISFACTORII.Y ARRFLN?:ED, THEY WQ.I. mvx 'ZBN FOEH'! PIVE ‘NNIGRI‘

Ca
Ts

i.B.IVING LIT‘I'IE EDCK I'IVE AM APRIL 10. THEY 'II.i; GONTACT OFIICE DI&E!ETLY.'

N v, 3

s < ,J\-.tA‘g‘.;:: ‘r,_\ ka &, h;? o ." ‘-;. B
5 HLVI VBRY &TISFLCTOH PIANT FOR OBMATION AND Tmm 'IAP ON TOE\RO&OE .
g0 ,a_‘.‘,‘._-} ,‘ 2. _.L.'-“ F
ACE OF BUSINE mmno_. com*mmrrm comc'n mmf. B'Y m: '.um EDITH\BARRY. —_—

: . , . e
1LEDC YESI'EH)AY A.ND AFTER ABOUT ?m HOURS QUESTIONIH}

*" -, RECORDED & INDEXED
MIFICATION E&RPIS AND CAMPBELL AND Pmm IDENTIF ICATI

ARIES J\I‘ITZGERALD, AND num)(mxmfmmi\g '§bu.m

PATRONSBVI‘WILLND‘!‘SH’WE ENTTHEM TEENEJCI‘SEE

~FcDERAY BURTAL OF iNVESlTIhATION .
= RS
or AHYO Ln (4 imw&?’ :;;

w.msunsommswm, mzsmcmmcwmmr cnm&‘z SFVIEB’

SHE DENIES THEY 't‘t’ERE ‘IHERE IN MARCH;-JUNE OR me SEK PURCFASEB'BOO

iLIC ENMIEQ’ AND IDENFIFIED KARPIS FROM FICTUEE. m A'CGUSI' 1935 KARPIS ALONE R'BTURNED\" ? L
. “ r =

,, q [ ‘,‘

JSTAYEDSEVERALDAYSADD SAYSSIEWASAFRAIDTOCAUSEBJJ&'IOLEAVE. IN FAI.LTHIS SAME:&

¥

ﬁl‘———-——-—-

AR KARPIS RETURNED AIDNE AND S-IE, EDITH, ALONE AT HOUSE SI’AYED ONE NISIIP. CLAIHS SEE

AUESTED lm. no'r TO RETURN sm; nmn«:s SHE ms SEEN ANY' OF THEM SINCE, ALTHO Posr omzc%
TR 7. WERE . L e LT
mv. 5, 1935. EDITH >~

SPBCTORa umm ALL PARTIES on cmmfrsvm.x ROBE!.RY AT HER mox

” ; : - A AR vt B .
‘.Tv'l ; '} ((-V"* 6’ Ty "‘-":)c‘"‘."“*' : “
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Baving deon advised bty Mr. Tracy that Nr. Foxworth
inforsed you sovetine heretofore that there was no violation of
s Yod Statute within the Bureau's jurisdiction in so far as
Frank xgro-m is concerned, I have checked the matter with Mr.
 { and Mr. Whitley in Bew York, snd it appears that at 1330 ‘
- Polle on April 2’ 19’6’ Mr. l'hiuoy. w telephone, advised kr.

FPoxworth that an indiotmsnt had been returned in New York City _ -7
sgainst Foster for the jewelry store robbery and that My, Yoxworth's Y
sonversation with you sas on the evening of April 2, 1936. Consequently,

the inforsation furnished to you by Mr. Foxworth was erroneous, -
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PHONE BREKID. POSTOFFICEMIHSPECTOR czoncz ﬁILL THROUGH INFORMANT

- —’
~.—;- ' ’?,;J‘*-}-?;; 3?’ .t i”‘ > a" A.'J-“, et

>f- CLAREMORE OKLAHOMA ASCERTAINED THAT LAST SATURDAY MORNING APEIL ﬁ;fﬁf;f
N THIS YEAR, sam‘toxzn SAME INTO cLAnzﬁaﬁg‘EY Ihgag\ﬁbf%iUify S
/"7 CLOTHED VAS PICKED UP BY “TAXT DRIVER 6f§£g§E'ACQUAxurgnc;’gnp :
©aken ro vILL aocrns HOTEL.j uILIONX%ETT LATER ARRIVED BYuféI;EO LINES"I{
 AND WAS TAKEN 0 WILL ROGERS HOTEL BY SAME TAXI DRIVER. THIS TAXI
DRIVER CALLED To_HOTEL BY coxrn WHO DROVE COKERS ~ AND LEIT I( A nous :?
‘ 'g THE ‘COUNTRY 13 MILES FROM CLAREWORE. méy CARRIED 'n'to BAGS AND - |

GVERE IN THE HOUSE ABOUT é AN HOUR TAKING CAR KEYS '1'0 PREVENT DRIVER

/a-

R T

LEAVING, THEY CAME OUT UITH THE BAGS TALKING as IF NOBODY HOME Anb'tj'

TS

’Eic?bnovz nown rnz ROAD A suony wAY wntnz tusY‘mzr A MAN nn:vxnc A ~§gfﬁl
! Tk
SEDAN wuo nas HAILED BY coxzn. THIS IAN nuxNowu o DRIVER BUT 'MAY BE @

: v I’!,"A» ‘;,. ”j

MAN UHOSE HOUSE VAS VISITED. THIY TALXED A }‘EW HINUTES AND COKER
T T g B
&7 AND LETT GAVE THIS MAN SOME MONEY. STILL FARTHER DOWN THE ROAD THEY&

S‘ . \

A NEW STUDEBAKER SEDAN WHICH WAS HAIIED'BY LETT THE DRIVER or HHICH VAS

Le

UNKNOWN TO THE TAXI DRIVER. NEITHER LET'I‘ NOR COK
: RECORDED & INDEXED
R CAMPBELL AND NO RED BUICK Ap OR OTHER CARS
Bsb h: .

VICINITY SIMILAR TO THOSE USED BY GANG. TAXI DR;VER WCEQSE_R,QQ CRA'&‘

-

ron onz OF THE MEN AT PENN:YSiI coxtn AND LETT APPAagnguxpﬁhqngqxxggsncg;

OUT UILL ROGERS HOTEL ON DIVIPARITURE AND HAD SUBPEj AT THE TAX{ DRIVER§ILE i’""
J’ HOME, WHERE THEY WAITED UNTIL TRAIN TIME. THEY W g

T L

-‘ot ’

e

SRS SRR |

e4

Q. TAXI DRIVE-R‘ OUT OI" THEIR SIGH"‘ :.VEN TO BUY GROCERIES HAVING SAME DIZL_I*J;;

j}‘j\ VERED TO HOUSE. ‘ THEY PURCHASED TUO TICKETS TO ST. I.OUIS UITH PULLMAN

»

”‘e
<. //’

,

Sl

xrszxvpr:ons AND IyTENn;n Lzavxnc ou ;vrn;uc TRAIN BUT osszxvzn AN 'I;ﬁ;

OFFICEFQLT THE STAﬂ'i'ION”UHO WAS UNKNOVN TOATHEM AND HAD THE TAXI DRIVER
;Mw“usmé—m.m*‘zm u-ﬂ'ﬁn ﬁ&&?‘&i&\.lﬁ.‘t waﬁ‘&b&&w:ﬁ‘_ a s
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MONEY AND APPARENTLY INTENDED IQ,GO TO ST. LOUIS. FRON CONVERSATI

‘,,, }J)_;

“LETT AND coxsn BAD uor szzn EACH oruzn ron sonz TIME. . LETT ASKED 7[57

v R S e !’ Lo

FOB NEWS BUT COKER DID NOT TALK LOUD ENOUGH'TO BE HEARD.
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L ohy

AGENTS SHITH AND DAMRON VITH JOE ANDERSON RETURNING HOT SPRINGS
ARKANSAS TOMORROV MORNING. AGENTS THIS OFFICE CONTINUING UORKING
WITH POST OFFICE INSPECTOR VICINITY TULSA. SAC BRANTLEY REMAINING

TULSA TONIGHT fﬁ@,
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i ’ POST OFFICZ BCX 812 ‘ o -
T . CHICAGO, ILLINOIS

¢ ) _ . | Fem .
: Lo _— " 4pril 8, 1936. ‘ D

Special Agent in Charge, -

/ Boston, Messsachusetts. k K ) :
\d, Dear Sir: RE: EDV.RYy ¥NILHEIM BENTZ with aliases; _ . ;

v o ' AVERYXSINMONS with aliases, FUGITIVE,
\‘ ' I. 0. 7; UNKNOWN SUBJECT, alias
*oac;%?ﬂm - First National Bank,
1‘IG3;:ax1donAL Vermont - BaNK ROBBERY. - C

. A : ’ x ; . x
- Reference 1is made to your letter dated Apri ,:- 1936 request- ! Cod
ing information concerning the alleged death of Homer§ilson alias '

"Big Lomer”, in view of the statement made by subject _Bentz that he

. L( d1d not believe that Big homer .'Iilson wes deceased. .

‘ For your information concerning this matter please be ad-
% vised that on December 8, 1934 Sergeant Joe Healy of the States Attor-
ney's office, Chicazo, Illinois who had been cooperating in connection
" with this matter, advised the Chicago Buresu office that Fomer Wilson -
g allas Big Lorer alias The }loggg, had died a week pyior to December 8,

- ot e

1934 and was supposed to have been buried by theflouis§Rago under-
takirg establishment at 624 North Western Aivenue, Cl"iCo.{’O, Illinois.
The Rago undertaking establishment 1is well known in Chicazo as being
§ the establishment which buries most of the deceased hoodlums in this
b city. Louis Rago denied that he had buried anyone by the name of
Homer Wilson, but stated afjer being furnished a description of Wil=-
son, that he buried a Johr¥./illiams on December 3, 1934 who answered

the description as furnished to him.

ORIGINAL m;no N &, 77 pa,

' The records of the Rago undertaking establishment were ex-
amined and it wus noted that John Williams' eddress had been 5465 ‘
Everett Avenue, Chicago, Illinois: and his ege was noted’ es 43 years; and L
that his wife's name was larcuaret. .8 information concernlnp the ‘age B
of Wilson coincided and tune first name ‘of his wife also ‘coincided witp‘

- the information already in possession of the Bureau, - ‘Prior_investi- :}
gation by the Chicagp office bad revealed thet Homer Wilson “hed a son o

* .. by th e of Glenz, und through this lead a photograph of lirs. Mar- ' SR

gareti¥'ilson was secured, &s well as a photograph of the child, this
being ovbtained from the doctor who attended the birth of Glenrj/ilson

% and who was well acquainted with both Imrgaret ¥iilson and Eomer .Jilson. o,
lcopEs DESTROYED REOORDED "Z \{ 76 =1 ). 547 \
1 1 T
MAR,F 4 1966 INDEXED

ounc

1

~ ,pf*ﬁo.l orl? Ai@ﬂl}; 1990 - .- i
7/« /I'S SE‘R'" J) APR 22 1'[}38 O .\.‘_-ing":E '-{“\;

~ |
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~and this fact was later verified at St Lukes Hospital in Chicago.

Afsupposed to have served a term in the United States Penitentiary at

‘in connection with the investigation of thefKansas City massacre case,

o REREIE P PR S P
A e Feale ekl e el T I e L

: Mps. th/:erling, manager of thei;verett .Tms Apar tments,
5465 Everett Avénue, Chicago, Illinois id&ntified the photograph of T

Margaret Wilson as being the wife of John Williams who had resided at

that address, Mrs. Sterling also furnished a description of John

Williams, advising that he was well over eix feet in height, had ex-

tremely broad shoulders, and that she had received information from .
Mrs. Wilson that her husband weighed 265 pounds. This information d
also coincided with that which had previously been obtained relative :
to Homer Wilson. Mrs, Sterling stated that John Williams had on :
November 29, 1934 died as the result of an appendicitis operation, _ ::>

"

J

Mrs, Margaret Vilson was later taken into custody by Agents
of the Bureau and admitted that she was lLirs, Homer Wilson and with
her husband had been residing at 5465 Everett Avenue, under the name
of Lr. and Iirs. John 7illians,

AL. Further investigation disclosed that certain alleged members
of th Capore syndicdte had sent flgwers to the funeral of John . S
Willials, namely Mr. and Mrs. LouisiCampagna, Eddie/PPponovan, John
Ball, and a Jimmie and Flo, who are‘undoubtedly idedtical with Willie *
Heeney and his wife Flo. . . - ) g :>: :

i : : , £ H ; g ’ Tl

{ From the~abOVe it appeared that there was little doubt that -
the John Williams who died on November 29, 1934 was in fzct Homer
Wilson. Inasmuch as informetion di¢ not come to the Bureau concerning
the death of this individual until after he had been buried, finger-
pripnts =nd photograph were not secured, and it was not deemed advis-
able to exhume the body. A search of the i/ilsons' apartment as well
as a search of the apartment occupied by the mother of Mrs. Wilson
falled to reveal a photogrsph of Homer Vilson.

Information had previously been obtained that Wilson was : . ;{:::::

Leavenworth, Kansas after a conviction for gyobbery of the mails, and

inquiry was made concerning all of the known mail robbers who had e i e
been cormitted to the U, S. Penitentiary at Leavenworth for ten years

prior to June, 1933, but no one enswering the description of Homer

Wilson was located. Mrs. Wilson denied that she knew of any criminal



S .,

Y

record which her husband had and claimed she kmew him only as being
engaged in bootlegging activities.

It is possible that subject Bentz might furnish information
concerning the prior criminal record of Wilson, and through this source
fingerprints and a photograph might be secured, and it is therefore
requested that the Atlanta office conduct appropriate interview with
Bentz in the United States Penitentiary at Atlanta relative thereto.

- . PR - -

[ IR N

Very truly yours, -

v

- D.M. LADD,

Special Agent in Charge,

! i y . ’
RGS:J11S
CC Bureau - b e .
Charlotte '
Atlanta '
N . _
915 cLL ; . C
- xE7 SR
- R ' L
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@ -~ 4 . 4, . - : i . Mir. Nateam ... )4y
JOHN EDGAR HOOVER C e - H) ) *{ . Tolm....?;&..
) DIRECTOR ) Mr. Baughmen .. ).
- . . Chief Clerk ...
Feveral Bureau of Inpestigation Mr. Clogs ...........
. Mr. Coffey .........o..
M. 8. Bepartment of Justice e Edwardn
n“h{nsjn“’ g. a. Mr.Fgan.._...coueuees
Mr. Foxworth ..__._.
. Mr. Barbo .........
AR:NC ) April 6, 1936. Mr. Joseph.... .
Mr. Keith ...__.......
MEMORANDUN FOR THE DIRECTOR o e (\
RE:  JOHN| ZETZER el B
From information furnished by Johnni\ﬁtover who is- dy.....
s of the local airport at Hot Springs, Arkansas, and who was verfment
7 witness in the Kansas City Massacre case, it appears that on Novem er ..

11, 1935, a four passengergeroplane bearing No. NC-12180 arrived in
Hot Springs at about noon, apparently from the East and contained three
A passengers and a pilot. Stover identified one of the passengers as Fred
k}f} Wlunter, and stated that another party bore a slight resemblance to Karpis, .
/partlcularly the facial characteristics "from the nose down"™. Stover -
/ further related that the person accompanying Bunter who is possibly _
identical with Karpis wore his hat pulled down over his eyes and also e
/; wore shell rimmed glasses. He did not observe any scars on the face of
this person and was of the opinion that this person who 1s possibly Karpis
had an impediuent of speech.

As a result of procuring this aeroplane license registration, —
. the Washington Field Office was requested to conduct an appropriate in- ‘
- vestigation to determine the identity of the licensee. It was ascertained
that the plane is a Stinson, and the Registration Section of the United ,
~x States Department of Commerce, Bureau of Aeronautics, disclosed that on L _(f
November 7, 1935, one John Zetzer of Port Clinton, Ohia, purchased the. :
above described aeroplane from the Gross Sales Air Serwice.of East Ioleda,. .
Ohio, and sold this same aeroplane on January 30, 1936, to the Gross Sales
_Air Service, EaBt Toledo, Uhio. 1Ihis was &n outright sale and not & re-
purchase as indicated by the records in the United States Department of
Commerce Bureau of Aeronautics. A check of the licenses issued shows that
one John Allen Zetzer of Port Clinton, Ohio, applied for a student pilot's
license as of March 12, 1930, and at that time his residence was 4145
Helen Avemie, Detroit, Michigan. _On-Fehruary 25, 1932, he was issued __ __
_a private pilot's license which ired on February.28,.1933....At this ::i::)

(L

time Zetzer was a resident of Port llnton, Ohio. On December 1
Zetzer agaln obtained a student pilot's license_ whi which _8sutomatically expired
er , and a e present time the he files indicate that Zetzer-.
Eolds no iIceusé“iHatso ' MT o
"SEZORDED & INDEXED -, {f//jpstf 2:____ L

A physical description of Zetzer was|GH ‘wfronpthe files
indicating that he was born at Youngstown, Ohib, Decem er 15, 1900, and
as shown on applications he is variously indicated Re}d 59£Hit
inches, 5 feet 8 inches and 5 feet 9 inches tall, with a weight varyln

\\ between 140 and 150 pounds, black hair and brown eyes. The ome pﬁoto ph
W

o . <

"\ k APR1G B & |
COPIES DEsm.Z m < _/,? R )
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Memo for the Director -2 4/6/36

contained in the files of the Bureau of Aeronautics was compared with
the photograph appearing in the criminal record of Zetzer which was
obtained from the Identification Division of the Bureau, and the two
are identical.

It is alleged that m1toq§,ett, Fred Hunter and Alvin Karpis
were participants in the Garrettsville mail train robbery which occurred
November 7, 1935.

In a telephone conversation with Mr., Nathan on March 28, 1936,
Mr. Connelley advised that he had taken Zetzer into custody and that
Zetzer, after the Garrettsville mail train robbery, flew one JohniBrock,
Karpis and Campbell to Evansville, Indiana, thence to Memphis, Tennessee,
and then to Little Rock, Arkansas, where Karpis left the plane. He then
carried Brock to Tulsa, Oklahoma. Each of the three men transported by
Zetzer had agreed to pay him $500 for the trip and Zetzer purchased the
plane used for $1500. After being taken into custody, Zetzer was held by
the Cleveland Office where he was questioned by Special Agent im Charge
MacFarland and other Agents. Mr. MacFarland advised that Zetzer denied
any connection whatever with Karpis, admitting transporting the men but
denied knowing their identity. He was held for the Cleveland Office
having voluntarily submitted to being held. During this time he gave no
information whatever and on April 3, 1936, was released by the Cleveland
Office after making a written statement that he would work for the Bureau
as an informer and to deliver Xurpis for the sum of $500, the Post Office
Inspectors having declined to file a complaint against him, although they
indicated they might file a complaint against him at some later date.
At the time of his release Zetzer signed an agreeuent to his retention
for questioning, a waiver of removal and an agreement to deliver Karpis

for $500. He was returned to his home and the newspaper items thereafter

disclosed that he had refused to discuss or verify his whereabouts while
in custody.

The criminal record of John Zetzer, with aliases, as disclosed
by the files of the Ideitification Division, #FBI-442390 is as follows:

ansi———
=

S ham
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Memo for the Director -3- 4/6/36

gb;

The following list of notations is unsupported by fingerprints:

,‘ |
e ——

= 4
P ——d
o,

The description of John Zetzer is as follows:

Color White

Sex Male

Residence Youngstown, Ohio.
Place of birth " "

Nationality American




Memo for the Director -l 4/6/36 —

Build Slim
Height 5' 63"
Weight 137 1bs.
Complexion Florid : _
Eyes Hazel o
Scars and marks Hone Vo

Age 26 (1926) (

A copy of the photograph is attached hereto.

Enclosure
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_\___ Page(s) withheld entirely at this location in the file. One or more of the following statements, where
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. Mr. John\@arlisle of thQXDetroit
/ _ News tele from Detroit.

e

{; : In t%o ebsence’ o’ *‘P Directox, hé steted L £ he t ! { } !
‘ would like to telk {o Mr. uinn. Mr. Quinn who was ' ‘ : ‘
/ contacted steted he wo.ild talk to Mr. Carlisle.
rlm g
%
' Mr. luinn steted tlhat Mr. Cerlisle had received
' vorl from his resorter in Toledo tizt Coanelley wes
i1 Toledo. Mr. quinn told Mr. Cerlisle thit he did
not rmow if Mr. Connelley wcs in Toledo or qot,
thet Cerlisle wanted Connelley to call him in order
thet he mey help Mr. Connelley in his underworld .
contects. Y¥r. wuinn told br, Cerlisle that it would ; \
%’ be guicida to srint & yriinc 'in connection with the / { i {
\ OK@I‘piS case efter Mr. Carlisle had inguired of him e i o
G' if there was &uyth'ng to be released on the Kerpis :
cese. A deteiled memorandum is being prepered.
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> Cleveland, Chio, Sated Februswy 17, 19%8; rapors 8f Speciel Agent L. C. .
’_ Taylor, Pittsbursh, Ferasylvania, dated ﬁm 1936 and letter from your )

f)

office to ths Cleveland Office da April«.ﬂ, 19&5, econcerning sertain e
’\ inforration furnished by Ayshie O, [Fecleed) with aliases, who is presently :
Peni

eonfined in the Northeastem? tettiary at Lewisburg, Feuneylvania,

l.',\ It eppears, without question, thet Archie[l'egleman, at this

‘{ "X time, possesses perjinent infor-ation with referencé 1o the associstion of
S - i--subjesteéCkarpis andQempbell at Youngstown, Gantom and Tolego, particularly
: in o far es Chyton‘fxﬁf'a'f Youngstown, JoefRich and Zddie[Brennen of Can-

N - ton and Iddlq Sesron or 'l'olodo. ere soncerned,
‘; \

\ i { The satter of retcne.nco referred to sbove indioatu thet Ioglmnn\
\:) has consistontly steted thet om one occasiom he riet HarrfTerpbell at.
e Toledo, Chio in the company of S5ddie SeancR whom he descrided as deing &
N\

Y

fugitive from Centon, Chio. IEnclosed with this lettesr is a 0ircular of the

Canton Police Tepartient bearing s photograph of Eadie Kegleman at the North-

eastern Fenitentiary for the purpose of exhiditing to him the photogrsph of

Eddie Seamon, with aliases, arranging to exhibit the said photograph &mong

s group of other photographs end elso taxe ceution that Hegleman will not
sce the name of the indivicdusl., JIn the event he fdentifies this perty, it

io respcotfully requested that you iamterrogate him with reference to this

party s Qonncction. , , , ) Y ‘-\ PN

. ¢ S - ( W _ ;

' }
. It 1: ‘ulso roqmated that Neglenen be agala Interviewed eoncominc
Ms inforsation of the associatioa of Karpis, Cempdell, Claytom I'all, Joe
#ich and tddie Brennen and particular evphasis bde pleced on the ratter of
Regleman's assocfiation with Clayton Hall and Joe Rieh, partioulariy se te
when Le first met them, the intiracy of his sssociation with them and eny
knowledze he has concerning friends and eontacto. In this connection, it

i mcoanm.» z —ZG-* I l¢ ,“.._'-
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appears from previous interviews with Negleman that the latter has furaish-
of information that undoudtedly these individuals bave connections ia
Pennsylvania in the visinity of ‘edster and were visitors of Fezlenan whea
they were spparently “easing” jobs ia that comunity. This matter should
receive very careful attentioa with Kezlemem a0 as %0 develop smy possidle
{information whish may lead to the apprehension of Karpis snd Cempdell., Your
atteation is directed to the report of Speciel Agent B, J. Wynn, Clevelend,
Ohio, dated Fedruary 17, 1936 containing a lead for your offise to eonduot
an investigation at Vedster, Pennsylvania to corroborste eertaia iaformation
furnished by Neglemean which lead apparently has not bdeen covered dy your
office to date, and it §s suggested that this matter de given expeditious
attention. In following out this lead your attention 1s directed to the
fast that in the robdery of thelmail trein at tterille, Ohio, Novembep
7, 1935, an unknown individual 1eipated by the neme o{‘m who 1-
lucribed as fbnmx

v/

‘ ' .’ .Ac- , & yours | ; ‘
Beight 8t 0" '
Weight 178 1vs,
- : .. BHair , Browa streaked with gray
' Eyebrows Tairly heavy
Nose . Tairly lerge

who §8 reported $0 have been relessed from sone tentiary adout September
1935. You should eonsider the possivility of Sam|Lynn of ¥edster, Fennsyl-

vania deing identical with tho adbove descrided

Recent information indicstes the pouibility that the Post Offfce
Inspectors may endeavor to secure the texporary release of Kegleman from the
Bortheastern Penitentiary for the purpose of taking him te Toledo, Ohio to
point out the place where he alleges he met Harry Cempbell in the compeny of
Eddie Seamon. You should arrange to keep posted as to this situation so
that you will bs adviaed in the event any move 1s made dy tde Post Office

Iaspectors in whieh event you should pmth notsfy this office and Special

Agent 1n Charze By J. Connslley.

[P

For your information, sudject Karpis resided at the home of Clay-

%om Fall, Youngstown, Ohio, from January 14th to 16th, 1936 and thereafter
" for a period of about a wesk he is thought to have beem in Cantom, Ohio,

possidly ia the house of pro-tnuuon operated in the city of Cemton by Joe
Rieh, S

L,y P g e

1t 10 .g.xh"i’mofnm thet the fnterview with Fecleman should de
in deteil and thorough and thet any and all information furnished by him
should receive praompt {nvestigative attention.

Yory truly yours,

XT$:370 ' Je Po VacFarland

Eno-1 / Special Agent in Charge

ec-Bureau Cincinnatl '
Chieago 8t. Paul

B. 7. Connelley - Chicego

l*;;:..é;,,i:._
[ SIS
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT cincimtt

S¢ Ao ruzno. Tedl

Ie0e 1236; ot al

EDWARD GEORGE BREMER, Victim

SYNOPSIS OF FACTS:

or November 124 19
" amy difficulty with

formation that he desired. (

sister whose maid

l

Tom MoNamare, who issues permits for taxicad
that Glen F4\ Kirkpatrick was a driver for ¢
resided at 318 Se Presa Street, San Antonioe Jyr
13 his opinion was perfectly relieble in 01011 igi’ nnd would give an Agent ary in-

g Mree D@thafklﬂgpatnok, sl ster of Ruth/
; ;, Dot heard from sister since about MaTch 19, 19364
’ ‘ parentg live im Davidson, Oklahomae
Melvin fRobison lived at Frederiok, Oklahomag
Bever knew of ber sister
hoard her sister speak
‘Goldntein. The man who accompanied bo‘r alst
used the name of &mi
Ranger Captain J¢ We}McCormick does not mcal

2 states has

'Ihoir

Ruth Bamm's h:uba.na

ing th m-oofdoyi'
Gr:iie:bﬁ af g not ok

|

i
/

to” San Antonio
nns. Texas
ever having
party oming a black: ‘great Dane dog
in San Augustine County {m the Fall of last year,

Po

, Reference: Teletype message received from SAC Ee T 00nnelley,
- Cleveland, Ohjo, dated April 7, 1936, and report of Agent &
Jo Ce White, San Antonio, Texas, dated March 31, 1936e T

Upoa receipt of referencs telstype message, Agent ascertained from
rivers for the c¢ity of San Antonio
Silvoxhsluo Taxicab Company and
McNamara stated that Kirkpatriok

Agont then lntorviend Mrse Dortha nﬁqmtrlck who stated that her
me was Ruth Hamm and who married a Melvin Robison came %o
|San Antopip, Texxs, by airplane on November 12, 19353 that her sister was accompanied

Chicagoe2 Clsvelande2
Little Rock=2 Dallase)

APR 14 PH.

by & gafe his jhame ss Harold King; that at that time she and her husbapd were
APPROVED SPECIAL AGENT
FORWARD! _f\ e CHARSE DO NOT WRITE IN THESE SPACES
D ] T/ - "r
IES I’“ﬂ‘:’% —— 7 S (o —TIC5%] apr1519%
%@Wuﬁ 1968 ntohio=2 Av i 16 lﬂ'ef;
Cincinnatie2- : T

KansasCitys2 OklahomaCityw2 XlPasop) - )g.,ir'

6, 5. SOVERNEENT PRINTING OFPFICE

LTSRS T et VAN R L l:,n-::»,(;;f";m";-_,‘,r(:_?l—.w'um)_;_’._‘f57-'7;,
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REPORT MADEK AT . . D‘T‘ WHEN MADE Y Pwllé)ubfol / mm'Y : ' ‘
Sen Antonio, Texe April 1136 | 4/7,8/36 Je Co Wnite
n.vmcmm with ali mmn .0 1218 RAPING:

ases « . 3 | KIDNAPING; HARBORING OF FUGITIVES}
TRe JOSEPH Pa'l with eliases = FUCIT BSTRUCTI NATTORAL
Te0s 1258, BARMYCLALPRELL with altnses = FUGtTIvE,| O FIREARS :;rmsr;cz.
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living at 320 San Pedro Avenue, San Antonio; that King and her sister stayed
ia San Antonio at the above address, but iz a &ifferext apartment, about
four days; that they either came on Monday or Tuesday and left Saturday of
that week; that they departed from S20 Sem Pedro Avenue by a Black & White
Taxicab; that during the time they were im San Antonio no strengers contacted
King or her sister to her knowledge; that King 4id not make any long distance

- telephone calls nor 414 he receive any telegramse Mrse Kirkpatrick stated
that she identified a photograph shown her by Post Office Inspector Haynes
as deing the individual who came to0 San Antonio with her sistere Mrse Kirke
patrick further stated that about March 19, 1936, just prior to Post Office
Inspector Haynes interviewing her she received a letter from bher sister, Ruth
Banm, who stated that she contemplated visiting their motbher im Davidson,
Oklahoma, and she wrote her sister immediately and advised her if she was
#oing to viesit their mother t0 come by Sen Antonio and she would accompany her
on this visite Mree Kirkpatrick stated that she had not hard from her sister
sipoe that time nor d&es she know where ahe is at the present time; that at
the time she wiote her the letter she was 11ﬂng at 233% Centrel Avenue, Hot
Springs, Arkansase e = s

using the mme of Connie Morris or ConstamceflMorris; thet her maiden neme was
Ruth Hazm and that their father and mother, Mre and Mrse John Lo} Eamm live in
Davideon, Oklahoma; that her father was & plumber; that hier sistbr's busband
was Melvin Robison; that he wes a farm laborer and lived in Frederick, Oklahomae
Mrse Kirkpatrick ducribod Ham_ld Kipngy evidently FrediBEunter, es follows:
R e } . : ; H A . P \ *
Agey 28 ycars ' ' A ,,/ S S
Heighty & feet 7 or 8 1nchea
Weight, 150 pounds
Bairg black straight
Eyesy dark
Build, slender ,
Complexiony medium -
Neat dresur, rathor dignitiod in his dros..

Mrse nrkpatrick further stated {:t she 414 not know of her sister

' llrs. nrkpatrl ck turthor -tated that aho did not know a Graeo _
Goldstein, but thal she had heard her sister an.eak_.ot_n_man_namad Gracie® _

—who 1ived with her sister at the above mentioned 164 _address in Fot Spri ngg,&;_
‘that this Individual was never in San Antonio, Texas,

Aéont' a1d mot divulge to Mrs, Kirkpatrick the object of the inquity
and led her to delieve Agent was checking up on Harold Xing and his associates
onlye

The Dallas Bureau office advised this office by telephone that they
bad received information that Texas Ranger Captain Je We McCormick bhad had
some difficulty with a man who owned a dlack great Dene dog in Sar Augustine

County, Texas, while Captain McCormiok was there in the Fall of 1935, This
irformation was relayed to SAC Gus Te Jores who was at that time in Austing, Texas,
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- The telephonie information from Dallas ivdicated that either Karpis, the woman -
Grace Goldstein or some of their associates, who were supposed to have been -
with them in Sen Augustine County, Texas, was in ponouion of a black great -
Dane doge o, ) N . S~

R R S AL " ')

8AC Jones interviewed Ceptain Jo We McCormick at Austin, Texas,

on April 8, 19369 It not deing sdvisable to disclose to Captein McCormick the
pame of Alvin Karpis, SAC Jones stated that ia conneoction with a fugitive
for which the Bureau was searching it had been reported that this fugitive and
a woman companion were possibly using a hide-out somewhere in the vicinity of
Warsaw; Texas; that they were supposed t0 have a black great Dane dogy OF a
dog of that descriptior was a$ the place used by them as a hide=outy Captain
MoCormick was asked, if in his operations im San Augustine County, or any
east Texas county last Fall, if he ever bad occasion t0 observe such a described -
doge Captain McCormick stated that he had not observed such a dog in Sen (
Augustine County, in faci, he 44 not believe that he had seen a great mno
dog anywhere in Texas during the past several yearse

SAC Jones talked at length with Captaim McCormick concerning this
“matter and McCormick appeared to be very sincere im his statemeantss He stated
that while he was operating in San Augustine County im the Fall of 1935 he
had with him Rangers Dan Hines and Je Ee English; that both of these Rangers,
howevery, were Oon special duty in the northeast section of the east Texas oil I
fields at the present timey, and would probebly not return to Austia for sametimee R
He stated that he would contact these Rangers relative to any great Dane dog -
they may have seen enywhere im the east Texass o0il fieldse Howevery, he was cone )

fident that neither of these Rangers observed such a dog while they were operate
‘ing personally with him in San Augustine County, or they would probebly bave
made same mention of it to hime

Warsaw, Texas, 1s not a listed Post Office and is a very mmall
settlament located on the Angelina River and 12 rezlly considered as being in
Racogdoches County, which is the county adjoining Sam Augustines In order to
obtain some confidential infomation relative to that section of the country
and also relieble contactsy SAC Jones had a oconfidential talk with Ed Clark, :
Secretary of Governor Allred of Texase Mrey Clark is a personal friend of SAC R
Jones and was County Attorney of San Augustine County prior t0 becoming Secree ' Q
tary to Governor Allreds MNre Clark stated that the village of Warsaw was
really in Nacogdoches Countyj that it was a typical ®hill-billy” neighborhodody
the inhabitants of which had lived there for many years, was entirely isolated,
end was never visited by anyone unless they had some partioular business there
or relatives residing in that sectiony Mre Clark was born and reared in San
Avgustine Countys Texasy and apparently is personally acquainted with every
eitizan of the Countye He was asked confidentially if he could recall ever
hearing of a man having a farm located approximately ten miles from Warsew who
bad a sister who was engaged in the practice of prostitution or operated a house
of prostitution in Hot Springs, Arkansase Mre Clark agreed with SAC Jones that
as a general rule whern enything of that nature happens the whole community heears
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of it and t0 some extent discusses ity Mry Clark stated he had never heard

Of any such circumstancee The name of Grace Goldstelin d1d not register with
him at ally in facty, he stated there were no families by the name of Goldstein
residing anywhere in that section of San Augustime County; that practically
all the inhaditants im that section were of the 0l1d "hillebilly"™ type of
Americans and the greater percentage of them bore common nemes such as Jones,
Johnsony etce Mre Clark stated thet Jim Greer, fomerly of Nacogdoches County,
and now Chief Deputy Sheriff of Sen Augustine County, bad been selected for
the position he now holds due to his honesty and fearlessnéss as a law enforce-
ment officere It is Mre Clark's opinion that Mry Greer could be absolutely
trusted to cooperate fully im oonnectior with the spprehension of any type of
fugitivee This is called to the attention of the Dallas office, however, it
is possible that office has had occasion to contact Deputy Sheriff Greer in
the pasty T . : :

From a past experience it was deemed advisadle to spproach Ceptein
MoCormick and any other Rangers contacted, in the manner im which he was ape
proachedy If the statement was made that the Bureau suspected Earpis as have
ing a hide~out in that section it is quite probadle that Captain McCormick
would attanpt to conduct an investigation of his own and make the arrest of
Karpis for the notoriety that be would attain if successfuley Under the cone
ditions under whioch he was spproacbed it is delieved that he was fraxk ia his
statement relative to baving never seen a great Dane dog in that section of
the countrye o _ _

! There are a great ma:ny State Rengers operating in the oil fields
of East Texasy, both north and south of San Augustine County, end of course,
the incident mentioned in the telephone conversation with the Dollas office
oould have heppensd to some other Ranger located in some other section of
sastern Texase If the identity of Grace Goldstein and the location of her
brother in east Texas cannot be ascertained in any other manner a canvass
can be made of all of the Rangers that were stationed in east Texas during

" the Fell of 1935 in order to ascertain if any of them bad observed a great
Dane dogy Howevery it 1s deemed advisable to hold this in abeyance as it
eppears that this informetion might be secured either at Hot Springs, Axrke oOT
from some other point where Grace Goldstein has cperateds . -

i A clomss cover is still being maintained on the mail of Jop

Lc;mpbell, nephew of subject Harry Campbell, who is a student at AMM College,
College Station, Texase The majority of his mail oomes from I18 Se Grand
Avenue, Gainesville, Texas, which has alreedy been covered by the Dallas
office; and froe his father and mother at Midland, Texsse Joe Davis, Assistant
Comnapdant of Cedets at the College is clossly coopsrating with the San
Antonjo offices He called this office'!s attention to several letters thet
were dropped ip the Campus Box #839 at the College, however, an investiga=
tion by Mre Davis developed that these letters were from a boy student named
Merle |Wallinge Previous investigation developed that Merle Walling is a son
of ‘Joh 2 Pq]Walling who resides at the South Grand Avenue address, Gainesville,

Texas, previously referred to,

o4
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‘ - Special Agent Dy Ry Morley canvassed ¢ Buie Cliniec and the
rbett Clinjc, the only $woibath houses mow Deing operpted at €he Marlia
t Springs,Narlin, Texape 1es of Identification Order #1256 on Harry
bell were furnished Mrse As B¢ Johneon, Information Clerk at the Buie Clinie
and Mre Elgin Tubd, Manager of the Torbett Cliniece Sheriff Le Oe Hay was
likewise personally contacted by Agent Morley and advised of the possibility
of Harry Campbell availing himself of the minerel baths at Marling, Texe Nomne
of the persons contacted had any recollection of any persoa suiting the desoripe
tion of Harry Cempbell ever taking the baths at either of the clinics in
Marline Arrengements were made with them and with Sheriff Hay to promptly
advise the San Antonio office should any individual register at either of the
elinics who in any way suited the description of Harry Campbelley

On April 109 19364 City Detectives Roxie Simmons and Pe Ye Snow
of the Houstony Texas, Police Departments; advised Special Agent Sisk that one
Harry]Deveaux appeared in Houstong Texasy about three weeks ago claiming to
eome Kansas City, Moe Deveaux oz Yarch 28, 1936, telephoned Detective Sim=
mons at Police Headquaxters and made ar appointment to see him stating to Sime
mons that he knew Frenk| Simmonse @ brother of the detective in Arkansase Des
tectives Simmons and w met Deveaux in the 400 bloeck of North Main Street,
Houstong and after observing Deveauxy, Simmons states that he believes that he
Tecalls having seen Deveaux im Mounteinburg, Arkansasy which is the place where
Simmons was resred and where his family now residese Deveaux spoke of Frank
Simmonsy the drother of the deteotive, and stated that he was a friend of hise
He furnished the two Detectives with some informmation on two esceped convicts
from Alabama and put one of these oconviets omn the spot for the officers om
April 34 1936¢ The convict wes taken into custody and on this occasion Deveaux's
information proved to be correcte In talking with Deveaux he stated to the .
Detectives that he had received a letter from his drotherein~law, whose name
hs would not divulge, in Kansas Cityy Moey in whioch his dDrotherwinelaw stated
that Alvin Karpis was "hanging im or around Houstony Texas®y Deveaux stated
that be had known Karpis since he was & small boyy baving been reared with him
in Kansas City, Moe Deveaux stated that if Karpis was in Houston, Texasy, he
would not be hanging around any jointsy but would rore prodadly be in a nice
quiet part of town, either in a furnished bungalow or a first class apartment
housee The two Detectives exhidited to Doveaux a number of Police photogrephs
from which Deve-uxy without hesitation, picked out the photograph of Karpisy
the photograph ' ‘ing Tulsa, Oklahoma, PD §8008, which he stated waz a very good
photogreph of K -1se¢ Deveaux agreed to work with the City Detectives or
Bureau Agents 1{: : attempt to locate Karpis in Houston, Texase He would not
disclose to the .ectives where he was residingy dut at the time they contacted
him he was worki. in a wrecking yard in the 4400 block of North Main Street,
Boustone Howeve: he only worked at this place two dayse The officers srranged
to mest him at ¢t ocorner of Quitman and Rorth Main Streets at 5 PeMe On April
8y 1936, however, aveaux 414 not keep the arpointmente They have since learned
that he left town. = oy located a girl friend of Doveaux's of only two weeks
duration, one Genavigﬂv_q?p&tmrain, 1008 Eardy Streety, Houstony who had a note from
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Deveaux authorizing the Detectives to pay to her a $25 reward due him for

having put the escaped conviet from Alabama on the spote He stated to this
girl that he expected t0 return to Houston shortlys o

I% is now the opinion of Detectives Simmons and Snow that Devesux
will not return to Houston and they believe now thet he is wanted on some chargee
During his conversation with the Detectives Deveaux stated that he was well

cquainted with Russell]Coopery e prominent bank robber who participated in the
ail breek at PMuskogees!Oklahomas Deveaux claimed that he cooperated with both
the State and Federal officers in Oklahoma im originally putting Cooper on the
spote Detective Simmons has’ communicated with his father Pe Fe Simmons, ReFeDe,
Mountainburg, Arke to ascertain any infomnation possible concerning Deveaux and
his present whereaboutsy The City Detectives described Deveaux as follows: / “~

Famwey Harry Deveaux : . ; j )

Age 33 to 38 years ‘ ' ’ AN

Eoighty 5 feet 8 or 9 inches :

Weight, 150 e 155 pounds )

Build, medium ' o T —

Blil" bleck

Kyes, dark

Complexion, dark

Snooth shaven, no glasses

Heavy beard shows through

American of French deacent ' )

st st

Born and reared in Kansas City ‘
Has eppearance of & thug ‘ 4
Occupationy, unknown ’
Recordy unknown

Specimen of handwriting available if peeded

The Detectives are now of the opinion he is wanted for scmo offense and have
requested that the Police at Kansas City, Little Rock and Oklaboma City furnish
any infomation they mey have conocerning Deveauxs Attention is invited to his
claims to have cooperated in the epprehension of Russell Coopere

Arrengements have been made for Agent Sisk to personally contect , C
the man Deveaux should he return to0 Houston, Texase ‘ .

Close eontact has been meintained by Special Agent Te He Sisk
with informant T Lester Miller at Houston, Texas, however, there have been no —
developments sinoe submission of report of this Agent on March 31y 1936 Ine
formant Miller believes that he will obtain a position as a chef im a botel at
Athens, Texas, and if so the Dallas office will be advised of his location at
that place in order that further contact may be mainteined with hime

UNDEVELOPED LEAIS

San Antonjo Office: Will maintain cover on mail of Joe Campbell,
College Station, Texss Will keep in close contact with Detectives Sirmons and

o 6e



Snow, Houstony Texnsy for the possible retura of Deveaux, and will keep in close
oontact with informant kjang Mi)ler until such tims as he leaves Bon-ton.
TOI.

‘ nnsu city Oftieoz Obtaln any 1nfonution pouiblo eonoorning
Harry Deveaur and whether or mot ho has a Police record in Xanses City, Mo,

Oklahoma City Offioce: Ascertain any information possible relative
to the oriminal record of Harry Deveauxes It is essumed that the Oklahoma City
office is already covering the lead relative to Mry and Mrse Jobam !i. Hammg Davidson,
Oklahcna.

" Little Rock Office: Obtain any information possible oonoerning the
. 1dentity and eriminal record of Harry Devoenz, ospocnny if he is known to the
e Polioo Deparhont of I.ittle Rock. Ark. : _ : .

) Pondina, -
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' FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
mg‘;:lomclmmAT ngMI, OHIO CHICA® ruxno. T=-B2
EPORT MADE AT DATE WHEN MADE PIRIODFOSE REFPORT MADE BY
S eHIcAGO, IIL. Lpril 11,1936 | 3/25/36 to | B J. CONNELLEY £IC:JUS
' ALVIN KARPIS with allases, FUGITIVE,IeOoL218;| cranacrenor cass -
L ™ DOCTOR JOSEPH P with aliases, I.0s1232 | KIDNAPING; FARBORING OF FUGI-
HARR ELL with aliases, I40¢ 1236 et el | TIVES; OBSTRUCTION OF JUSTICE;
Edward George {Premer, Victim KATIOM I'IREAHB ACT

\

SYNOPSIS OF FACTS: Karpis,John){Brock and FredjBunter from Port Clinton,O.to Hot

_admitting guilty knowledge as to identity or oriminal activity of sub-
' jects, Zetzer interviewed further in detail which will be reported by

" Melvern Road, This informatiom was given to us the night of March 28th.

. - Karpis was there again in Aug., and later again in fall of 1935; that

v o L L o
Georgox\/Zetzor Nove8 to 10, 1935 purchased plane and flew

Spring ke thqn taking Brock to sa, This was immediately after they
1‘2'91?_9,&‘9‘:;1;1 At’ﬁarrettavim,oa u/v/;t.Zetzer admits this without

Cleveland office,ClaytoniHall,Youngatown,Oe agreed to work with us and
on his way to Cleveland was picked up by PeOecInspectors 3/26/36 and
held incommunicadojalthough he explained to them he was on his way to
‘our officee After some persuasion and activity the PeO.Inspectors ad-
mitted they had him and agreed to cooperates In interview q?ll gave us
location of Karpis apd Hunter and their girl friends,Grace\Goldstein
and ConnielMorris,athhideout 7 miles southeest oﬂ'Hot Springs,Arke on

We arrived at Hot Springs Sunday night March 29th and reided the place
at 6 A.M, March 30th,finding it emptyeSubjects had left there March
26th due to activity of P,O¢Inspectors at San Antonio,Tex.Davidson,
Oklae and Hot Sprinzs,Arke. by interviewing relatives of Connie Morris,
and by having\sonfidential informant Broek epproach this woman to get
infomation, and Brock disclosed to her the full details of what he
was doing, ceusing her to become frightened and all the subjects to
leave on the following morning March 26the Grace Goldstein, Hot
Springs,Arke to turn these subjects in as a confidential informant,
However her reliability doubtful, Further inquiry being conducted in
Arkansase Clayton Hall pointed out possible place to which he took
Earpis in Toledo from Youngstown in January,1936, EditHitParry,Toledo,
Ohio admits Karpis end Campbtell at her place about Janel935; that ’

she knew the true identity of Karpis on last 2 visitse This woman ag-
rees to0 turn these subjects in as confidential informent but her reli-
ability doubtful. Further inquiry being made in Chio,
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Letter of Little Rock, Ark, office March 23, 1936 to

REFERENCE:
Special Agent in charge Ee Jo Connelley at Chicego,Il1,

Based upon 1nfomation contained in letter of reference from
the Little Rock offige,and other recent developments in this case, indica-
ting that apparent ost Office Inspectors were making an effort to learn
something as to the location, particularly of Alvin EKarpis and Harry Camp-
bell, and in doing so they apparently were interviewing any and all per-
sons with whom they came in contact, telephonic commnication was had with
Cleveland and Special Agent in Charge J. Py MacFarland was instructed to
have Agent Ee J, and another Agent immediately meke a che€k at Toledo
as to the identity off{\Stinson four-passenger, cabi
merce #NC121680, in order %0 learn who was the present owner of this plens,
and who was the pilot who flew same, apparently from Ohio to Arkansas in
November, 1935 Attention was called to the fact, as indicated in report
“of Special Agent J¢ L. Madala, Chicego,Illinocis, deted October 16, 1935,
that this plane, together with a ssenger _open Jo

DETAIIS:

thre
of Commerce ﬁm 160 Y, was owned S}"::;:Gross Sales Air Service, Inc, 211
Platt Street, Toledo, Ohio, Immediate investigation was requested in or-
der to detemmine what the activities were of Clayton Hall, Youngstown, O,
and the possibility that we might be able to develop him immediately =s an
informgnt, if he had been associating with Fred Hunter, and also possibly
Milto tte
! f 8pecio.1 Agenta E. J. ¥ynn and We Be 0'Mehoney proceeded to
Youngstowny,Ohio on March 25, 1936 for this purpose, Prior instructed
investigation at YoungstownysAkronand Canton,Ohio as to this same situa-
tion had developed nothing definite other than informat ion that P, O.
Inspectors were mainteining surveillance, at least et one time, of Clay-
ton Hall in accordance with thelr statement to the police at Youngstowne

On the morning of March 26, 1936, Special Agent E. Jo
Wynn telephoned this Agent at Chiceago, Illinois to the effect that
he and Agent O'Mahoney on the previous dzy had contacted Clayton Hall
and that he had admitted knowing one Ray ler, whom he identified par-
tially from a photogreph as being subject Alvin Karvis, and also that he
knew Fred Huntere An examination of the place of Clayton Hall at Youngs-
town,0hio showed some of the clothing of either Karpis or Hunter still
there, A number of medicine bottles for treatment of wenereal disease
were also founds The bottles in question were taken from the house with
the idea of forwerding same to the Bureau, Special Agent E, J, Wynn sta-
ted that they bad an agreement with Clayton Hall to come to Cleveland,
Ohio on March 26, 1938 at one PeM, and for which purpose he was given
$5.00 for gmsoline to make the trip, The impression waes that this party
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would cooperate with us in this matter. On this same date this Agent

proceeded to Cleveland and upon arrival there at five P. M. it was ‘ ;
learned that Hall had failed to appear at the Cleveland Bureau office. o
On the evening of this same date contact was had with the wife of

Clayton Hall at her home, and she indicated that her husband had not
been home during the day. No information could be found indicating
the location of Clayton Hall, or the location of his car, and continued
search was made until two A. M. of March 27, 1936, Special Agents

E. J. Domd and W, J. O'Mahoney conducted further investigation the ) :
following morning at Youngstown and by discreet surveillance of the

home of Clayton Hall it was ascertained that apparently the post of-

fice inspectors had taken this individusl into custody. Subsequent -
discreet conversation of Agents Dowd and O'Mahoncy with post office . é'uﬂ
inspectors brought out the fact that these parties had picked up S
Hall, at which time he indicated that he was them en route to Cleveland
to confer with Mr. E. J, Wynn, whose name he had on a piece of paper

at the time. The post office inspectors made no effort to communicate
with us until we approached them on March 27, 1936 at Youngstown, Ohio
in an effort to determine whet had become of Clayton Hall. On March 27,
1936, together with Special Agents E, J. Wynn and C, E, Smith the writer
proceeded to Toledo, Ohio, where Agent Smith had already conducted in- ' _——
vestigation and had identified the pilot of the Stinson four passenger -
plane, #NC 12180, as being John Zetzer, the details of which will be Do
more fully recorded later in report by Special Agent C. E, Smithe It - :
being indicsted that this was the party who had taken apparently Fred ' B
Hunter, Alvin Karpis and John Brock from Port Clinton, Ohio to Hot

Springs, Arkansas, on or about November 10, 1935, it was decided to

Pick this man up for suitable interview, It was indicated that he

purchased this plane on November 7, 1935 at seven A. M.; that he, Zetzer
had requested AdelbertXGross, from whom he purchased the plane, to show
the date of purchase on the bill of sale as being November 8, 1935; that
he peid $1,700 for this plane and later after some time sold the plane
back to Gross for 81 500,

e

P

/‘-‘-A . —-

Zetzer was loc ated at h1Q_Dl_gn_nt_hnsinesa,_xhe—uarzna {
Garsage, Port C {“fbn, Ohio, where he conducts an automobile and motor, )
beetropair and building shop, together with his brother, J;jﬂgﬂzgzgg,

About five P, M. on this date Zetzer was located and taken to Toledo,

"where he was interviewed on March 27, 1936. At this time he indicated et i
that he was born on December 18, 1900 at Youngstown, Ohio; that he is

married and lives with his wife and one child, age six years; that he

was convicted of amuggling in about 1933 and was sentenced in the United

States District Court at Toledo, Ohio to two years in the United States
Industrial Refommatory at Chillicothe, Ohio, of which sentence he served

one year and was released., Fe is described as follows:

-,
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Height - 563"
Weight - 145 pounds —
Eyes ' - § Brown ) ) ~,
Hair - Black, turning gray K
Complexion - Dark o

Zetzer advised that he left Port Clinton, Ohio, the first
part of November, 1935 on a chartered plane trip in the plane he had
previously purchased from Mr, Gross at Toledo, and which plane was
delivered tWrearter et ten A. M. he
arrived at The Port Clinton Emergency Airport, where he picked up three
men who had been brought there in a car by a fourth individual; that
they travelled about four hundred miles on this first day and could not
f£ind an airport, and he believes that they landed samewhere in Missouri;
that thereafter they flew on to Memphis, Tennessee where they landed for
gasoline end slept in the plane over night. The following morning he
flew from Memphis to Hot Springs, Arkanses, where two of his passengers®
got off the plane and he then proceeded with the third passenger and
landed at Alma, Arkansas. The following morning they went into Fort
Smith, Arkansas end arrenged for gasoline and then flew from that point
to Tulsa, Oklahoma, Zetzer was very evasive in his answers and he
stated that he believes he started on this trip the day after he pur-
chased the plane in Toledo; that he had en understanding with these
individuals about one week before he purchased the plane to make a
trip; that he stalled them off in the hope of being able to buy a
Plane; that he made a trip to Detroit, Michigan to buy a plane, but
could not find any at the price he wished to pay; that he finally bought
a Stinson plane, Department of Commerce #NC 12180, for $1,700 from the
Gross Sales Air Service, Inc., Toledo, Ohio; thet he paid §500 on this
and $1,000tthe day he received delivery on the plane; thet he paid an ’
additional $200 after he made the trip; that later he resold the plane iy oo
to the Gross Seles Air Service, Inc. for $1,500, He advised that the AR
money he used to pay for this plane was in five, ten and twenty dollar Len T
bills; that 3500 of the money he had in his home and §1,000 was raised | v
by borrowing from his sister and brother at Port Clinton, Ohio, and it
also was money they kept at home and was in similer denominations, He (

stated that it took about one week to make the trip in question, due }- .
to the forced landings. TUpon returning he stopped for two days in Ll
‘Missouri because of bad weather; that he thereafter paid two mon:f::///// R s A
storage on seid plane before selling same.

In explanation of where and how these parties contacted him,
he advised that an individual, whom from the description was possibly
Alvin Karpis, came to his place of business at Port Clinton and asked
him if he still hsd a plane; that this individual did not indicate why
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he came to him, or how he had knowledge he had previously owned a plane.
He stated that he did not know the party who brought the other three men
to the airport on the morning of November 8, 1935, when they started on
the trip; that when this party mede inquiry he indicated to him he intendad
to get a plane; that the individual returned a day or so later and that
he told him he had been to Detroit and that he was making arrangements
to buy a plane; that it was about a week later, after this second trip,
that the individual again called on him and at this time he told him
he had a plane, although he had only tentatively arranged to buy the
plane from Gross at that time; that about two or three days before he
purchased the plane the individuasl again came and the arrangements were \\!
Jmade for him to meet them the morning before he acfually obtained delive
on the plane, which would be November 7, 1935; that he was to meet themﬁg
_at about eight A. M. at thefairport atdPort Clinton, Ohio; that he faile
to keep this appointment, however, on the following day he took delivery
Men A, M, on November 3, 1936,
and the three men were there in-a car with a fourth individual; that
they immediately got into the plane to make the trip and the fourth
party apparently drove off. They had two suitcases e2nd a small port-
folio, or brief case; that he did not see any guns. He was unable to
name the kind of car they drove to the airport in, although he believed
it might have been a Plymouth, He insisted that he did not know any
of the individuals concerned; that the party who negotiated for the
plane trip and whom he refers to as irdividuel No. 1, would usually .
drive up in a coupe and blow his horn for him to come out to talk to
him; that the names, as he receslls, they referred to each other by were
‘Tom,'?ack endkS1im. He described individual No. 1 as being about
thirty years of age, 5'6" or 7", medium complexion, 150 to 155 pounds
in weight, 1light auburn or brunette hair, wore glasses, octagon shaped
without rims, He tentatively identified the photograph of Alvin Karpis
as being this person. The second person he referred to he described as
being about thirty-two years of age, 5'4" in height, dark complexion,
about 140 pounds, dark hair; and the third individual he described as
being about thirty-eight years of age, 5'9" in height, dark camplexion,
ekinny, wore glasses with horn shelled rims, had dark halr, This party
apparently was ths "Slim" referred to and is the party who went on to
Tulsa with him from Hot Springs. : :

c——— e naa

‘Zetzer advised that in Jeanuary, 1936 he made & trip to
Youngstown, Ohio, at which time he took Sam¥Conti, who works around
the garage at Port Clinton, and{Big Tom of the Standard Products,
Port Clinton, Ohio. He described Sem Conti as being about twenty-cne
years of sge, 5'7" in height, 150 pounds, light blonde curly hair,

He stated thzt this trip bhad nothing to do with the individuals who
were taken to Hot Springs, Arkansas,
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'!'his party was brought to the CIeveland office where further
continued interview was had with him during the following week, the
details of which will be reported by Special Agent E. J. Wynn. . : (:’F“

The post office inspectors being aware of the fact that they

were covering the same situation as we were covering at Youngstown,

Ohio, namely as to Clayton Hall, particularly by reason of the fact ,

that they picked up Hall under the conditions previously above recited, -

on March 28, 1936, indicated they desired to confer with us in order

that we might get together as to the efforts of each, and on Saturday,

March 28, 1936, at the Cleveland Bureau office, Post Office Inspector

in Charge Wallace R. Briggs, and Post Office Inspector S. J. Hettrick

of Cleveland, conferred with the writer, Special Agent in Charge J, P. ~

MacFarland, and Special Agent E. J, Wynn. There was confirmed at that . W

time an arrangement as to the joint cover being maintained on the home

of Clayton Hall as to which, starting March 27, 1936, we have had agents

and post office inspectors established in this home for the possible

reappearance of any of the subjects in this case. However, it was very

evident, during this interview, that they were not giving us any in-

formation other than that which we knew, concerning their activities in

this case. They indicated, however, that Clayton Hall had decided to

furnish certain important, valuable information, but that he first A e

wanted a definite understanding with a representative of the Bureau as

to just what the possibilities were as to prosecution against him. As

a result of this conference, on the evening of Saturday, March 28, 1936,
'a joint interview was had with Clayton Hall at the office of the post

office inspector at Youngstown, Ohio, there being present this Agent,

Special Agent C. E. Smith, Post Office Imspector S, J&Hettrick, Post .

Office Inspector in Charge Wallaq__BJkBrig , and their confidential

{5iPoriant; gunimen and general handyman, JoeYAnderson, who is being

used by them, and who is a member of the Kansas State Police Department,

1

as to whom they are paying his expenses in order to have him with them . ézﬁfé‘y
presumably should they meet Karpis and Cempbell, When they arrested ik
Clayton Hall previously he had been established in an hotel secretly : SR

_and was sleeping with Joe Anderson. Clayton Hall insisted to me that
" he was not aware of the actual identity of Alvin Karpis, whom he knew
as Ray Miller, and he was advised that if he furnished us the definite
information which resulted in the epprehension of Alvin Kerpis, we
would make a definite recommendation that he would not be prosecuted . e
for harboring this individual., Post Office Inspector in Charge Briggs -~"|; T
advised him, in consideration of information thet he was to furnish, - )
he would not be prosecuted by them in connection with any violations
of the postal laws, growing out of his association with Karpis and others.

Thereafter Clayton Hall advised that the subjects were living
in a house in the vicinity of Hot Springs, Arkansas; that Kerpis was
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driving a large, red, four-door Buick sedan, about 1936 moedel, which
hed been purcdhased at Hot Springs, Arkansas on February 1, 1936,
under the name of Ce Oe livan; that the place where Karpies is now
staying, presumebly with a girl, is located seven miles ocut of Hot
Springs on the Malvernm Road; that this distance was figured by speedo-
meter reading; that this place is located on top of a hill, or s knoll;
that 1t would be very difficult to approach this place; that the house
is situated in a wooded seotion; that it was a one and one-half story
house,with one dedroom upstairs over the driveway into which an auto-
mobile could be driven; that he believed there were one or two small
outhouses on the property; that they had a large Great Dane dog; that
the place was ferced in; that it was on the left hand side of the road,
Be thereafter drew a detailed map of the rooms and interior of the
house, indicating that he, Clayton Hall, had been called to Hot Springs,
by Ray lnller, and he rented this house for Miller in his,Hz1ll's, name
for one yeer, signing a lease for $480,00 a year, $240,00 in advance
being paid for the first six months renty He indicated that he believed
the party Miller would be there, and possibly Fred Hunter would be
with him;that he believed they also had a black or dark blue Ford
coupe; that Miller had also used the neme of Fdward(Woods. This part
indicated that there was a wohan located im Hot Sprihgs, Arkesnsas it%
whom he_could communicate by telegram, and who would teke the telegram
to 1se ‘h‘a‘ﬁb‘smtmie—diaclond that this person wes
GQld.at‘In"'o’ Wtdﬁ‘ﬁi}.ﬂnmm_mt_w.m.

\A ,

- ¥4

The above mfomation wee communicated to the Bureau with the
turther advice that we had arranged to leave immediately, and that a plane
oould be obtained for Hot Springs; that we were to be accampanied by

Post Office Inspectors Hettriock and Cordrey, and their informant, Joe
Anderson of the Kansas State Police. The Bureau wes requested and ed-
vised that they would have a number of Agents available at Hot Sprinzs
when we arrived there in order that an immediate raid could be mede, if
necessarye .

~ . 7T - : . :

‘ On Sundey March 29, 1936, we left Cleveland,Ohio at three
A.M, arriving at Hot Springs, Arkansas at 4,30 PM, after which
telephonic conference was had with Mr, Hoover and Mr. Foxworth of the
Bureau as to plans of the raid to be conduocted, The Burcau indicated
that it believed it wms desirable that a raid be made the following
morning in view of certain publicity which hed resulted at Clevelard,
Ohio through efforts of the Cleveland office to rent a plare for the
trip to Little Rocke

Thereafter on Merch 30, 1936 at dx A.M,, after this place
had been surrounded by the various Agents, who had previously been
instructed as to their parts in the transaction, both as to raiding
the house itself and the blockingof the roads, the various men, who

o)
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arc hereinafter listed, participated in a raid of the place, which was

found to be empty, and indicated very definitely that ths persons had

"apparently left hurriedly some time before. The raid was conducted by |. , :

Post Office Inspectors Hettrick, Cordrey and their informant, Joe -

Anderson of the Kansas State Police and the following Agents: Re Ce

Co » Ce O./HpTt, J. C. nu‘tz, J. Bp/tj.ttue. T. VI . W. L.

Buc nan, De B tley, L. k. Ki sen, V, ;z?llary, Be P,

Cruffe, W. John Me\:é;&, E. J. ey, A.-P. Barber3C, B. Smith,?2

C. A. Mahon At thé request of Mr. Anderson, Post Office Inspector

Cordrey was placed on the roads with the automobiles, which were used

to block the roads, inasmuch as he was not femiliar with the use of

firearms and would not be particularly desirable in either one of the

two groups which raided the house, Mr. Cordrey was present when this N

request was made and he was placed accordingly.- ; { ; { (/
W Imediate interview of two woodsmen who vork within about

twenty-five yards of the rear entrance of this house cutting ,wood, di
c)yosed that these parties, namely two men, two women and two(dogm, one
Great Dane, and one a br bird dog, h=ad espparently hurriedly left

the place on the previous Thursday, March 26, 1936. It is believed,

although not as yet definitely established, that Hunter, Karpis,

Connie Morris, aliasiHamm, and Grace Goldstine, were the persons seen

to leave this place on the date in question,

suitable number of gas shells were shot into the place, and the place !
then taken, resulting in some 8light damage to the property, as is
reflected in report of the situation by Special Agent J. C. lertz,

Little Rock, Arkanses, as follows:

In connection With the raid on the house in question, a . : C

k On March 30, 1936, the writer checked and noted the following
damage caused by raid on the property of E, E.AWoodcock neer Hot Springs,
Y~ T il o

Arkansas:

As Northwest room, basement. . A= , : .
{ 1, Back window glass broken, size approximately ’ \ -
g% x 8" : ; A -«
2o One window screen torn, size approximately 19 .
. 3t x4t i
- .=+~ . (The screen damaged was merely a strip of screen i el

nailed across the window and wes not in & frame
and a fixture separate from the frame of the house
itself, ,

3. One strip beaver board<on inside wall of the room
damaged by a gas shell,

4, One plate glass mirror approximately 12" x 18"
in wooden frame,
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North side house = exteriore

les Right bhand board of attic casing split by

. gas ahell. ‘ i

Northwest room, first floor.

l¢ One window shade torn by gas shell,

2., Two window glasses broken - size approximately
10" x 12", _ _

Se. Portion of window frame broken by gas shell,

4. Small hole in inside plaster wall caused by
gas shell,

5. Chip knocked from plaster ceiling by gas shell,

Southwest room, first floore. f

le One window glass broken, size approximately
lo" x 12",

. 26 One lace vindow “curtain torn by gas shell,
. (The material in this lace window curtain

was rotted and in very poor condition,

3¢ Small chip knocked from plaster ceiling.

4. Small hole in plaster and beaver board, interior
.side wall, B

Southeast bedroom, first floore.

ls Hole in plaster and beaver board, interior side
1 nll. ; ! )

2o Plain wood picture frame and glass broken.

East bedroom, upstairs.
le¢ One window glass broken, size eapproximstely 8" x 1l2°,
2, One window scréen and frame broken, size approximately
2' x 4", -
3. Two window drapes demaged.
(Evidently inexpensive material contained in these drapes.
4,  One mattress, two pillows, two pillow slips, and one
" shade damaged by fire, ; . ‘ ) /
In addition to & personal eheck by the writer of the damage,

the above quoted demages were noted by Special Agent in Charge Dwight
Brantley, and Speciel Agents C, O. Hurt, L, E. Kingman‘, A. P. Barber, L
and Paul Hansen,

The owner of this property, E. E. Noodeosk, has been in

contact with the Little Rock office and that office has been instructed
to estimate the damage in order that we might meke satisfactory arrsnge-
ments with the owner. They were instructed, however, to keep this at a
Treasonable figure,
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In connection with the immediate neighborhood inquiry made
on March 30, 1936 in the vicinity of the house, in which these subjects
had been living, the following is reported by Special Agents R. C, !
Coulter and C. E. Smith: -

’I'ha following laundry strips labeled, "Miller*s French
Hand Laundry Dry Cleaners, 380 Whittington Ave,, phone 3275" were
found upon newly laundered shirts lying upon the bed in the dmstairs
bedroom on the southeast corner of the house,

A-light canpany service bill from the Arkansas Power and
Light Company, Malvern, Arkansas, addressed to E. B, Woodcock, Hot
Springs, Arkansas, was found in the upper right hand dresser drawer
of the dresser located in the bedroom on the first rloor of the bedroom
located on the southeast eorner of the house,

T A service bill from the Arkansas~Louisisna Gas Company,
mhern, Arkansas, eddressed to E. E, Woodcock, was found in the same
location as the light bill, These erticles were found by Special Agent
c. E. Smith.

Noe 70"‘1 Resident I.icense r 1936 to fish with artificiel
bait, i1ssued to xd‘j(f{ane, or Barney HARoark by He G. McCall, secretary,
Arkansas Game and Fish Commission on March 7, 1936, Kane's description
was given as: age 32 years,' 5'9" in height, 118 pounds, brown hair,
dark complexion, gray eyes. This was found by Special Agent A, P~
Barber on the upstairs bedroom over the driveways This was sent to_ __ -
the Bureau on April 1, 1936 for comparison of beandwriting with that of
Karpis, a8 the handwriting and signature compare very favorably with the
handwriting of Karpis. .

A laundry slip from the Americen Laundry, phone 6065 or 3866,
and mein office given as 21 N, Parramore St,, branch office: 18 E,

~ Church St., Winter Park, phone 49, The city in which this laundry

is located was not indiceted. The customer's name was stated as Frank |

-JGutherie and the time wanted was stated "Wednesday.”  This elip was

also found by Special Agent A. P, Barber in the same room as the fishing
license. :

rural route No. 2, Hot Springs, Arkenses, which is along the !alvern
Roed, was interviewed by Special Agent R. C. Coulter on the mornirg
of March 30, 1936, at which time he stated he had been cutting wood
on the property in the rear of the Woodcock residence, and that he had
been s0 employed during the last week; thet he had seen the occupants
of the Woodcock residence on numerous occasions, end that he noted
they had two dogs at the house, but that he had seen none of the oc-
cupants or the dogs since last Thursdaye
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He stated he had seen a total of four persons about the house.
There were two white men, one negro msn and one woman. He described one
of the white men as being about five feet, seven inches tall, one hundred
thirty-five pounds, light camplexion, and slender.

The second man he stafed appeared to be between thirty-rfive
and forty years of age, five feet, eleven inches tall, weighing from
one hundred sixty-five to one hundred seventy ppunds, dark complexion.

The women was described as being about seventeen years old
and slender. In this connection the photograph of Lucillejlett was
exhibited to Mr. May and he stated the photograph resembled the woman
he had seen, but that he could not state that it was the photograph
of the person in question, as he had never been dose enough to identify
her or any of the other people at the house, end consequently could not
give a ccmplete description of any of them. b

*

May stated the negro man appeared to be about ﬁve reet
ten or eleven inches tall, and not so slim, or not so stout. He stated
he did not know the negro and had no idea where he might live,

ng continued by stating that the occupants owned or had in
their possession two dogs. One of the dogs was comperatively small
and blue and black spotted. The other dog was large, tall, long legs
and rather slender; that he did not know the breed of the dog, bdbut
seeing him in the yard he concluded he was built like a wolf hound.
This dog appeared to be solid black,

The occupants of the house, May stated, apperently had two
automobiles., One was a big seden and he believed it was either blue
or green in color. He did not know the license number, or in what
state they were issued, or the make of the cer. The other car was
described by May as being a large coupe, which he believed was black
in color. He stated the occupants had been about the Woodcock premises
about three weeks, and they always headed their automobiles around
toward the main highway before cutting the motors off. He stated he
had seen neither of the automobiles about the premises since last
Thursday, and that he had not noticed the negro or any other persons

on the premises since that time. e

After the Woodcock house wes gassed on the morning of iiarch 30,
1936, Speciel Agents C. B, Smith and R, C. Coulter attempted to gain
entrance and found that all doors were locked. ZXntrance was gained
through & window on the west side of the house at the North corner and
a subsequent examinetion of the doors disclosed that they were locked and
bolted from the inside, indicating the last persons leaving the house had

probably left through a window,
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Subsequent inquiry as to the identity and location of the
supposed negro man working at this place was ineffectual and the
Little Rock office is continuing its efforts to locate him for any
information he might have as to activities of subjects who were there. °

On March 30, 1936 the above information was irmediately
communicated to the Bureau at the termination of the raid by Special
Agent in Charge Chapmon Fletcher,

On March 31, 1936 Special Agent in Charge Je Po MacFarland
telephoned me at Little Rock, Arkensas, indicating that Speciel Agent
T. Mo, Birch had obtained information from Clayton Hall, however, sub-

sequent informetion indicates that this information actually came trom
John Brock, held by post office inspectors, that one Cl

Newton Falls, Ohio, living on a rural route ._had__been_a_nontact—ot—botL

Wwﬂ;m Rochat had been advised
at "things were hot™ at Youngstown, which subsequently proved to be
untrue., This made it imperetive that some action be taken immediately
as to Clyde Rochate The Cleveland office was instructed to immediately
contact this man and take him into custody in an effort to apprehend
Karpis and Campbell, when they next appeeared there, a Ford automobile
being in the possession of Rochat, which apparently belonged to Harry
Campbell, In conformity with such arrengement, as will subsequently
be reported, Clyde Rochat and wife were taken into custody, and after
definitely agreeing to work with us they were again established in their
" home on the same date, with four Agents maintaining a plant for the ap-
pearance of subjJect, Rochat indicating that he believed they would return
in a short time as they previously indicated they expected to return at
the end of the hunting season, which would be around April 1, 1936,

In connection with further efforts to determine the location
of these subjects, if they had moved only a short distance from their
hideout, when leaving on March 26, 1936, one group of Agents checked
all tourist camps for a distance of about twenty or twenty-five miles
on highway #67 to highway #7 out of Hot Springs; anothex; group checked
highway #7 out of Hot Springs to highway #67, and along highway #67 to
Gurdon, Arkensas; another group checked U. S. highway #270 from Hot
Springs, Arkansas to Sheridan, Arkansas. In connection with investiga-

- tions ebove mede, as to tourist camps in vicinity of the hideout, the
following information is reported by Special Agent J. V. lurphy, Little
Rock, Arkansas:

In compliance with instructiona of Special Agent in Charge
Connelley, the following tourist cemps and cabins were checked on U, S.
Highway #67 and Arkanses State Highway #7, between Benton, Arkansas and
four miles northeast of Arkadelphia, Arkensas, on March 31, 1936, all of
which developed no results:

@
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in the vicinity of Hot Springs, Arkansas: ,
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We E. Holly Tourist Cemp & Filling Station,
_hlvern, Arkansas,

Orange Tourist Court (3 miles east of Malvern, Arkanaas)
On U, S. Highway #67; { !

Snolite Cabins, F, A. Linzy, prope, 2§ miles east of
Malvern, Arkansasg _

¥, S. Roark Tourist Camp, 1 mile north of Malvern, Arkansas;
Rose Tourist Court, 1/2 mile north of Malvern, Arkansas;

Crystal Park Touriat Camp, Malvern, A.rlmnsaa,

l B ‘z
61ty Tourist Camp, Malvern, Arkansaa, / { ’

The Airport Tourist Court, J. He Hall, prope, 7 miles

. south of Malvern, Arkansas; S 7
Madden's Tourist Court, Junction State Highway #7

and U. S. Highway #67, 4 miles north of Arkadelphia, Arkansas;

Red Ball Tourist Court, Junction State Highway #7 and U, S.
Highway #67, 4 miles north of Arkadelphia, Arlcansas;

Hood's Touri st ‘Court, Junction U. S. Highway #57 and State
Highvay #7, 4 miles north of Arkadelphia » Arkensas.

The foregoing investigation was conducted by Special Agents
Jeo Vo Murphy, V. R, Clary, W. John lMcNulty and R. C. Coulter.

In connection with the same aituétion as to the tourist camps
in the vicinity of the hideout, the following investigetion was reported
by Special Agent C. O¢ Hurt:

..\-‘ ) . . - -7 “\

The following :lnvestigations were conducted by Special Agents
Paul Hansen, A. P, Barber, J. C. Mertz, and the writer, relative to the
possibility that subjects in this case might be stopping et tourist camps

o T YmAL T Tgu e

At Camp Joy, which is located about three miles east of Hot

Sprirgs on Highway No. 270, it was ascertained that an Oldsmobile bearing
Illinois license was the only cer at this camp., Investigation devdoped
that these people have been at this camp for the past two weeks taking
baths in Hot Springs.
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At Alien'e Camp, which is located five miles east of Hot
Springs on Highwey No. 270, it was ascertained thet .this camp had
no occupants at all, v t i

A£*Eogers Brothers Tourist ist Camp, which is located on Lake
\ggfherine about one-balf mile.rrom the Woodcock residence, it was
ascertained from a young fellow in dﬁarge of this camp“fﬁat people
from the Woodcock home came to this cemp on two occasions driving a
green sedan; and that these people stayed sbout thirty minutes on each
occasion, This young man who furnished this information was unable to
describe any of the persons who came from the Woodcock home except that
one of the women was a blonde about thirty years of age, but he could
not describe how ahe was dresaed or how tall ehe Ias.,,

Ax McGill'e Cemp, which is located seven miles east or Hot
Springs, Arkansas, on Highway No, 270, it was ascertained that this
camp was not open for business and had no guests at all,
Similer investigations made at the Green Bay Cabins and the
Grace Point Tourist Perk, located on Lake Catherine, met with the same
- results, - - — . .

~~

‘ This concluded the investigations made at the tourist camps
in the vicinity of Hot Springs, Arkansas. ) ,

i ’ Y

. At Sheridan, Arkansae. it was ascertained that the Nu-Way

Tourist Camp is the only tourist camp in this city. Investigation at
this camp developed that no guests were registered at the present;
and that no persons answering the descriptions of subjects in this case
have been at this camp.

It ehould be noted that the above investigations were made
on Highway No. 270 from Hot Springs, Arkenses, to Sheriden, Arkansas,
and the east side ot Lake Catherine, 'hieh is loceted near Hot Springs.

I

It should aleo be noted that these investigations aia not
reveal that any subjects in this case have been at any of these tourist
courts, :

TTTTT" In connection with the same inquiry as to tourist camps in
the vicinity of the hideout, the following investigation was reported

by Speciel Agent John Be Little:

S
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On March 31, 1936, the following invsstigation was conducted
by Special Agents C. E. Smith, Be Pe Cruise, W. L. Buchanan, and J’. B.
Little: i f : ) 1 ) -

/ i3 l { )

The tourist camps along Highways 7 and 67, from Hot Springs,
to Gurdon, Arkansas, were visited in an effort to determine whether
there were any members or associates of the Karpis gang presently
residing there, or had been within the past few days. The camps visited
and their propristors are as follows:

CAMPS PROPRIETORS
Camp Hooker Nathan Hooker
Oaklawn Tourist Cemp "~ Fred Gibbs
Martin's Tourist Court. ; { \}Hcmer' Beasley
New Coronado Court S _ ./ William F. Bassham
Gene Files Boat Camp ’ Gene Files
Camp Green Pasture Sidney Merrall
Burchwood Bay Tourist Camp . .~ .. De M, George
Vagabond Village Harry Lease
Al's Place - Lake Hamilton Al Blevin
Milan Bros. Marine Service Roy liilan
Wilson Tavern ’ Mrse Edward Banski

- Van DeVeer's Lodge Mrs. Van DeVeer

Lake Shore Cottages €harles Malloy
Gilliam's Landing - : James Maughum
Lakewood Quarters { /A Townsend Patterson
Point Lookout Dave Ulum '
Lake Hamilton Camp Mrs. R. Nahas
Ozark Tourist Camp Je Re Doughty
(Individuel interviewed - C. Water)
Johnson's Camp , W. A. Kaufman
Arkadelphia Tourist Court Je Lo Ritchey
Birkhead's Tourist Court B. C. Birkhead
Green's Modern Tourist Camp Fred Green
Babb®s Camp , M, V. Babd
Lake. View Tourist ?\abins , { My L, Winters

~ s V4

~ R A

The only information of interest obtained from interviews at

- the various camps was the fact that at thel ew Coronado Court, a young

men and woman ceme in about midnight, last night, liarch 30, 1936, driving
a green Buick coupe. Mr. William F¢ABassham, proprietor, partially
identified the photograph of Milton Lett as this individual. The couple
stayed there from midnight until about 6:15 when they left the cabin in
a disorderly condition,

- 15 =

TR AR A T, (e T NS W A e ML Yo R 3 A N DT WA e SR e e




=1

At the Wilson Tavern, Mrs. Edward‘kBanski stated that during
the latter part of January, or first part of February, a girl who )
had been frequenting the tavern with dates, broached the subject of - )
rent ing the tavern herself. Mrs. Banski knew that this girl had the -
reputation of working the hotels in Hot Springs as a prostitute,
She later brought a man with her driving a green, 1936 Buick coupe.
She described the girl as being a dblonde at one time and later as
baving dyed her hair black. She recalled no names, After bringing
the man down, these people decided that they would rent the establish-
ment and offered the Banski® £1,000 for their lease, which was agreeable.
However, Mr/\gilson, the owner of the property, placed his consideration
for renting the property at 34,200 which these people believed exorbitent,
and a deal could not be made. This man was described as large, heavy set,
light complexioned. Mrs, Banski could furnish no further information
concerning these individuals and her husband was absent at the horse races
and could not be interviewed. .

&

At the time the man attempted to rent the tavern, he remarked

that he had another place under consideration.

On March 31, 1936, after I had had an interview with Grace
Goldstine,}ﬁﬁ Central Avenue, Hot Springs, Arkansas, conference was .
had with Post Office Inspector S. J. Hettrick and Post Office Inspector
Cordrey, and Joe Anderson, previously above referred to. They advised
that Joe Anderson had established an informant im the police department
who was giving him information as to what going on, It is possible
that the informant referred to is one Cecil)Brock, Lieutenant in "harga'
of the Identi WRYE gte

nformation obta

5 indicated that it would be impossible to disclose thia infoyma-
B without uncovering his informant, He indicated further that they

“head Found—e—t tHe House of Clayton Hall, dated December 5, 1935,

signed, "B. R.¥iller", asking Hall to come to Hot Springe,to bring his
wife with him "if he cared to; that he was to register at the Arlington

_Hotel; that Hall apparently did register at that hotel; that he believes

Karpis was thgn registered at the lajestic Hotel et Hot Springs under the
name of N, O 11; that he, Anderson, had ascertained that Clayton Hall
and Grace Coldstine had gone to a local Buick dealer in Ilot Springs and
purchased the Buick sedan now in the possession of Karpis; that this car
had been purchased in the name of Ny O. Bell, 318 Aarket Street, San
Antonio, Texas, it being purchased on January 25, 1936; that it was a
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j‘;gthCkaQSG model sedan, four-door, maroon in color, 1936 Arkansas tag #5732,
motor #6305 98, serial #2-895972. application for license #112530.

Post Office Inspector Hettrick 1ndicated that he, together ' :>
with Inspector Cordrey would establish themselves at Hot Springs; that
Joe Anderson would work with them; that they were interested im knowing
whether or not we had taken Grace Golstine into custody, they believing
that this would interfere with their investigation. However, they were
advised that we had not arrested her, However, they were not advised
that this woman had agreed to work as ean informant for us in turning in
the subjects in this case. The reliability of this informant, of course,
is doubted and she may, or she may not, give us information in tke future.

In connection with the above indicated automobila,'on April 1, . (::
1936, a letter was directed to ell Bureau offices with the request that B
they place a confidential stop against this car, in order thet we be
advised as to any transfer of the car, or should it be involved in an
exchange for another car. It was also definitely stated that no informa-
tion was to be broadcast in regard to this car, as undesirsble publicity
might result.

- Inspector Hettrick and others mentioned above, advised that they

:ihad information that onéi?atsy, madam of a house of prostitution at
Texarkana, Arkansas, is & friend of Grace Goldstine and she had visited -
with her recently; that possibly this is a place to which the subjects ; (\\
in this cese might go. In connection with this information, Agents King
and Buchanan were dispatched to Texarkana, Arkanses for necessary investiga-
tion in regard to houses of prostitution, and this investigation will be
reported by them.

Special Agent Frank Smith of the Oklahoma City office, on
April 4, 1936, proceeded from Oklahome City to Little Rock and has been
established at Eot Springs in order that he can work with Chief of
Detectives Akers and also maintein contact with Joe Anderson, as to any
possible developments. ! Y- { .

. . . /7 ‘ : N

With reference‘to information set out in letter of reference
from Little Rock office, dated larch 23, 1936, it was eppargnt from in-
formation furnished by Clayton Hall to the effect that JohmhStover,
manager Of theMeirport at Hot Springs, ‘was not telling everything he e s
knew as to his relations with these subjects, inasmuch as Hall indicated
that Stover had made a trip from Hot Springs to Canton, Ohio with Karpis
as his passenger in January, 1936. This trip apparently was made on
January 14, 1936 and on January 16, 1936, Stover is supposed to have
returned to Hot Springs with Clayton Hall; thereafter, on or ebout
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Jamuary 20, 1936, Stover made a trip from Hot Springs to Canton, Ohio,
where he picked Karpis up and returned him to Hot Springs. )
. , . j . -

By reason of the above indicated situation, Stover was brought
from Hot Springs to Little Rock where he was interviewed by the writer
and Special Agent in Charge Dwight Brantley on April 1, 1936, in a
definite and forcible manner and he was given to understand that he should
make every effort to assist us in the location and apprehension of these
individuals, Stover agreed to do this,

John Stover indicated that he was born at English, Arkansas \.
on July 31, 1902; that he learned to fly at Stutgart, Arkansas, a short
time after the World War; thet he has a transport license and has head
such a license since 1931, He is now flying his owélplane, Department
of Commerce #NC 6585, He is married and living with his wife and one
child, who is eleven years of age. He indicated that he had never been
arrested or fingerprinted, however, his prints were teken and forwarded
to the Bureau for any possible identification.

i - Stover advised that on or about July 1, 1935 he, for the first

time, met Fred Hunter, At this time he took him in his plane from Hot
Springs to Tulsa, Oklahoma; that on or about July 4, 1935 they left at
sbout 11 A, Me in the morning and arrived in Tulsa, ~Oklahoma at about
12:30 Pe M. He does not recall whether anyone met Hunter at the airport,
but believes he went into town in a cab; that he waited for him for about
one and one-~half hours and Hunter returned to the field, nobody bdeing with
him; thet he does not recall his having any baggage and he then flew him
back to Hot Springs the same day; that nobody met Hunter at Hot Springs,
and Stover stated he believes he called a cab for him., He stated that
the next time he saw any of these individuals was about the first of
November, or the last of October, when a Stinson plane landesd there,

No. NC 12180, with three passengers and the pilot; that as soon as this

plane landed Hunter came over to the bangar where he, Stover, was working

and spoke to him and he then recognized Hunter as the same party he had

 teken to Tulsa; that Hunter said he certainly had a hard time coming

there and he stated that it had taken them two days; that the pilot had
to land every hour or so to get gas., Stover then stated that another
fellow out of the group came up and he believes Hunter asked if a car
had come out to meet them; that he, Stover, then suggested that he take _
them into town in his car, which he did; that the fellow who came up with
Hunter had a small bag with him and they possibly had two suitceses; thet
he took these two parties into town and one party remained at the airport
with the plane and the pilot; that he inquired where they wished to go
when they got in town, end they being near the Como Hotel, one party said
they could get out there; that he, at this time, did not recognize the
other party; that the fellow wore his hat down over his eyes, had glesses
with colorsd rims, weighed about 165 to 170 pounds, was five feet, seven

- 18 =

/




i

7-1

inches in height; that he noticed particularly the drooping chin of this
individuel; that he was light complexioned; that on the trip into town
this party road in the back of the car and Hunter road in the front seaff;
that he would judge Hunter to be about 140 pounds in weight and possibl
a 1little shorter than the other individual; that the other individual
hsd nothing to say; that he did not know Hunter by name until the post
office inspectors showed him a photograph of Hunter; that when he re-
turned to the field the third party in the plane had left; that he did
not see this third passenger sufficiently to identify him, or describe
him, However, they indicated that they wished to go to Fort Smith,
Arkansas and had been directed out of the field in that direction,

In answer to the request that he, Stover, identify any and
all suspicious persons whom he had recently carriéd in his plane, he
advised that he had teken a party to Springfield, Illinois, a supposed
politician, about one and one-half months ago; that this was a day or
80 before election and that this man indicated to him that he had come
to Hot Springs to buy off a fellow from running for state senator; that
this man first called at nine P, M. on the day in question and there-
after called several other times, insisting that they leave at once;
that he, Stover, insisted on going the following morning, which they did,
leaving about five A. M,; that the fellow came out to the airport and
returned to town, and then called back and asked whether or not he could
sleep on the denveport in his, Stover's, home in order to be available
for the trip the following morning; that when the fellow arrived at his
home they talked the rest of the night and during the conversation this

" supposed politician indicated that the fellow in Arkansas was running

against an 0ld man, who could not stand a strenuous campaizn, and they
bought this individual in order to avoid a fight; that upon arrival at
the airport at Springfield, Illinois some one met this individual there.

. Another flight that he had thereafter was a trip with PaulXCooper
to New York City on one occasion and to Memphis, Tennessee on another oc-
sion. On the trip to New York he also flew him back via Philadelphia

Hot Springs; that this 1ndiv1dua1 was reputed to have spent about
$20,000 in Hot Springse / , ‘ : { : {
\ v S ) N A N
Continuing, Stover advised that about a week arter the Stinson
plane arrived at Little Rock, the first part of November, 1935, Hunter
called him at the airport about a trip to San Antonio and he made him a
price of $90,00, indicating that the flight would require four hours;
that Hunter came to the airport between seven and eight A. M. and had
a waman with him, BHe could not identify the picture of Connie Morris;
he further stated that he took this woman and Hunter to San Antonio, at
which time they landed at the Army Auxiliary field, close to town; that

- ]9 -
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Hunter had one of the Army boys take. him into town; that a number of
the Army officers were talking to Hunter and this girl while they were
at the field. He indicated that this girl was about seventeen years of
age, a brunette, about 115 pounds in weight, quiet mamnered, and she did
not have much to say to the boys at the Army field.

~Stover advised that on Tuesday, March 31, 1936, a large man
ceme to the field, who was about forty-five years of age, gray hair, and
from his description this person was apperently Joe Anderson. Anderson
had previously advised us that he had talked with Stover and he admitted
the trip with Karpis to Youngstown in Jemmary, 1936; that he, Anderson,
was acquainted with Stover for a long period of time. Stover advised
that he believed this man was with the Depertment of Justice, however,
later he qualified this by saying that possibly Anderson had said he
was with "the Department™] without saying what department; that he had
never seen this individual before and was not acqueinted with him. This
individual indicated that he had participated in the raid on Monday
morning, seven miles out of Hot Springs; that this individual also showed
him pictures of Connie Morris; that he also asked him what he knew about
Grace, a prostitute running a house close to the Arlington Hotel; that
he asked him who she was; that he, Stover, indicated that he was not ac-
quainted with her. ' : '

A In connection with the trip made with Hunter to San Antonio,

/ he stated that Hunter inquired of him as to what the laws in Texas were
in regard to a man bringing a woman into Texas, and he, Stover, advised -
that he did not know, which indicated possibly that Hunter had a woman
with him other than his wife,

Stover fixed the date that he took Karpis to Youngstown, Ohio,
as being the same day, or the day following the American Airlines plane
accident at Memphis, Tennessee, which accident killed fourteen people;
that he was in Youngstown and they made reference to this at the airport
knowing he was from Little Rock. In connection with this trip, Stover
advised that the fellow called him up about nine or teéem P. M. and asked
about a trip to Youngstown, Ohio, which he agreed to meke for 3190600¢
The party also asked how long he would wait for him at Youngstown, and
he, Stover, agreed to wait one day; that thereafter it would be $10.,00
per day for waiting; that it would take ten hours to fly to Youngstown.
He requested that this party be at the field early in order to get am” -~ ™
early start for daylight flying; that he flew this party, whom he tentative-
ly identified as Alvin Karpis, to the Municipal Airport at Youngstown;
that his, Stover's, wife accompanied them on this trip; that he, Stover,
registered in the hotel that night at Youngstown and the following day
worked on his plane, The following night when he returned to town after
working on the plane, the party called him and advised him that he would

e
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lot him know that night if he were going back in the morning; that as he
‘recalled, when he arrived at Youngstown on this trip, a party at the field
drove him into town; that he, Stover, and his wife went to the Todd House;
that the manager of the airport took him out to the field the following
morning and he worked until after dark én his plene; that the second night
about nine P, M, the fellow called him on the telephone and advised that
he would be up to see him. This man was about forty-five years of age,
200 pounds in weight, hair partially gray, pleasant individual who liked
to talk all the time, This individual indiceted that he was going back
to Hot Springs with him and that the other party would not make the return
trip. This man indicated that he was going to stop at the hotel that night,
in order to be ready to start in the morning. They left a call for five
or six o'clock the next morning, and proceeded to the airport, and took .
off for Hot Springs; that this individual did considerable talking about
the election, about his wife, and also his children. They had a forced
landing at Evansville, Indiena, about fifteen miles out of Paduceh, He
stated that they were required to meke another forced landing and taxied
to the vicinity of the toll gate; that the passenger and his, Stover's,
wife went into town to the hotel; that he remained with the plane and in
a short time the fog lifted and he flew to the airport and then went to
the hotel; that this individual had an adjoining room to the room which
was occupied by his wife and him, He indicated that this man had two
suitcases, a portable radio and a victrola and about seventy-five records;
that he recalls the date of this flight by reason of the fact that it was
on the night which Le#is fought some individual whom he knocked out in two
rounds. They left the following morning and arrived imn Hot Springs; that
he recognized this party as the same individual he flew into town on that
occasion, Stover advised that about two days after he got back to Hot
Springs with the individual, who was in reality Clayton Hall, Hell got

in touch with him and requested that he proceed to Cantom, Ohio to be there
the following morning to pick up the individual whom he had previously
taken to Youngstown; that as he recalled he referred to this party as
*David®; that he was confused as to the name of the town, and did not
know whether it was Kenton or Canton; that he flew over Kenton and de-
termined that there was no airport there, and then landed in Canton; that
there was heavy snow; that his wife was with him; that they stayed over
night there and the following morning arrived at the field around 5:30
or 6 A. M,; that a short time thereafter this individual, whom he had
previously brought to Youngstown, having been driven to the airport by
another individual in a large coupe, appeared.s He did not see the other
fellow, and the party who was evidently Karpis, asked if the plane was
ready to leave, and then had some further conversation with the man in
the automobile, returning to the ship, and Stover, with his wife and
passenger immediately left for Hot Springs; that they flew into Louis-
ville, Kentucky where they obtained gas and then to Little Rocke. Upon
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arrival at Little Rock it was getting dark and they were short of gasoline

and also because of a broken rolbr arm, they landed in the road neear

Benton, Arkansas; that he tied the ship up at this place, and a man who .
owned the land called for a cab, which took him to Hot Springs; that

they first arranged with the farmer to take them to Hot Springs, but they
finally got a car which took them into Hot Springs, with a man froam Cabot,
Arkansas, who was en route to Hot Springs. He stated he does not know

the name of this man, but the man is a friend of his brother, Louie Stcver;
that this party drove him, his wife and his passenger to the airport where
he and his wife got off; that the passenger road on into the airport, not
getting off in the city; that thereafter this same individual who drove '

them to the airport stated that he was on his way to attend some church -> =
function at Hot Springs, and he drove the passenger back to Hot Springs. ‘ <

In connectioﬁ v:lth the above 'trips of Stover to Youngstown, Ohio,
the following information is reported by Special Agent John B. Little:

Confirming my telephonic conversation fram Hot Springs, Arkesnsas,
todey, Mrs. Brantley was contacted by DeanfAllen, a reporter for the
Arkansas Democrat and EdXCampbell, Associated Press representetive of
Little Rock, who stated that they received informetjon from their boss to
the effect that lrs, J'uliak‘rax_xks and Miss JeanettghSchuyler are supposed i
to have left Hot Springs, Arkansas, at 11:00 A. M, today, March 30, 1936, ‘
for Cincinnati. Mr. Franks is reported to be connected with "ThekBrassrail®, ) (

e ————

hmear, T W

a restsurant in Cincinnati. BEarlfRicks of Hot Springs piloted the plane
and may have more information concerning thems. Ricks is supposed to have
information to the effect thet within the last ten days, Karpis hired a
plane for a sightseeing flight with his girl over Hot Springs. ZEarl Ricks,
88 will be recalled, is a pilot for John Stover, airport menager at Hot
Springs. Agent Buchanan states that he is acquainted with Mr, Franks

and Mrs. Franks knowing them as proprietors of the Brassrail in Cincinnati.
Agent Buchanan considers Franks an old-time racketeer,

Following my conversation with you, I wes advised by Special
Agent in Charge Brantley that he had further conversation with Joe Anderson
end Colonel Windt Smith of the Kansas State Highwey Patrol. I am attaching
notes reletive thereto, which reflect that John Stover as a pilot flew
" Karpis and a girl, on January 14, 1936, from Hot Springs, Arkansas to
Youngstown, Ohio, where they stayed during Jenuary 15th and 16th, 1936,
On the return trip Xarpis was, apparently, not along and the girl was ac-
compenied by a lerge fellow with a big nose, which fellow weighed about
two hundred and twenty pounds. On this trip the plane was forced down on
account of fog. Stover is also quoted as having flown Fred Hunter to
Memphis once and to Tulsa once; and also to San Antonio. Anderson mede
inquiry of airport officials todey and wes told that Stover is now in Texes
and is coming back tomorrow, March 31, 1936,

® 22 -

T e b e PRy

W R




7=-1

These notes further reflect that Grace Goldstine, proprietor
of a house of prostitution at Hot Springs, made a trip in her car recently
and on this trip is believed to have contacted Karpis. The mileage on
her car reflected that she drove about four hundred and eighty miles on
this trip. { o - { , i ‘

Demare}ﬁbCoy and AndieekoCoy are brothers employed in a hay
field across the road from the Woodcock property. They state that they
saw the people at the Woodcock property last on last Friday, March 27,
1936, They are positive of the date. On this occasion they saw a girl
driving a 1936 green Buick coupe and recall that she had trouble with
her motor upon leaving the driveway. They further stated that the
people staying on the Woodcock property last had a negro man and & negro
maid, both of whom they brought with them.

NettieXMcCoy, sister of these boys, worked for Woodcock while
he was living on the property, prior to renting it to the Karpis gange
She knows nothing of these latter people, except the fact that she saw
the man who came to rent the property the last day that the property
was occupied by Woodcock. She described him as being large and heavy set,
This individual is probably Clayton Hall,

No baths are given atx%otash Sulphur Springs. Mr. C. E.

tiﬁiieen,Aone of the proprietors stated that the Jatest occupants of the

Woodcock property never rrequented Potash Sulphur Springs and he never

saw them. _ . R

{ . ¢ | 7 s . .
The men stationed at the w°odcock house, state that they

‘believe clothes found there belonged to Karpis rather than Fred Hunter,

in view of the fact that the trousers are long and they have a small
waist.

In connection with the clothes found at the hideout at Hot
Springs, in subsequent talk with Clayton Hall, he advised that the brown,
double breasted suit, which suit has a small black check in the material,
belongs to Ray Miller, which would indicete that the clothing found at

the house is in reality the clothing of Alvin Kerpis.
B I /

H

Subsequent to the raid of the house seven miles southeast of
Hot Springs, Arkansas, the following investigation was made and reported
by Special Agent in Charge Chapmon Fletcher.

Acting upon instructions received from Special Agent in Charge
E. J. Connelley through Special Agent Damron, I contacted Special ~gent
in Charge MacFarlend at Cleveland and requested that he secure all pos-
sible additional data from the informant in custody at Cleveland regerd-
ing any contacts of Karpis at Hot Springs, or vicinity, and also that he
endeavor to secure from this informant any information possible relative
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to persons he might contact at points other than Hot Springs in the event
he had already— lert Hot Springs.
At approximately 11:30 this sate, Mr, MacFarland cmun:micated
with me by telephone and advised that the informant had told him that
Karpis has a sweetheart at Hot Springs, who operates a small hotel, and
that her name is Grace Goldstine; that he says she and Karpis made trips
on frequent occasions and that these trips last as long as ten days;
that on some of these trips Karpis and the Goldstine waman have contacted
informants at Youngstown, Ohio. Also that they have contacted JoelRoscoe
of Toledo, Ohioe !

Special Agent in Charge MacFarlend advised that ~Hall: suggested

-that he send a code telegram to Grace Goldstine which would suggest to

her that she immediately contact Karpis and that _Hall:- believed that
Grace Goldstine would then go directly to Karpis and if she could be
hllowed, there would be little difi‘iculty in apprehending Karpia.

In this connection I advised kr. MacFarlend that I thought
it best not to send such a telegram unless you so instructed and that
I would give you the informetion furnished by him and that no action
should dbe taken unless you advised him to do so.

Special Agent in Charge:MacFarland further advised that the
post office inspectors who were holding,Brock hed advised that it was
possible that Karpis would contact BilJ‘Tibbles at Danbury, Ohio. Bill
Tibbles operates a roadhouse at this place, and owns several islands,
The informant wes of the opinion, however, that Karpis would not con-
tact Tibbles prior to contacting Joe Roscoe of Toledo, Ohio, Mr,
MacFarland advised further that Roscoe made arrengements last November
for the hideout in the Lorain Hotel at Toledo, Ohio, after which a
conference was held at Edith Barry's plage, those present being Karpis,
Campbell, Brock, Hunter, and a man namedean.

It was the opinion of the Cleveland informant that if Karpis
has left Hot Springs, he could be located possibly at Youngstown or
Toledos L A N N O

Subsequent to the raid above referred to, six Agents immediately
made a check of all the stresets in Hot Springs for the possibility of . ___ .
locating the red Buick sedan supposedly owned by Alvin Karpis, without
finding any indication that it had appeared there.

In connection with the information set out in reference letter
from the Little Rock office, dated March 23, 1936, the following investiga-
tion was conducted and reported by Special Agent B, L, Damron, Little Rock,
Arkansas:
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Reference is made to the letter from the Little Rock office to
you dated March 26, 1936,

{ : ! Yo ; : i ' : {

With reference to the movements of the Stinson airplalﬁe, Noe
NC 12180, on March 25, 1936, inquiry of Mr. Floyd EXMuncie, manager of
the airport at Fort Smith, Arkansas, and whose statements were verified
from his register of arrivals and departures of planes, disclosed that
on November 10, 1935, at 9:30 A. M., a Stinson plane arrived at Fort
Smith from Hot Springs, Arkanses, en route to Toledo, Ohio. The plane
was occupied by the pilot and one passenger and was registered as being
owned by John Zetzer and piloted by the owner. Mr. Muncie was unable to
give a description of either the pilot or the passenger, and the register
showed that the plane left at 10:15 A. M. Mr. Muncie stated that he was
the only person at the airport at the time ‘'of the arrivel of, this plane,
but his register shows that at 10:00 A. M., Lieutenant L, D.fRoberts ar-
rived at Fort Smith in a Navy Vought plane from Tulss, Oklahoma, and left
at 10:30 A. M. for Pensacola, Florida. It would thus eppear that Lieuten-
ant Roberts was at the airport at the time Zetzer's ship was being serviced.

It will be noted that there is a discrepancy in dates as to
the arrivals and departures of this plane., Johnny Stover stated that the
plane was in Hot Springs on November 11, 1935, end proceeded to Fort Smith.
It 18 believed that the records at Fort Smith are corract, as Stover ad-
vised the writer that he made most of hia records trom memorye.

) 'Ilith rererence to the 1nfomation provided by Johnny Stover

that this plane made a forced landing in and around Booneville, Arkansas,
and the pilot and passenger remained over night before proceeding to Fort
Smith, the writer accompanied by Special Agent J. P. Lacour, who is
resident agent at Fort Smith, proceeded to Boomeville, Arkansas; bat
inquiry of Postmaster Bevans, City Marshal Reynolds, Mrs. Delld¥Hines
of the Arlington Hotel, The Rock Island Hotel, Rock Island Station (Reil-
way) and at the Sheriff's office, disclosed that no airplane hed made a
forced landing at Booneville on November 9 or 10, 1935.

On March 28, 1936, while the writer was at Hot Springs, Arkansas,
on another official matter, he received word that Chief of Detectives
Herbert Akers desired to see him, The writer}then called at the city police

department where Chief of Detectives He bertYakers stated that two post

Goldstein, madam in charge of the Hattery Fotel, 233} Central Avenue, The
post office inspectors stated that they had had a "tail” on her for several
days; that during this interview with the post office inspectors, he as-
certained that Connie Morris was the girl friend of Fred Hunter and was
formerly an inmate of Grace's place at the Hattery Hotel; that in some
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way the post office inspectors had contacted a taxi driver by the neme
of Brock, who drives for the Yellow Cab Company and is a brother of
Cecil Brock, Lieutenant of the Hot Springs Police Department, in an ef-
fort to apprehend Fred Hunter through Connie Morris; that apparently
Brock had gotten drunk and disclosed everything to Connie Morris, with*
whom he is infatuated, and told her thet the post office inspectors were
going to send her to Alderson, West Virginia for harboring; that Connie
then became very much alarmed and immediately left town, she leaving in
Grace Goldstein's automobile with Grace driving.

Chief Akers stated that he had Grace Goldstein come to his of-
fice where she was interviewed for several hours by the post office
inspectors and himself, but the only information obtained from Grace was
that Cqonnie had been keeping company with Fred Hunter, who was known as
Harold#dKing and she, Grace, hed been keeping company with Harold King's
brother, whom she called Ed; that Grace identified the photograph of Fred
Hunter, but denied that Ed}King is identical with Alvin Karpis; that Grace

-

""stated she did not know what had taken place which caused Connie to leave

town; that all she knew was that on Thursdeay morning, March 26, 1936,

Connie made a long distance telepbone call from the pay station located

in the Hattery Hotel to her mother, and immediately after the completion

of this call, she, Connie, said that she had to leave and asked her, Grace,
to pick her up in her automobile in back of the Marquette Hotel, as she

had to go to the Marquette before leaving; that she, Grace, then got her
automobile and proceeded to the rear entrance of the Marquette Hotel on .
Malvern Avenue, where she picked up Connie and they drove to Arkedelphia S
where Connie got out of the car at the intersection of the two highways;

that Connie made no explanation as to why she was leaving and did not say
where she was going and only told her to see Brock; that she asked Connie

if she had any money and she said that she had; that although Grace

would not specifically say that she saw same one pick up Connie, she in-
timated that Connie was picked up immediately after she left her out of

the car.

. In order that a photograph of Connie Morris might be obtained
and in an effort to identify the person known as Ed King and the boy :
friend of Grace Goldstein, the writer and Chief Akers proceeded to an ° . 7
address known by Chief Akers, where an interview was had with a prostitute
named Ginger who stated her name was Virginia% oore. She was formerly an
inmate of Grace's place and is supposed to be B close f{riend of Grace. . .. ... ...
Ginger stated that Grace and Connie had been keeping compesny with two
men, one of whom was named Harold King and the other one was his brother,
whom she believed was called Ed. She identified the photograph of Fred
Hunter as being identical with Harold King and the photograph of Alvin
Karpis as being identical with Ed King. She stated, however, that Karpis
now had blonde hair and was wearing shell rimmed glasses. 3he further
steted that Connie and Crace wmant out to a cabin on Lake Lamilton on
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several occasions with Harold King and Ed King and that the negro maid, P
or cook, at the cabin was namdﬁosie, and formerly worked for Grace. o
She further stated that Connie made several trips out of town with Harold T (
and on one occasion Grace went out of town with Ed King and she heard that S
they went to Miami by airplane from Little Rock. Ginger stated that she : ;

heard that Connie and Harold King had had a fight, but that the boys were
to come back into town at a later date. She stated that she recalled see-
ing a Hudson coupe in the possession of either Harold or Ed King and
believes that they had left a car in a garage at El Dorado, Arkansas, and
the law got after them. She also stated that she had heard of Tommy and
George and might have seen them once but doesn't recall what they look
like. Ginger promised to notify Chief Akers of any other further informa-
tion she received concerning Harold and Ed King and would try to find out
from Grace where they had gone and wherec Comnie is. ,Ginger gave the writer
a small photogreph of Connie Morris which she took from her album and the

same is now contained in the Little Rock file. o ST
am— :

On March 29, 1936, Chief Akers took the writer to the Hattery
Hotel for the purpose of interviewing Grace Goldistein. He at first
hesitated about arrenging this interview as he stated thet it might place
him in an embarressing position with the post office inspectors, however, o v
he went to the Hattery Hotel at approximately 10:00 A. M, and ascertained -
that- Grace was at home and then called the writer at the Hattery Hotel. A
ted that she is thirty years of age, and operates the o (

Hattery Hotel, which is a sporting house catering to both the call trade
and using rooms in the hotel. She would not state where her home was or
who her people are, as she stated that she did not want them to become
involved in any matter. She stated, however, that she was originally
from around Corpus Christi, Texas, She stated that she has been in the
business a long time and any time she can get a man with plenty of noney
she will play him strong. She stated that she formerly had a cottage

on Central Avenue just beyond 505 Garage., Information has besn received
from Ginger that Earold King and Ed King had stayed for some time in a
house on Third Street in South Hot Springs with Connie and Grace, but
Grace stated that she had never been in such a house with these two men,
but that she had formerly rented a house on South Third Street for her
own use and these two men had not been in that house. She stated that
about a year ago she took Connie Morris into the hotel and gave her a
Jjob, as she wes down and out and had hitch-hiked to Hot Springs. At

that time, Connie said her right name was}ﬁuth but did not give her

last name, nor does she know where she comes from or any of her perscnel
history, except that she had been merried when she was fifteen years of
age and originally came from around Oklehoma, she believes, Wichita Falls;
that che bought Connie some clothes and gave her a job hustling at her
house; that about the early part of the summer, 1935, two men came to

the Hattery Hotel for dates, these two men being Harold King and hig
—1§xﬂﬂxnj-iﬁ§;3§at—ﬁéggrt!'fﬁé'rirst time she had ever secenthese men and _
she does not know who sent them to her house, if any one, where thLey were

stay{ng or anythin _ebout them, as she has always made it a practice

that neither she nor the girls will ask men personal questions as her
-27 -
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trade consists primarily of merried men who do not desire such persona
questions asked, She identified the picture of Fred Hunter as being
Harold King, but upon viewing the photographs of Harry Campbell, Alvin
Karpis, William Hunter, and Milton Lett, she stated that none of them
were identical with the man known to her as Ed King; that Ed is older
than his brother Harold, has dark brown hair and brown eyes; that both
Harold and Ed are about the same build and she is positive that Bd Kin
has no scars on his face or body; that on some occasions Ed King wore
shell-rimmed glasses. She denied and insisted that she knew nothing
whatever about the identity of these two men, or anything about their
revious movements or residences at Hot Springs, except the cottage at
* . . N : 4 AN
‘Dy;er 8 I.?nding:. , . (/ \} \; ( / \
" Grace stated that when Harold King and Ed King first came
into der hotel, they were strangers and asked for no certain girl; that
one of the men, whom she believes is Harold, esked for an "accomodating
- date (rrench); that she had no "accomodating™ date in the house that
night and the two men merely sat around, drank beer, talked, etc. &and
no dates were filled with these two men; that about two or three days
later the two men returned to the hotel and just sat around, no dates
being filled, and continued to drop into the hotel intermittently for the
next two or three months; that apparently Connie and Harold King became
attached to each other and it could be easily said that Connie was Harold'
girl; that later Connie became sick and went to St. Joseph's Infirmary wh
she remained for two or three weeks under the name of Connie iforris; that
later, about August 26 or 27, 1935, she was returned to the hospital for
an operation which was performed by Dr. Black and at which time she had
one of her tubes removed; that Harold King gave her, Grace, the money to
pay the doctor and hospitel bills and she personally paid these bills;
that Harold King seemed to have lots of money and gave her one hundred
dollar bills with which to pay the doctor and the hospital., She did not
remember what kind of hundred dollar bills these were and stated that she
4id not have any of them at the present time; that on several occasions
she and Connie went out to the cabin on Dyer's Landing with Harold and
Pd King and had dinner at the cabin, after which they would sit around
mmmm of these
visits to the cebin and she never saw any other men in their company, or
at the cabin. 5he said that the only automobile she knows of is a Hulson
- coupes with Ohio license, When questioned as to the negro maid; or cook,
who was at the cebin on Lake Hamilton, she first stated that she did not
know who it wes, but when Chief Akers asked her if it was Rosie, she
hesitated. She did admit, however, that Rosie had formerly worked for her.
Grace stated that she did not know anything about the automobiles being {
used by Harold and Ed King, except the one Hudson coupe with Ohio license; |
that the only times she had ever seen the car were when it was parked -
in front of the lattery Hotel, when she had ridden in the same, and at )

-28-

R SV SRV LD SRR A

¥ -
r - v o —



p
5 »})
%

7-1

Dyer's Landing. She had never heard of one of the cars being tied up in
a garage at El Dorado. She stated that the men had made no telephone
calls from the Hattery Hotel and received no mail there and had sent mno
telegrams or mail from the hotel. She denied that she had ever left town
with Ed King and stated that she hed not been in Florida since 1927 or
1928. FEhe stated that Connie had made several trips out of town with
Harold King and on one occasion flew to El Paso or San Antonio, Texas;
that Connie was in and out quite a bit and she could not get the dates

of her departures and arrivals; that the airplane trip was last fall and
et this time Connie said she was going to see her sister; that when Connie
left with Harold in the airplane she did not see her any more until
Christmes, 1935, when Connie dropped in at the Hattery Hotel to say hello;[t
that she does not know where Connie was staying at that time, whether she
had returned with Harold, or any®ing about her; that she merely stayed
for a short time and then left; that she saw her no more until March 10,
1936; that when she returned on March 10, she did not say where she had
been or with whom she had been and she did not see her with Harold King
after iMarch 10; that Connie stayed at the Hattery Hotel until last
Thursday, March 26, 1936; thet on Thursday morning Connie called her mothe
on the phone at the hotel and then told her she had to go home or leave
town and asked her to pick her up in the rear of the Marquette Hotel;
that Connie then left and she went after her car and later picked Connie
up in rear of the larguette Hotel on kalvern Avenue; that they then drove
to Arkadelphia where she left Connie out at the Y in the road, or inter-~
section of the two highways (one leading to Little Rock); that as she,
Grace, was turning around she believes thet she saw Connie enter a coupe \
bearing some kind of insignia on the side of the car; that Connie made no
explanation as to where she was going or why she was leaving, except to
state that she, Grace, was to see Brock.

Grace stated that when she returned to the Hattery Hote, she
got in touch with Brock and learned that Brock had scared Connie by
telling her some men were looking for Harold and that they were going
to send her to the women's refomatory at Alderson. Grace denied
emphatically that she knew where Connie had gone and insisted that she
had told the truth but it appeared to the writer that she was lying.

Grace exhibited some peid bills, which she steted represented
payments of Connie's doctor and hospital bills. One was dated September 7,
1935, one July 16, 1935, and another July 12, 1935, -

- . » . - -

Grace stated that she recalled one occasion when Ilarold and
Zd left town and she believes that when they came back they were not
driving the Fudson coupe, but were driving a Plymouth with Ohio license
plates. She further stated that after being interviewed by the post
office inspectors, she went with them to the Hattery Hotel where the
personal belongings of Connie were examined by them and they took a
picture of Connie,
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The writer examined a small portable trunk suitcase in Grace
Goldstein's room which she stated were the personal belongings of
Connie. The following articles were located which mey be of subsequent

value:
1.

7.
8.
9.
10.

1l.

Program of the Playhill Majestic Theatre, Earl
Carrol's Sketch Book, New York City, apparently
for September 23, 1935,

A roll of film was found in the camera which ap-
parently had six exposures. The files were removed
and Chief Akers sent them to the DeLuxe FPhotographers
for development. The pictures can be obtained fram
Chief Akers. \ ’ '

s
’

-

Twelve negatives of photographs apparently tsken in

"Florida and several of which contain photographs of

men.

Calling card of Mrs. Howard Tksms, Post Office Box
3155, Station A, Orlando, Florida.

1935-1936 Season complimentary ticket to thd/ Sanford
Orlando Kennel Club,

»

Advertising card of St. Nicholis Diving‘Exhibition,
Tarpon Springs, Florida.

Two=-dollar place ticket of tthlay County Kennel
lub, No. 6637, This ticket was yelIlow and cc Gontained
black figures with some blue printing.

Business card of Durward F.* Mathis, lawyer, Frederick,

he 4 . B
Small bars of coap containing the labels of the Grande
Courts, Corpus Christie, Silver Springs Court, Silver
Springs, Florida, and Tropical Tourist Inn, Henderson
Point Missiasi sple
Receipt of the Fulton, Arkensas toll bridge dated
December 20, 1935 (apparently return trip of she and
Fred Hunter from San Antonio.)

Receipt for registered mail dated l’arch 9, 1936, at
Hot Springs, Arkansas, No. 14985,
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12,

13 Map with stemp of the Arrow Tourist Apartments,
New Orleans, appearing on the bottom,

B e JICTREINRIPN

All of the above exhibits, with exception of the undeveloped

film are in the Little Rock file,

"\ There were several trinkets emong her personal belongings . {i”~‘
which indicated that she had been in Florida, dbut it was impossible S
to obtain any dates from these trinkets. She had a colored photo- &
graph of the singing tower near De Land, Florida, and several souvenirs ;
among her clothing were noticed, one men's sport shirt, Buster Brown
collar type, size 145, with laundry marking or initials F. G. Grace
Goldstein stated she did not know why the clothing should be marked
with the initials of ¥e Geo . _ .. __ .. _. _ _ . e

It was apparent that Grace Goldstein was not telling all
that she knew and when the writer left she was advised that she had T
better think the matter over and the writer might cell on her at a s
later date. R J L J ) )
2

Inquiry was then made at the Marquette Hotel in an effort
to ascertain if Fred Hunter, aliass Harold King, or any of the subjects
of this case, had been registered at this hotel and might have left
with Connie, however, an examination of the registration records showed
no registration of Harold King, Ed King, Ed Parker, E. F. Parker, or
Tommy Coleman. Chief Akers stated that he has learned from someone that R
~ the men had stopped at the Goddard Hotel one time and further stated that A
" Brock had told him that Fred Hunter had been in Hot Springs the week of PN
larch 2, 1936, at which time he was driving a coupe with same kind of
insignia on the side; also that when Connie and Fred Hunter returned
from Texas, around Christmas, 1935, they stayed at the Mountain View
Tourist Camp; that Brock also told him that Connie said they might
possibly have gone to Dinton, Texas; and that her home was jn Davidson,

Oklahoma.

In an effort to ascertain who Connie had called just prior
to her departure, Chief Akers and the writer called on !ir, Sheppard,
Director of the Bell Telephone Company at Hot Springs, but he stated
that the ticket for this call had been forwarded to the stats auditing
office at Little Rock, however, lr., Sheppard stated that he would make
the necessary arranzements to be advised of any long distance telephone

- 3] -
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calls made from the Hattery Hotel on that night, that is, March 28th,

as it was thought that Grace Goldstein might try to contact Connie.

On the following morning, he notified the writer that only two long
distance telephone calls had been made from the Hattery Hotel, which

is number 3421, pay station. These two calls were to Memphis, Tennesses,
number 79211 and Gelez 4590 at New Orleans, Louisiana, it appearing that
both of these calls were made by Grace to some friends.

-After learning the above information, the writer received
telephonic instructions from Special Agent in Charge Chapmon Fletcher

'to suspend further investigation pending further advice.

7 ©  Subsequent to the raid of the farm house located on the
Malvern highway on the morning of March 30, 1936, and pursuant to your
instructions to obtain further details concerning the departure of '
Connie Morris, Agent proceeded to Little Rock, Arkansas, where a
record of all long distance telephone calls made from telephone number

© 3421 at Hot Springs during the month of March, 1936, was obtained from

Mp, A. B. Joore, supervisor of the Hot Springs district, Southwestern
Bell Telephone Company. Mr, Moore stated that what tickets he did not
heve have been returned to Hot Springs and could be obtained through
Mr. Shappard. These calls were as follows:

March 13, 1936, De Voy Hotel, Memphis, Tennessee, telephone
No. 66800, call placed at 7:53 P. M., lasted for three

minutes. When first placed, the eall shows a person to

person call to room 712 at the De Voy Hotel, but was later

changed to a party call on the night rate, the charges for

this call being 55¢.

March 17, 1936, Texarkena, telephone No. 2568. Call placed
at 8:11 P. M., was a night rate call, lasted seven minutes,
and charges were 75¢, being placed through operator 105.

March 22, 1936, Memphis, Tennessee, telephone No, 79210,
placed at 8:26 P, M.y lasted for three minutes on hight
rate, charges being 55¢ and placed through operator 30.

March 22, 1936, Clarksdale, Miesissippi, telephone No. 860,
«-==. to Al Cozar, placed at 9:29 P. M., lasted 3 minutes, night
rate, charges being 50¢ and placed through operator 37.

tarch 26, 1936, Texarkana, telephone No. 5012 to Long Kings
Place at 5:52 P, M., lasted 3 minutes, charges being 60¢
and placed through operator 39,
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March 23, 1936, Texarkana, telephon§ No,,2568, placed : (
at 3.58 PoM,, lasted three minutes, charges being 60¢ and -
placed through operator Se

March 26, 1935, Davidson, Oklahoma (Rurel) to Mra,John
¢/o telephone operstor, placed ai 9418 A M.through

operator 17e The ticket was marked that the operator would

notify and might take fifteen or thirty minutes, but the

call started at 9,20 A/, and lasted for three minutes,

It was a person to person cell via Frederick, Oklahoma City

and Tulea exchanges. Charges were $2,00, ; . )
. : { '

March 26, 1956, 'rexarkam. telephone No, 2568. 'redhdorrie,

placed et 5,10 PM, lasted three minutes, charge being

801 and placed through operator 11,

‘******

Based upon information obtained by Special Agemt B, L, Dam- e
ron, above referred to, as to certain telephone calls made from the -
house of prostitution of Grace Goldstein to Memphis, Tennessee,

- Special Agents Kingnen and Clary made inquiry at Memphis,Tennessee '
. as to each of these numbers, without obteining any infommation, which

would indicate that they were made in connection with this case, The
Nashville office was advised of the above investigation, and that eny fol-
low up should be conducted by Special Agents W, B, Morton and Louis Denette,

33~
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In order to understand the conversation which will hereinafter
be related as had with Grace Goldste in, madam of a house of prostitution
in Hot Springs, Arkansas, and also indicating the probable reason why sub-
Ject Karpis and the others had departed from their hideout seven miles ‘
south east of Hot Springs,Arkansas on Thursday March 26th, 1936, from con-
versation with the Poat Office Inspectors as to the investigation previous-
1y conducted by them, they apparently had Grace Goldstein and Connie Morris
under surveillance, which apparently was known to both women scme time pre-
vious to the date indicated,and at the ssme time epparently the Post Office
Inspectors in connection with the investigation they had been oconducting,
which has been more or less one of contacting any and all persons who
might or might not have information, the Inspeetors proceeded to San An-
tonio, Texms and interviewed the sister of Grace Morris, and tried to sol-
icit her cooperation in getting in touch with Connie Morris and have her
eooperate with the Post Office Inspect:rs, They also apparently contacted
the mother of Connie Morris at Devidsor, Oklahoma, all of which resulted in
the sitvation as related by Grace Goldstein, Also on Wednesday night March
25, 1936 the Post Office Inspectors having obtained the smervices of a
supposed confidentiel informant named BROCK, a taxi driver at Hot Springs,
Arkansas, he made contact with Connie Morris with the idea of getting
information out of her as to where Fred Hunter was located, However,Brock
himself became drunk and advised Connie Morris that the Post Office Inspec-
tors were going to put her in Alderson, West Virginia prison; that they were
going to apprehend William Hunter on the following day, which alarmed this
woman, and this together with the fact that her mother ¢alled her on the
morning of March 26th on the telephone and made inquiry as to why she was
being hunted by the Post Office Inspectors, ceused her to leave on Thurs-
day March 26th, with Karpis and undoubtedly Williem Hunter,

On llaroh 31y 1936 in the presence of Special Agent Be L, Demron
nt HBot Springs,Arkensas, Grace Goldstein who had juat been in an autamobile
accident, having wrecked her c¢ar, and she having been slightly injured, was
interviewed, This women runs 2 house of prostitution known as the Hatterie
Hotel, 233} Central Avenuee She was picked up as she was returning to this
address on March 3lst and taken in Bureau car for interview outside of the
towne At that time she advised that on the night of March 25th, Brock the
taxi driver advised Connie Morris who was then staying at her place, of what

- was going to happen to her, in accordance with what the Post Office Inspec-

tors had told him; thet she was going to Alderson prison; that Hunter was
elso going to be apprehended, As & result of this she d4id not go toted at
all on the night of March 25th, and early the mext morning at daylight she
walked up over the mountain with the black Great Dane dog which hzs previ-
usly been referred to, Grace Goldstein claiming that this dog belonged to
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her and wes given to her by this party that she knew as Edd ie King,brother
of Harold King, she identifying Harold King as William Hunter, As previ-
ously noted she will not make a definite identification of Karpis as
¥ddie King, On Thursday morning March 26th, 1936, Connie Morris went to t
Marquette Hotel, came back to the Hatterie Hotel, and at that time & tele-
gram weas waiting for her from her mother inquiring as to why they were look:
ing far here Connie then called her mother om the telephone and apparent-
ly the mother advised her that the Post Office Inspeciors had been to
Davidson, Oklahome looking for here, Connie then advised she would have to
leave immediately and esked Grace to pick her up at the Marquette Hotels

. / ’ . ‘v

GCrace Goldstein says that she then d4id plck up and take Connie
south on highway 67 %0 a point north of Arkadelphia, where she left her out
of the car, and Connie was epparently immediately picked up by a party who
may have been looking or waiting for her, GCrace stated that she (Grace)
then took the black Great Dane dog to her brother's place, However, she
will not identify herself by any other name than her present alias, meithe
will she give any information as to her people or where they are located,
Ia this connesction the Post Office Inspectors claim that they checked her
automobile out on this trip and checked it in when she returned and she
had driven 480 miles, this being furnished to Agent Demron by the Chief of
Detectives Akerse This woman admits she visited with Karpis and Hunter

. when they were living at Dyers Landing, & cotiage on the lak® in the vicin

ity of Hot Springs; that at that tims they had two dogs as she recalls,
She has a white gold wrist watch purchesed in Hot Springs, Arkansas which
she says had been given to her by Eidie King. However onr the occasion of
this interview she insisted that it had been given to her by Fred Hunter,
or Harold King as she refers to him; thet she understood that this watch
was purchased for Connie Morris and 4id not kpow that Hunter intended that
she should have ite She advised that during the time these parties were
there, she denying that she kmew of the hideout seven miles south of Hot
Springs on Malvern Road, they visited her place frequently, some times just
eitting around with her, and peying her for the time they conaumed at the
pleces This woman did not know, she insists, the identity of Karpis. How-
ever she was very definitely advised that we could easily substentiate &
charge of harboring against herj that if however, she would furnish infor-
mation which resulted in the apprehension of Karpis we would recommend to th
United States Attorney that no action be takem as to her as to the harbor-
ing charge, and that we would pey her $1000 reward for turning this party
in in the manner indicateds This woman agreed to do this,although it is
doubtful whether she will live up to her promise, in view of leter informa-
tion indicating definitely that she was the girl friend of Alvin Karpiss -~




N
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vy ~ .
However, as to turning these parties in she advises she is helpless to do
se until Connie Morris communicates with here .

LY

We have an arrengement with thia women whereby if necessary
she will proceed to Little Roock, Arkenses in order to furnish any informa=
tion obtained to either SeA¢Ce Chapmon Fletcher or Special Azent B Le
Demrom. Provided they might came to her house she will try to telephone
this information to the Little Rock office and delay them at her house in
the meantime, As noted above there is no assurance that this woman will
- 1ive up to her promisess ) . ,

' » On April 4, 1956 Clayton Hall was brought to the Cleveland
Bureau office from Youngstown, Ohio and om the following morning, Sunday
April 5th, he was taken to Toledo, Ohioc in an effort to have him designate
the place where he had taken Karpis by automobile on or about Jenuary 16,
1936, end in this connection he pointed ocut the address of Adams Street at
11th Street, and indicated he believed this was the locatiom where Karpis
got out of the car and told him to wait; that Karpis went up to the reer and
he did not see where he went; that however he believed he went in behind
the buildinge The understanding was thet if EKarpis 4id not return in ome
half hour, Hall was to go to a pioture show and later pick up Karpis at
what Hall believes was 17th and Adama Street, although he pointed out 1llth
Street and Adams Streetes EKarpis returned in a half hour and he then took
him back to Youngstowny,Ohioe This party was rather indefinite as to the lo-
cation of this plece, and it is possible that Karpis might have proceeded
at that time to the place of Edith Barry at 8524 Southard Street in Toledo,
Ohio which is about four or five squares distan$, or he might have gone to
1805 Adams Street which more recently we have learned Johm Brock, held by
the Post Office Inspectors, indicated was a place at which the party Sam who
participated in the Garrettsville traim robbery, and Karpis, were living at
the time he appeared at Toled¢.0hio about November 5, 1935 to take the place
of Sem Coker in the rodbery, inasmuch as Coker was in the hospitel at Toledo
at that time, : - ' S .

hN
)

N f '

Upon return to the Bureau office on the night of April 5th,
Clayton Hall asked to speek confidentially with me, and then advised that
he believed he knew of a possible location of the sudbjects in Texas; that
durin: the past fall the boys indicated to him that they left the Great Dene
""dog on a farm in Texes at the place of the brother of Grace Goldstein; that

after looking at all the towns starting with the letter W he believed this
town was Warsaw, Texas, close to Dallas, &s the place wes supposed to be
200 miles from Fot Springs. He stated in thies tomr the boys had referred to
a saloon, this being & small crossroads place with only one saloon, and this
e rather tough place, It is noted thet im Texas there is one town of Warsaw
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with & population of 50 persons located in Kaufmen county, and another with | {‘_~,_,f’
a population of 15 persons, located in Sem Augustine countye This informa-

tion was immediately communicated to the Dallas office,and they made inquiry
at both placea and could £ind no information indicating that anybody hed been .
there with a black Great Dene dog, or a maroon Buick four door seden, 1936 BRI

" model, nor could they find the described saloon in either of the places b

indicateds s
On April 8th, 1936 at Toledo, Ohio together with Agent E. Jo o
¥ynn, the writer, efter having the place suitably covered, entered 524 : ' S
Southard Street, the place of Edith Barry, and made a careful search of -
same, to definitely verify that no one was there, and thereafter Edith
Barry was interviewed by me for a period of epproximately five hours before
any definite admissions could be obtained from her. ¥
Edith Barry is a typical madam of a house of prostitution,
being about 3 feet 5 inches in height, 133 pounds, brown hair turning gray,
worn short, brown eyes, age about 48 to 50 years, This woman very definite N
ly denies that Joe Roscoe ever had anything to 4o with these individuals to
her knowledge, and she denies that either Roscoe or these individusls were T
at her place on November 5, 1935, as alleged by John Brock to the Post Off- ST
ice Inspectorss This woman however did edmit that during the summer of '
1934 a party undoubtedly Fitzgerald, whom she described as the party having ’
the injured leg,and otherwise a party whom she partially identifies from -
Willi rrison's picture, and a perty undoudbtedly Doctor Joseph P, Moran, -
frequented her place and spent money with the girls there at that time she
6laims as regular patrons, However she would not identify who had sent them
%0 her place or who had vouched for them, it being the usual practice, in
accordance with information learned from the tap on her telephone, that some-
one must vouch for the persons ooming to her place, She advised that these
parties were there on a mumber of occasions; that two other parties, namely
Karpis and Campbelly whom she partially identifies from photographs, and as :
to vhom she says the picture of Karpis, Kansas State Penitentiary nuwuber 1539 '
is the best picture of him, and is the picture that she would identify him :
from, also came theres These two were at her place only on one occasions
After the summer of 1934 she did not see these parties agein until the winter
of 1934 and 193, she not being certain as to whether it was in January of
1935/ These two individuels, Karpis and Campbell, agein came to her place
at that time and stayed several dayss She advised that at that time she did
not know the true identity of these partiess She denies that re in
her place in March, 1935, as alleged by confidential inromant%in-
mate of this house, who was present when these individuals were s 2 /"
there in Jenuarys

B7e
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She advises that about the early summer, possibly Juns or
July of 1935, she purchased the book by Courtney RileykCooper entitled
Men Thousend Public Enemies, and thereafter on page 240 appeared a pictur
of Alvin Xarpis, and elso & copy of Identification Order 1218, and upon
which appears the picture of Karpis, Kansas State Penitentiary number 1534,
and at that time she advises she recognized Karpis as being the indiviadu

who had been to her place with the other man, jﬁ:g_%ljgmp_o}_l, during the
sumer of 1934and egein in the winter of 1934~ . .

Thereafter with the knowledge of who Karpis was and having

read this book and having seen this picture therein, she states Karpis re- ' -*"'_j_;' {

turned to her place about the middle of August and steyed several days. &h
advises that she wms afraid to or was powerless to cause him to leave, Afte
staying several days here, he occupying a front bedroom to the left up-
astairs, next to her bedroom, he left, Thereafter again in the fall of -
1935 Karpis again returned alone, he having been zlone in Auguste At that
time on a Friday night he stayed overnight again, and she was the only one
in the houss then, she having no girls working at the place on this occa-
slone This would indicate that poasibly this w

ber or h

[

. This woman was a very difficult person to interview as she
would not readily admit anything which would be damaging to herself, and
apparently also tried to protect Joe Roscoe in every way possible. However
she did definitely advise that if these parties return to her place agaln
she will communicate with Special Agent By My Hirsh, resident agent at To-
ledo, Ohio to the effect that they are in her house,end that.she will not do
anything to cause them to leave, Xurther that if she can obtain any infor-
mation through her friends as to the location of these indivilals at the pre-
sent time she will furnish this information %0 8pecial Agent Hirsh at To-
1‘“0 ) . . 7 /7 . ; ) f

With reference %o the information set out in this report as so
the agreement of Grace Goldstein and Edith Barry, this information should be
treated as absolutely confidential, and not disclosed by any Bureau employee
to any outside agency at any timepalthough as previously noted above these
two individuals are doubtful quantities as to their intent, end it is poss-
ible they may or may not furmmish us with informetions
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: . DNDEVELOPED LEADS:

TO ALL OFFICES: All offices receiving eopy of this report will examine
same oarefully, end coordinate the infommation contained herein with the
information they are working om in their respective districts,and conduct
the necessary investigation, it being noted that this apparently is defin=
ite and conclusive as to the infomation concerming XKarpis and his present

associatese R
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DY LOS ANGELES CALIF, APRIL 9, 1936,

DIRECTOR FED BUR OF INVN US DEPT OF JUSTICB WASHN DC

BREXID. TELEPHONE CONVERSATION BETWEEN MRS.MOBERTSON AND GIRL S FRIEND

/a@z-a:w

; s -_
NAMED SALL-_'L;‘\OO_IEE INDICATES FORMER WITH\F_E_T_ZGJRALD EXFECT SPEND NEXT

WEEK-END IN SOME NEAR BY TOWN VISITING GIRL N@NROM R 1ATTER

APPARENTLY FORMERLY EMPLOYED BY MRS, ROBERTSON IMPLOYER. WE KNOW HER -
FORLER ADDRZSS HERE BUT BAVE NO OTEER INFOﬁMA’I’ION CONCERNING HER OR PLACE s f
WHERE SHE IS NOW LIVING. MRS. ROBERT3ON AND FI’I‘ZGERAI.ﬁ SPENT 1AST WEEK-END " (

WITH HER. FELT COULD NOT SAFELY MAINTAIN SURVEILLANCE OF THEM TO PLACE &

a7

DO NOT ENOW LOCATION ALSO FEEL COULD NOT SUCCESSFULLY TAIL THEM TO THIS

ot

*

- -

Y PLACE THIS COMING WEEK-END, MRS, ROBERTSON HAS INDICATED THAT SHE WILL NOT
WORK NEXT WEEK SO THEY WILL PERHAPS REMAIN AT THAT PLACE UNTIL MONDAY OR
LATER. WILL ENDEAVOR TEROUGH POSTAL AUTHORITIES TOMORROW TO ASCERTAIN
IDENTITY DOROTHY AND HER PRESENT ADDRESS BUT HESITATE MAKZ ANY OTHER INQUIRY. S
CONNELLEY ADVISED. e
BANSON .
RECORDED : 57 é
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Al | AP 14 1935 ...
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DIRECTOR FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION US DEPT OF JUSTICE

WASHN DC

SAS FRANK S SMITH AND B L DAMRON DEPARTED YESTERDAY MORNING FOR
YULSA OKLAHOMA ~ IN CONNECTION BREKID CASE
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JOHN EDDIRG:C:OSOOVER 6‘ 77\'
—  Federal Bureau of Infrestigation
. 8. Bepartment of Justice
- Hashington, B. .

April 9, 1936,

MEMORANDUM FOR MR,

QUINN

For your 1nromuoxy the following men are presently
working on a lead in the Bremer case and are indicated as

being on special assignment at Cleveland, Ohio.

Connelley, E. J.
m, L. ¥.
Birch..T. M,
Burt, C. 0.

, McRulty, W. John
Madals, J. L.
Marphy, J. V.

All of the above with the exception of Mr. Connelley
and Agent McRulty, have been in Cleveland since April 1.
Mr. Connelley arrived there on April 3, and Agent McNulty
has now returned to that district although he was absent
for a few days betwesn the first of the month and this

date as he was a necessary witness
district.

The above information is being
event it becomes necessary, in the
to £ix the headquarters of some of

Cinecinnati
Chicago
Phnadolphia
Dallas

Kansas City
Louisville
Oklahoma City

in his headquarters

transmitted in the
interest of economy,
these agents at Cleve-

UNRECORDED COPY FILED IN & & - /50

land. It is not known how long they will be engaged on

this assigmuent,

Bespectfully,

APR 29 (535

I3 7/

/7
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Federal Buresu of Infrestigution N € i

. | . 8. Bepariment of Justice ﬂ)

. Los Angeles, California
April 10, 1936

PERSONAL AND CO ENTIAL

Director
Federal Bureau of Investigation

()V Washington, D. C.

Dear Sir: Re: EBREKID M 3

. _Iu VAO File 7-42 _

Reference is made to letter of the Los Angeles office
dated December 23, 1935, submitting fomms reporting the instella-
tion of telephone taps on the telephone of\p’itzgerald and his cam~-

;\

panion Martha .Teanﬂobertson, in Los Angeles, the telephone numbers
being L’x;position 1271, Apartment 603, and EXposition 3945, respect-
ively. ﬂ\
@ This is to advise that the telephone tap on Fitzgerald's ~ _
<R ¥ phone was discontinued on the night of April 9, 1936 at 11:00 P.M., ~ - ’
j 3\ when Fitzgerald had been taken into custody by the Agents of this %
=< office, and removed fram his apartment building. Obviously, it was ~ o
)%- -3:9" no longer necessary to meintain a tap on his phone. ' i (
2
< With reference to the telephone EXposition 3945, that tap 94 o
29~ was removed on the forenoon of April 10, 1936, when Mrs. Alta“Robert- <9
son, the mother of Martha Jean Robertson, had the telephones dis- "h’
g connected. L =
i Very truly ours, :*‘E: _—
M ‘ P o ) T
: (=] L
J. H. HANSON S .
JHH:AB Special Agent in Charge e b
: B e—
CC Cintinnati ) &
Chicago - .
St. Paul BEOORDED & INDEzE, |- -S z é_ - 570 X
Lre oy
s~ o T s 2 ec AU OF INVESTISAT 0N
* = 4 ..1)1'! ! - ]
FRN21EE APR, £0.1936 ..
THeT la Lty ' U-S.DEPARTWMENT oF Justice
’DF’””E"D Ly T —y o)
G i sELCI3L oM Q& Qy oﬁ“ | FILE ] \})U‘

g/ 1/ 2 23 A ) ,
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- . Post Office Box 812,
CGhicago, Illinois, s

"'" Opocial' Agen® in Charge, - ; ' .
© 8%4 Louls, Hissouri - p

Dear Strs Res BREXID, ‘: “L

In complicnce with the request contelined in
the lctier adiressed o your office by the Clcvelaad
s Oifice dsted April 10, 1336, therq are tranamitied
herewith three photographs of S for your
use in conducting further imvestigationm of this cese
; In your district, .

! !

e~

Very truly yours ,

D‘ .o LADD
Speciel Agent in Charge
RCStmwe
7-82
Incs. /
CC-Purcem _
CQleveland _ : , <
Cincinnati S E 1

mCORDE*’

REY 6=, 1055/
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Nr, X. J, Connelley,

Federal iuracs of Investigation,
¥, 8¢ Departnext of Justice,
Post Ofrice Box %12,

Chiscago, Illinols,

KEs ALVIN KAXPIS, with aliases,

P FUGITIVE, I, O, ﬂm. ot ol

' BECWARD GFORGE BAXMIR - VICTIX
KIZ¥APING, '

Dear 8irs

Is io.d«‘l‘red that you forvard to the Bureat at the
sarlisst possidble aonent cas o0o;y of sach of the followinmg
photographes

Szn Coker
Niltom Lett
Frisoo m_m 8tainhardt.

Vory truly yours,

Johm Edgar Hoover, .
Pirector, SN,

Cincinnati ' C Y o :

1GATIONS

A‘LE

COMMuN —
. ;Q.tCTIDN

i

APR 13 1536

P.M
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EDERAL BUREAU oF lNVESTJGAT ON,

! & ne
..:rét?t"ﬁf-y,' re ‘“RTr‘r



i

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

THIS g&:lomalmm ar Cineinnagi, Okio. N FILE NO. -9
REPORT MADE AT - DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADK BY
- . WHICH MADE
\\‘ m1m-pona. Indiana. | 4-13-36 4-3-36 b 8 :. Mecham . ,m

" Prm mm”nmm, with allases, FUGITIVE, I.0.1218;| cuamcrenor came '

Edward Geor

, with aliases, FUGITIVE, I. 0. 1236;| KIDNAPING; HARBORING OF m-

j Dr. JOSEFH sf)lORAR with aliases, 1.0, 1232; ET AL, TIVES; OBSTRUCTION OF JUSTICE;

Bremer, Vietim. NATIONAL FIREARMS ACT.

Reference:

Details:

SYNOPSIS OF FACTS: 1936/

OOPIES DESTROYED (1.
11 mm2g1965 — , i

ek &da.n l(otor No. 6305@].98,.
No. 2895972 “not TFegistered in

Indi e Flasgh card placed with Bu- -
reau of Motor Vohicles. - )
\, \
( b1 N " \ i )
- P - N { - ! .. //'/ )

_ Little Rock Bureau Offfce letter %0 -~ - -
. Aberdeen Bureau Office, April 1, 1936.

__ A% Indianapolis, Ind. ¥
-

At the Indiana Bursau of Motor Vehiclés, State House,
Indianapolis, Indiana, Mr. Saul Hoffman advised that 1936
Buick Sedan, Motor Number 63052198, Serial Number 2895972,
was not registered in the State of Indiana. 4 flash card
was placed with the Indiana Bureau of Motor Vehicles by
Agent, and Mr, Hoffinan promised to immediately notify the
Indianapolis Bureau Office if any attempt is made to reg-
i{ster or transfer the adove-mentioned automodbile in Ind-

iana,
-PENDIKG-

. .
4 .
VED AN SPECIAL AGENT
EDW o= v mv. ...  DONOTWRITE IN THESE SPACES
—

AV

(3 -

G AT TS

COPIES OF THIS REFORT

A A 1 NI WA T RTG :f;'jv“-'v.?‘//_'!;.:_.‘ RIRC

/7 5?’{0' O 52 32315]935

~ Cinotanaty [ . - PR 16 iD;l

s - Little Rock 7 APR 1540\

2 - Chicago e . _
2 - Saint Paul
2 - Cleveland R\
L 2 - Indianapolis > ! \
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. %o the Cleveland office.

1448 Stenderd Building
Oleveland, Ohfo

s

April 13, 1936,

Bpecial Agent iz Charge,
Cineinnati, Chio,

Pt
Pt

Dear ~m ‘ .- BB DREKID -.',.‘-,{‘ AR
. . \ ‘! . i
' Jocont vostifatio 1z this pase hes eatab‘ielod that un-
doulitedly sn arpta and ul@gb‘ll wors 1nvolved 1a the holdup of
$te\nail traia Anti,arrettavillo, Chio on FHovenbsr ¥, 1975, and £l) of
~¥he [participents 4n this particular job have been 1dantirled with te
excéption of on -6, who is descridbed as rolloua. ’

Age - 45 ycare
.-~ .. Eelght - S*10"

Yeight - 178 pounds

- Hair -, Broxn, streaked with
) / Y - gray}
) i { ) { i Pairly Lesvy syabrors;
. \ Noss fairly large.
#

The information developed indicates that thig particular in-
diviianl was a prisoner at the Chio Stete [enitsgtiary at Columbus, Chio,
and was released adout four moanths prior to the Carrettaville, Ohio job
oa Rovemder 7, 1935,

I$ is requested that at aa early date you conduct appropriate
fnvestig-tion at the Chio State Ponitentiary at Columdus, for the pur;ose
of {dentifyins all persons Xnoxm as "am, who answer $o the renersl descrinr-
tion set out adhove, and who were relensed within <he period of approximnte-
1y four onths prior to Lovember 7, 1935, securing photograpls, eompletes
erininal and personsl history, und will f rmard thie infor1ation proaptly

T B .&ECORDE“:' ) -“ . .
& ~ g g J‘,

) : TNDEXE: Vcry trul ours, "*"‘"
EY1/7IR V// . o
CC « Bureau AP F 1;‘ _ 4(',\

= Chicaro Jo ¥o Hael i
e 3te imul l\"') ,"eiql I\bent 'wb‘rg.‘ LT
- P, Jo Con.nelley i 16 lgss ’ -———

W

e R I RNE AP Ly NP P PR? TR LT I LTI R T



| . . 1448 Standard Building o
, . Cleveland, Ohio

LT 4

VRN
Pt
—

\ ‘ ‘ : A April 1S, 1936,
0\‘ - . . :

S . Spoc\ul Agent in‘Charso; Vo , { } ( ) (
D "~ Chieaco, Xllinois. / " ! '
' ‘Dear Sir: i RB: BREKID

e e e e I S

M-kl'lclso tm:w_a imiedistely to the =%, lLouis office

two photographs of CAMYIO0RZR, Oklahoma State Fenitentiery
¥o, 14023,

l\"

> o |
QN

\)\)

}

h T

. N ( Yory (tmly ﬁmrs, h }

o

CC =« Bureau ‘ o :o Pe MooYARLAND
« 5ty Louls _ ~ Bpecial Agent in Charge
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YBI GLIVELARD . a/sms 9:20 pm, I 370

8AQ DALLAS
PIIONR BRRKID, RTZFER PREVIOUS TRLETY: ES RELATIVE TO GREAT DANE noo

RUNNING INTO TEXAS nmmnkn comncx £US03IST ALL TTIAS RANGERS, { , (
) = ,
" GAME YARDENS :cm Dzim'm I "‘zx uomm or m t.usus 38 CON>

TACTED IN AN SFFORT TO x.ocu%n,u nm‘fm . ‘ ,
,r .!.. - _ e o R ) ; .- - ) .‘L"V
% | e MAC FARLAYD -
™ / | . e
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Mr. Roscoe B. Huston

Postmaster

Federal Building
Detroit, Michigan

Dear Sir:

Michigan.

Post Ofrice Box 2118
Detroit - Michigan
April 13, 1936

Re: BREKID

-

In confirmetion of your conversation
with Speciel igent 4. B. l'atney of this office, it is
respectifully requested thut this office be furnished with

, @ complete muil tracing of all mail eddressed to Marie
Taylor or Irenex'ana. 460 Prentins Street, Detroit,

A copy of ti.is letter is deinz for-
warded to the nen in cherge of the iAlfred (treet Sub-

Post Office in Detroit as you requested.

this ofi‘ico.

WBM:ERA
7-25

6C ~ Alfred street Posnt

Office -~ Inclosures

SFoan

AR X

A nuraber of self-addressed envelopes
are deing furnished to the Alfred Street Poet Office so
that the nail tracinzs may be for.ardod dzreotly to

Yery truly yours,

H. H. Reinecke

Special Agent in Charge

RECORDbu 7/.j 7é /05 bé

IN'DEXED

116836
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{ 1
) 1443 Jtandand ufildi-e
<l:veland, 4kio
\\) AT UL s N : \ ; hE |
) SPECTAL YTLIVETY | ‘
B, _
" ¢
: “necinl Acent in Charce,
P Can ‘ntonlo, Texns, ,
- ey ir: — - Ry B°XID

. leceat iaformatfon obtainad frem Clsytox':l) of Yountsto-w,
'L <7 Ghio, tndieates thet FredKiuotsr, alias ire:filn: ~1i-s 3mrole¥ 12,

~ 1z 2rivinz % 1226 bIua-dlhek stovrolet cou clufth %uios License', 1:tes,
~ It i: to bo nated that Fwd junte? is a elose a3sosisnte of sudject ~lvin
=nd undoudtedly 1s with Jar;is at this tize, inZications beln.

30 O0%erple, =
) “hat these two inflviduals have Depa Lravellinz tn-etter for 2o-e L1,

N
N F".ﬂ L%t they both nrticipsted ia ths 10YYery of_t_{*._—:;?‘._gfu troin o3
N

T "_;:;.;;;,-,;L:villg, Lhld o3 Ciovaaber 7, 190D,

& o i
3 ~ It is poe,octfully requected shat at the Surexu of iotor
s Vebieles, Austin; Toxas, you ondsevor to mscertsln whethzr or not ired
N @lentor, under his corroct paze, or aliases, hna segus¥d & Ter=s licerae
= for such 8 eay am is descrited above, 2nd in -~ ex nt yen i3 such o
R Teustriting, fwisdinte invastipgntion o'ould Be conlpeted 1n £scorfence
vh iaformitise in the file concerning fssusnce of the 1licensa,

[

(.

———= For-your aid 1a cogducting this investigation there is o1~
closed herswyith & photograph 6f Tred ‘unten, which photosreph heors
on the rever:e sile a couplete description, Althouzh this Thotograph
1s gome fiftoen years ol3, it is reported to de & very ool likeness,

_ - | . Vory truly yours,
N2 i o , / g ( . ( . § .
Znelocure (1) ‘ AN Lo \ N AR
S e ’ _ I 2, Mae? RLUD
-3 ' "gent
- Chiearo . . I SO ¥ LT sp“ial ..gsn ,in charg.
- 7 Y, %rrnedley 7T -RECORDED ) )

- %t Teal

o mue -

= zlnhom "Jity Lo

" APR 16 23 h {UW“
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L Fedveral Buremt of Infrestigation - |
o 4 H. 8. Bepartment of Justice ) -
1448 Standard Building o
Cleveland, Ohio .
{
April 13, 1936.
Director,
Federal Bureau of Investigation, ;
Washington, D, C. :
Dear Sir: RE: BREXID
Reference is made to Bureau letter to the Cleveland office N

dated January 13, 1936 (7-576) advising that the Bureau placed an appropriate
wanted notice against the fingerprints of Milton Jett, alias Thomas Ji Shaw, s ,m/

; alias carwaaker, FBI #1008739. 0
3 ; \g Further reference is made to the letter from the Cleveland of- ;\} R
o\ ) fice to the Bureau dated January 4, 1936, containing the request that the R T
Bureau place an agypropriate wanted notice against the fingerprints of Ralph K\v
\/ R ﬁclso { alias Sem okerﬁOklahoma State Penitentiary #140232f1ngerpr1nt 4
\\g‘ﬂnass fication - 9 T O __13 . The Cleveland office has not been ad- \,

¢ 17 U 0 1 .~ g Y
‘ N y'vised by the Bureau with reference t0 the placing of the requested wanted /’ \5’ b (4
J notice against the prints of Nelson, alias Coker. RS

\ N

. NNV
¥ b ——- - In oonnection with both of the above requests, it is to be ob- —_
_ served that the apprehension of neither of these individuals is wanted by
> the Bureau. However, it is felt that they possess information of value 9
o concerning the present whereabouts of subjects Karpis and Campbell inas- Qs
D -~ mmech as they are known associates of these fugitives. However, the wanted \:¥)

notice is desired in order that the Cleveland office may be advised of N :
their apprehension by any law enforcement agency, and thus enable the Burea
to interrogate them. In this connection it is specifically requested that

in the event inquiries concerning either of these individuals are received % .
§

¥

by the Bureau, or their fingerprints reflecting arrests are received by the <
© \} Bureau, that information be temporarily withheld from the contributor, or
the persons making inquiry, and that the cleveland office of the Bureau be
promptly notified in order that a Bureau representative may interrogate h :
them progptly concerning Karpis and Campbell, prior to any other agency AN R—
doing sof and in no event should any other law enforcement agency be advised :

: { . of the f&ct that a wanted notice has been placed against the fingerprints of :

i/ Nelson, di Coker, or Milton Lett. |

/ {} é'/ elson, as er, or RECORDED _7"\5 7 é /0 5;3 g C e

\7 (,u/, o & FIOTT ¢ § REAU CF INVESTIGATION
/

0 b INDEXED
! APR 15 1936,

. i ApR 2 ‘an: f\ h
" COPIES DESTKOYED A0 I L.y L.milfm OF ) STICE
‘ .

11 fclAR 24 1965 | ‘gﬁt‘ Oﬁ FILE

-
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:
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Ve )
T -
In addition to the above, it is requested that the Bursau
furnish the complete oriminal record of Ralph Nelson, alias Coker.
Very truly yours,
BIW/EIB -
CC « Cincinnati + MacFARLAND
« Chicago Special Agent in Charge
« E. J. Connelley
- St. P‘ul
—— ) ;
—— -
-

PRFRLSL S " Y
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Aprid 2y 1936e

7-576 -10558.

Special Agent ia Charge,
Olﬂ'lllad. Ohio,

GITL | R SR AN |

AR R

u. mn. -
2

N './

In roply te your o-nmhation’ dntea

Aprid 13, 1936, I em tranmnitting Nerewith the
erizinal revord of RALPH NELSCON, aliss Sam Oobr.
State Penitantiary, McAlester, m:hhon.. fUR23,
as raflsoted by the fingerprint files of the

. Fedoral 3urvau of Investiation, 7leass be
advised tint a notation las been placed in our
£iles %o tho eoffeot that this individual 4s
wintod by you for questioning and will Ye
advized in the oront subs x§ Jforation
is received relative to his wherebouts.

nng Birs

" Aporopriate notlsse Mm7s also been
poatct Sa our filen to the effest that your

T =TT 0ffise should be notified of any inquiries

or subsequant arrests of the avove sudbjeos
and I LICN 1772, our f£ile FFSI=1008733, prior
$0 notifylog any othey conbritutors, ¥o law
asnforoenont ofi'khh will be informsd of the
fact that wanted notiocss have been placed in
eur files against the fingerprinte of these
persontie v .

.~  Yery tyuly yours,

< 3

-

>

COMMONCATIONS 8ECTON |~ =

MAILED ", JObn':' . i _,r.
1 ’ Piroztosr.
meieefmo

ﬂ winmati, Okie, |
hﬁf%‘ g&uso, xiumn.
» Chioago. Illinols.

Buroan Cffice, Saint Mul, Minnesota.

. .-Jﬂv'(:..-t,,' .




4-750 (2-7-79)

XXXXXX

XXXXXX

XXXXXX
e FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

FOIPA DELETED PAGE INFORMATION SHEET

2..4 Page(s) withheld entirely at this location in the file. One or more of the following statements, whe
indicated, explain this deletion.

P Deleted under exemption(s) L\b)( 3) y b b / b q C/ with no segregable

material available for release to you.

Information pertained only to a third party with no reference to you or the subject of your request.
[] Information pertained only to a third party. Your name is listed in the title only.

[J Document(s) originating with the following government agency(ies) :
, was/were forwarded to them for direct response to you.

— Page(s) referred for consultation to the following government agency(ies);
el as the information originated with them. You will
be advised of availability upon return of the material to the FBL.

II - ’ .
——  Page(s) withheld for the following reason(s): \.,«:—_M *

—-— - S —

[] For your information:

m The following number is to be used for reference regarding these pages:

, =21k - 1555 8 Latkaurs.

’ 4
XXXXXXXXXXXXXXXXXXX
DELETED PAGE(S) §
NO DUPLICATION FEE §
XXXXXX X FOR THIS PAGE X
XXXXXX XXXXXXXXXX
XXXXXX

FBI/DOJ
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RoF el
| s . o i DECODED COPY ,
) FBI CHICAGO A-1336 o s—g; PMLEM. e
Y ») DIRECTOR _ | ,‘f ‘V;%fxf*';,r??ﬁ'in‘ﬂﬁ’fz,’jI'F?¢§?“ S
\ o e z 4 Ly e R 4
" - PHONE BREKID- HARRY CAMPBELL SUPPOSEDLY MARRIED A GIRL AND NOW

"} VITH HER TOLEDO OR VICINITY, THIS GIRL REPUTED TO BE DAUGHTER FORmER -1
SHERIFF OR PUBLIC orrlcxa TOLEDO AND PREVIOUSLY NI%ﬁ;,CLUB ENTERTAINER. T
THIS PARTLY VERIFIED BY INFORMANTS AND ALSO BY JOHN 'BROCK XX TO N 3-_w.

POSTOFFICE INSPECTORS. THIS UOMAN TENTATIVELY IDENTIFIED AS MARIE

 TAYLOR DAUGHTER EX-~SHERIFF JOHNT\TAYLOR. _

POSTOFFICE INSPECTORS ALSO MAKING
o INTENSIVE[?FFORf]TO LOCATE THIS MARIE AS suppossn WIFE CAMPBELL.

AUTHORITY REQUESTED EXPEND

APPROXIMATELY $100.00 PAY -EVEN DOLLARS DAY ONE WEEK, RAILRO. C
TOLEDO AND RETURN AND PER DIEM FOR ROOM AND MEALS TO MAKE THIS TRIP.

Bl o,

-y

HIS ACTIVITY WILL BE CLOSELY SUPERVISED AT TOLED§ -5 ,»-/%Q—a:_

SITUAT N OTHLRWISI LITTLEROCK, CLEVELAND, CHIAGO DISTRICTSAgﬁiiy
938
AUAITING EVELOPMENTS FROM PRESENT INQUIRIES AND SURVQIELANC%S

CONNELLEY  * © = RECORDED&IN Exm ﬁ ~$0\ e A

cc - CLEVELAND, LITTLEROCK, OKLAHOMACITY, CINCIN

T1, ST PA .
- END APD 16 ‘0351,».\ {t ‘U d\ REN U\J ONJZA
) : \ G %{&\VJ'. ,

} s Loyt
N S A STV VY VAR Y PO af e itass B w i andie S b AR AR A .-n_,.a-x-i‘ig.
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To: COMMENICATIONS SECTION. ’

AFEIL 1L, 1936 .
Transmit ¥he following message t0: ’

o ER. L. J, CONNELLY, CEICAGO

( AUTHORIYY GRANTED PAY ONE HUNDRED POLLARS m* T

A8CONFPIDENTIAL IRFORMWART,

N

- - - BOOVER }
f T . . .
W (R} R Y
»
] N —
E
% 1 P
¢
s
D
R T -
O N IR =
Mr. Toless....o..oen. W T T B =
-, .
*r. Banghmast . ... i~ ‘-__ S = . AL “ —
/'aﬁ L;/ R e T ‘.J =
{ Chie? Clerk ... TR S S -
! M. Clagg.......cce. N "[ “ T SR : % .
Mr. Coftey LT ARBSUR O =
oy Bdwords ooeee.. AN ‘?X bt o Y
e Fyan . oeee.. . . "' ’ 2
e Foxmverth oL “ . - § - '
LT L . _ e s ctrt oo - :
o RECORDED & INDRXE! [ £ G T L8
e I =576 - /0540
Croswar L. X t. T : . Co t
BT URR 107 S, r", :
S Geniidew. L. ’A. it 1 1 '936 !

- )
B b 277 < O‘D’ED AND SENT

eeearaeeeeimeen j ! i;n.f ’
L e q\ g , ’ s e o oL e

tn £ I SV )
Ay L y 1
SENT VIA - O /3 (




